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Η «Ελπίδα»
ξεσκέπασε τις

σελ.3ανισοτητες
Η επέλαση της ακρίβειας - 

κίνδυνος για την επιβίωση σελ.3 
τικ Ελληνικής οικογένειας

Υπογράφτηκε η προγραμματική σύμβαση για 

τη μελέτη αναθεώρησης του ρυμοτομικού 

Αγίου Γερμανού Πρεσπών σελ.3

Επιστολή του Αγροτικού Συλλόγου Δήμου Αμυνταίου
προς τον πρόεδρο του ΕΛΓΑ για την καθυστέρηση 

καταβολής των αποζημιώσεων για τις ζημιές από τους 
ανοιξιάτικους παγετούς στις καλλιέργειες το 2021 σελ*4

Η Νεφέλη Τίτα με τη γαλανόλευκη 

στολή στους 24ους Χειμερινούς 

Ολυμπιακούς αγώνες του Πεκίνου

Διαβάζουμε

ΕΦΗΜΕΡΙΔΕΣ
Ενημερωνόμαστε

ΕΓΚΥΡΑ

ΕΝΩΣΗ ΙΔΙΟΚΤΗΤΩΝ 
ΕΠΑΡΧΙΑΚΟΥ ΤΥΠΟΥ
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Το υπέρ γράφημα
της εβδομάδας

Το δις εξαμαρτείν ου κ 
ανδρός σοφού...

Δ
εν ήταν ισχυρός σεισμός, δεν ήταν μεγάλη πυρκαγιά, δεν ήταν 
τσουνάμι.Ήταν ένα αναμενόμενο, δυνατό κύμα κακοκαιρίας, για 
το οποίο όλοι, μα όλοι οι μετεωρολόγοι είχαν κάνη ακρί
βεια μετεωρολογικές ηροΒλέψειε. που έδιναν στον κρατικό μη

χανισμό τη δυνατότητα να κάνει μια πολύ καλή προετοιμασία. 
Παρ’ όλα αυτά, έγιναν όλα λάθος.Έχουμε βιώσει 2,5 χρόνια κυβέρνη
σης Μητσοτάκη και θα πίστευε κανείς πως, έστω και βάσει του 
νόμου των πιθανοτήτων, κάποια στιγμή θα σπάσει π γκαντεμιά 
και θα καταφέρει να αντιμετωπίσει αποτελεσματικά μια έκτακτη 
συνθήκη, έναν χιονιά, μια πλημμύρα, μια φωτιά, κάτι τέλος 
πάντων. Για άλλη μια φορά όμως η ανικανότητά της ξεπερνά και τη 
στατιστική. Για άλλη μια φορά κατάφερε να αποτύχει τραγικά, με 
ένα «επιτελικό» χάος να νεκρώνει άλη την Αττική από τις πρώ
τες ώρες της χιονόπτωσης και εκατομμύρια πολίτες να ταλαιπω
ρούνται εγκλωβισμένοι στην «ασφαλέστερη όλων, Αττική Οδό». 
Για έναν προσεκτικό παρατηρητή, δύο στοιχεία ήταν απόλυτα αναμε
νόμενα πριν την κακοκαιρία γι’ αυτήν την κυβέρνηση: Η αποτυχία 
και οργανωτική αποσύνθεση και οι δικαιολογίεε που θα μεταχει
ριστεί αμέσως μετά. Γιατί; Γιατί είναι η πιο προβλέψιμη δεξιά κυ
βέρνηση που έχει υπάρξει από τον καιρό της μεταπολίτευσης! 
Αναρωτιέμαι μετά και από αυτήν την τραγική αποτυχία της κυβέρνη
σης Μητσοτάκη, πώς θα αντιδράσει ο εντυπωσιακός επικοινωνια- 
κός μηχανισμός της κυβέρνησης; θα καταρρεύσει κάτω αηό το 
βάρος αυτής της τραγικής πραγματικότητας ή θα προσπαθήσει να πε
ριγράφει το χάος, αποσιωπώντας οφθαλμοφανή γεγονότα και μετα- 
φέροντας τις ουσιαστικές και τις αντικειμενικές ευθύνες από τις 
πλάτες της κυβέρνησης οπουδήποτε αλλού;
Όλες τις προηγούμενες μέρες τα ΜΜΕ επιχειρούσαν να προκαταλά- 
βουν την πραγματικότητα με επικά ρεπορτάζ για την ετοιμότητα 
του «κρατικού μηχανισμού»! Περιέγραφαν την επερχόμενη κακο
καιρία σαν βιβλική δυστοπία, που ετούτη η κυβερνπσάρα θα τη 
δαμάσει!
Τα ρεπορτάζ του πάντα ευφάνταστου περιφερειάρχη Γιώργου Πα
τούλη θύμιζαν χολιγουντιανή υπερ-παραγωγή! Μας παρουσίαζε τα 
φοβερά μηχανήματα και τους 2.500 τόνους αλατιού, που είχε 
θέσει σε ετοιμότητα για τη μεγάλη μάχη και τα οποία επιθεωρούσε με 
το γνωστό στυλ. Υπαινισσόταν δε, αφελώς, ότι σε όλες τις προηγού
μενες περιπτώσεις ο ίδιος και η κυβέρνηση «είχαν πιαστεί στον 
ύπνο».
Μετά την κακοκαιρία και αφού έκλεισε όχι μόνο η Εθνική Οδός 
αλλά ακόμη και κεντρικοί δρόμοι της Αθήνας, ο Πατούλης υιοθέ
τησε την παλιά καλή μέθοδο: Αρχισε να τα ρίχνει αλλού, στη Νέα 
Οδό και στους Δήμους.
Ακολούθησε ο Μπακογιάννης, ο οποίος μιλούσε για πρωτόγνωρα 
φαινόμενα (για αυτούς εκεί κάτω είναι πρωτόγνωρο προφανώς να 
χιονίζει Ιανουάριο μήνα).
Μετά πήρε τη μπάλα ο εκ μεταγραφής ακριβοπληρωμένος Στυλιανί- 
δης, που έριξε και αυτός τις ευθύνες στην Αττική Οδό και τελικά, 
ο Θεοδωρικάκος, ο αντικαταστάτης του Χρυσοχόίδη, που κάλεσε 
τον κόσμο να γυρίσει στο σπίτι του! Μάλλον επειδή ήθελε να ρίξει 
την ευθύνη στους πολίτες αλλά δεν μπορούσε να το κάνει ευ
θέως, μέσα στην αποτυχία του.
Εντελώς προβλέψιμοι και στη μετάθεση ευθυνών οι άνθρωποι 
που έστησαν καριέρες επιρρίπτοντας στο παρελθόν ευθύνες για 
φυσικές καταστροφές και τυμβωρυχώντας πάνω σε ανθρώπινες 
τραγωδίες. Τους περιμένουμε όπου να 'ναι να θεωρήσουν υπαί
τιους της τραγωδίας την «κλιυατική αλλανή». το «θεσμικό πλαί
σιο και τιε επικαλύψεις αρμοδιοτήτων», τις «ηαθογένειάε του 
κρατικού υηχανισμού» και, κυρίως, τη «στείρα αντιπολίτευση» 
του Συριζα...
Μετά και από αυτό το φιάσκο πρέπει επί τέλους να το πάρουμε 
απόφαση πωε η ΝΔ είναι υια αποτυχία “παντόε καιρού” και “πε-
ριορισμένηε ευθύνης”, είτε πρόκειται για καλοκαίρι, όταν οι 
πυρκαγιές θα καίνε μέχρι να φτάσουν στη θάλασσα, είτε πρόκει
ται για φθινόπωρο, οπότε θα “πνίγονται” λεωφορεία στο Φά
ληρο από τις πλημμύρες, είτε πρόκειται για χειμώνα, όταν το 
χιόνι θα νεκρώνει τα πάντα...
Την πιο άχρηστη πληροφορία της ημέρας την άκουσα νωρίς το πρωί 
της Δευτέρας κατά τη διάρκεια ζωντανής μετάδοσης καναλιού: «Για 
πρώτη φορά από το 1968 χιονίζει δύο συνεχόμενες χρονιές 
στην Αθήνα...»!!!
0α μπορούσαμε να πούμε πολλά νια πράγματα που συμβαίνουν νια 
πρώτη φοοά αηό τη χούντα και δώθε, αλλά ας μείνουμε στο επί
καιρο, την κακοκαιρία: Σίγουρα δεν έχει εμφανιστεί κυβέρνηση 
με τόσο εκρηκτικό μείγμα ανικανότητας, έπαρσπε και αυτονε-
λοιοποίησης από τότε μέχρι σήμερα...
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εταφέρω σχόλιο από 
Αθηναϊκό ηλεκτρονικό 
μέσω ενημέρωσης: 
«Πρωτοφανής είναι η ταλαι

πωρία που βιώνουν οι κάτοι
κοι της Αττικής λόγω της 
κακοκαιρίας “Ελπίς", με χι
λιάδες οδηγούς να είναι εγ
κλωβισμένοι στα σχήματά 
τους που είναι ακινητοποι- 
ημένα ακόμη και σε κεντρι
κούς οδικούς άξονες του 
Λεκανοπεδίου. Παρότι οι με- 
τεωρολόγοι προειδοποιούσαν 
εδώ και μέρες για ακραία και
ρικά φαινόμενα, ο κρατικός 
μηχανισμός εμφανίστηκε τε
λικά απροετοίμαστος. Παρά τις 
συνεχείς συσκέψεις ώστε να 
μην υπάρξουν ανάλογα προ
βλήματα με εκείνα του περα
σμένου Φεβρουάριου με την 
κακοκαιρία “Μήδεια”, το στοί
χημα της Πολιτικής Προστα
σίας για να παραμείνουν 
ανοιχτές οι εθνικές οδοί και οι 
κεντρικοί δρόμοι χάθηκε. Τα 
όσα εκτυλίσσονται στην Ατ
τική από το πρωί είναι αδι
καιολόγητα, αηοτυπώνοντας 
την παντελή έλλειψη συντονι
σμού των αρμόδιων υπηρε
σιών από την Πολιτική 
Προστασία. Παρά τις διαβε
βαιώσεις του υπουργείου ότι 
ο μηχανισμός βρίσκεται σε 
πλήρη ετοιμότητα και επιφυ
λακή, η πόλη παρέλυσε». Εάν 
θέλουν εκεί στην Αθήνα να 
μάθουν πως γίνεται ο αποχιο- 
νισμός, ας έρθουν στη Φλώ
ρινα έναν χειμώνα να τους 
δείξουμε... ΕΛΕΟΣ!!!

σμό του πλέον σύγχρονου 
δρόμου στην Αθήνα. Μετά από 
πολύ μεγάλη καθυστέρηση 
εμφανίσθηκε ο εκπρόσωπος 
της κυβέρνησης και, άκουσον 
- άκουσον, ενημέρωνε τους 
αποκλεισμένους στους δρό
μους πολίτες της Αθήνας ότι 
«η Κυβέρνηση είναι κοντά 
τους και κάνει ό,τι είναι 
δυνατόν για να τους απεγ
κλωβίσει»! Ευτυχώς που 
ζήτησε συγγνώμη, επιση- 
μαίνοντας ότι η ευθύνη γι’ 
αυτήν την κατάσταση βα
ραίνει τους υπεύθυνους 
της Αττικής Οδού... 
ΝΤΡΟΠΗ!!!

ραντο παγοδρόμιο και είναι 
άκρως επικίνδυνα. Προσοχή 
στις μετακινήσεις μας για να 
μην γεμίσουμε την ορθοπε
δική κλινική του νοσοκομείου 
μας, κάτι που είχαμε βιώσει 
πριν από αρκετά χρόνια με 
παρόμοιες καιρικές συνθήκες.
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Α °Λόγω του ψύχους δεν 
τόλμησα να βγω από το 

Ιίσπίτι σαράντα οκτώ 
ώρες! Το ίδιο διάστημα είχα 
συντονισμένο το ραδιόφωνό 
μου σε Αθηναϊκό σταθμό και 
άκουγα τους δημοσιογράφους 
να ωρύονται για τον αποκλει

I ιας και μιλάμε για 
χιονοπτώσεις, θυ- 

I μάμαι όλα όσα μου 
είχε πει πριν χρόνια 
πολλά φίλος αγρότης στο 
Αμύνταιο: «Ευτυχώς που 
τον Γενάρη και τον Φλε
βάρη είχαμε χιονοπτώσεις 
και παγετό. Η καλοκαιρία 
αυτούς τους μήνες είναι 
επικίνδυνη για τη δενδρο
κομία. Θα ανθίσουν τα 
δένδρα και σίγουρα αυτό 
είναι καταστροφικό για 
την παραγωγή». Για το 
ίδιο θέμα μου έλεγε ο 
φίλος μου ο Κώστας: «Το 
χιόνι για τη Φλώρινα 
είναι θησαυρός! Η συμ
βολή στην τουριστική ανά
πτυξη είναι πολύ μεγάλη. 
Αυτό όμως για τους φίλους 
μας στην νότιο Ελλάδα δεν 
σημαίνει ότι δεν βάζουμε βα- 
θειά το χέρι στην τσέπη για τη 
θέρμανση».
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■πειδή βρισκόμαστε... 
ι στην κατάψυξη, είναι 
ιλογικό να έχουν παγώ

σει τα πάντα. Το χειρότερο 
όλων είναι ότι τα πεζοδρόμιά 
μας έχουν μετατραπεί σε απέ
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φωτογραφία δεν είναι 
| από τοπίο στην Αυστρία 
I αλλά από την πανέ

μορφη Φλώρινα στη διαδρομή

προς Βίγλα - Πισοδερίου. Το 
συγκεκριμένο βίντεο έχει 
γίνει... νϊΓ3( με εκατομμύρια 
προβολές και διαφημίζει την 
περιοχή σε παγκόσμιο επί
πεδο. Άλλη μία απόδειξη ότι 
το χιόνι για εμάς εδώ πάνω

αποτελεί σπουδαίο συγκριτικό 
πλεονέκτημα, προσελκύοντας 
χιλιάδες επισκέπτες.

Οπχωβόλος

1) ΡΑΡΑΙ.Ε
Την ημέρα που αφίχθησαν τα έξι 
πολεμικά αεροσκάφη, παρακο
λουθώ την άφιξή τους στην ΕΡΤ - 
πρωινή ενημερωτική εκπομπή 
ΔΙΑΣΥΝΔΕΣΕΙΣ. “Και τώρα θα πα
ρακολουθήσετε ένα σποτάκΓ. Για 
να δούμε. Το σποτάκι δείχνει τα 
αεροσκάφη να πετάνε πάνω από 
την Αθήνα προς το αεροδρόμιο 
Τανάγρας. Το σποτάκι τελειώνει 
με το λογότυπο της Νέας Δημο
κρατίας. Τα πανάκριβα αεροπλάνα 
δεν τα αγόρασε η Ν.Δ. αλλά αγο
ράστηκαν από το κοινό ταμείο 
των Ελλήνων πολιτών. Η Ν.Δ. 
χρωστάει αρκετά εκατομμύρια 
ευρώ. Ομολογώ ότι με ενόχλησε 
διότι έγινε επικοινωνιακή κομμα
τική εκμετάλλευση. Στο διαδίκτυο 
υπήρξαν αναρτήσεις με πολύ αρ
νητικά σχόλια. Καμία κυβέρνηση 
μετά την Χούντα δεν έκανε τέτοια 
φιγούρα. Τα αεροπλάνα πέταξαν 
πάνω από την Ακρόπολη και τον 
Παρθενώνα. Και αυτό άστοχη 
ενέργεια. Η Ακρόπολη είναι μνη
μείο παγκόσμιας κληρονομιάς, 
είναι μνημείο ειρήνης που ενώνει 
τους ανθρώπους, ανεξάρτητα 
φυλής, έθνους, γλώσσας, θρη
σκείας. ΓΓαυτό την επισκέπτονται 
χιλιάδες. Αν ήταν καλοκαίρι τι θα 
σκέπτονταν οι απλοί τουρίστες; Τα

αεροπλάνα μπορούσαν να πετά- 
ξουν πάνω από το Πολεμικό 
Μουσείο, θα ταίριαζε απόλυτα 
(συγγνώμη για την γκρίνια).

2) ΚΑΚΟΚΑΙΡΙΑ
Η κακοκαιρίια που μας ήρθε απει
λητική, πήρε το όνομα Ελπίδα". 
Καταλάβατε γιατί πήρε αυτό το 
όνομα; Ίσως επειδή υπάρχει ελ
πίδα να την ξεπεράσουμε. Αλλά 
τότε όλες τις κακοκαιρίες θα 
έπρεπε να τις βαφτίζουμε "Ελ
πίδα". Πάντα αντιμετωπίζουμε με 
ελπίδα τις κακοκαιρίες.

3) "Τα μάτια δεν βλέπουν καλά 
τον θεό, παρά μόνο μέσα από το 
δάκρυ" - Βίκτωρ Ουγκώ, ο μέγας 
(Πότε δακρύζει ένας θεός; Όταν 
δακρύζουν τα μάτια των ανθρώ
πων).

4) Κάθε μέρα δολοφονίες - γυ- 
ναικοκτονίες - βιασμοί. Η χαρά 
των καναλιών. Πιασάρικα θέματα, 
που δεν μας ενημερώνουν, αντι
κειμενικά και λιτά. Μια εβδομάδα 
και βάλε συναγωνίζονται -ειδικά 
τα ιδιωτικά- να δείξουν κορίτσια - 
γυναίκες, που έχουν υποστεί τη 
βαρβαρότητα του βιασμού, ντυ
μένες με μαγιό στην παραλία, με 
σορτσάκι, με μίνι φούστα κλπ.

Έτσι όμως καλλιεργούν σε ορι
σμένους ελαφροθεατές μια εντύ
πωση που λέει "ηθελέστα και 
παθέστα". Έτσι αθωώνουν τους 
υπάνθρωπους βιαστές. Λες και 
είναι αμαρτία μια κοπέλα να είναι 
ωραία και να φοράει π.χ. μίνι.

5) Φλωρινιώτικο χιόνι 
Μοιάζει αθώο.
Σκεπάζει πόνους - πίκρες 
χαρές - έρωτες 
και μίση..

Γ.Θ.
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Η «Ελπίδα» ξεσκέπασε τις ανισότητες Υπογράφτηκε η προγραμματική

Η
 «Ελπίδα» έχει κάνει εδώ 
και λίγες μέρες την 
εμφάνισή της φέρνοντας 
μαζί της έντονες χιονοπτώσεις 

και πολύ χαμηλές 
θερμοκρασίες σε όλη τη χώρα. 
Η Φλώρινα βέβαια έχει ντυθεί 
στα λευκά εδώ και αρκετές 
εβδομάδες, με το χιόνι να 
ξεπερνάει στις ορεινές 
περιοχές ακόμα και τους 70 
πόντους, και το θερμόμετρο να 
δείχνει μέχρι και -19° ε! Και 
μπορεί στην περιοχή μας η 
ειιπειοία σε επίπεδο 
διαχείρισης και συντονισμού
να βοηθάει, ώστε να μην 
υπάρχουν ιδιαίτερα 
προβλήματα διαχρονικά, όμως 
σε λιγότερο “συνηθισμένες” 
στο χιόνι περιοχές ένας μόλις 
πόντος αρκεί για να 
ενεργοποιήσει... συναγερμοί 
«Δευτέρα 24 Ιανουάριου, τα 
σχολεία στην Κρήτη και την 
Αττική παρέμεναν κλειστά 
λόγω των κακών καιρικών 
συνθηκών και των χαμηλών 
θερμοκρασιών». Αυτός είναι ο 
τίτλος που κυριαρχεί στα κεν
τρικά ΜΜΕ και στα μέαα κοινω
νικής δικτύωσης, προκαλώντας 
φυσικά μειδίαμα στους κατά τα 
άλλα “συνηθισμένους” σε πολύ 
χειρότερες συνθήκες Φλωρινιώ- 
τες.
Κάθε φορά που το χιόνι πέφτει 
στην πρωτεύουσα φαίνεται να 
παραλύει ο κρατικός μηχανισμός, 
ενώ ο τρόπος που αντιμετωπίζε
ται το γεγονος από τα ΜΜΕ μας 
δίνουν την εντύπωση ότι πρόκει
ται για θεομηνία και κατάσταση 
έκτακτης ανάγκης. Την ίδια 
στιγμή, οι δικοί μας Δήμαρχοι 
πιέζονται να λάβουν αποφά
σεις για το κλείσιμο ή όχι των 
σχολικών μονάδων, καθώς 
πέραν της πανδημίας, που έχει 
επηρεάσει σημαντικά την 
ομαλή λειτουργία των σχο
λείων και τη διεξαγωγή των 
μαθημάτων, στην περι ιχή μας 
κατά τη διάρκεια του χ ειμώνα 
εκπαιδευτικοί και μαθ ιτές κα
λούνται να διαχειριστ ύν συν
θήκες ηαρατεταμένου ψύχους, 
με τα πανδημικά πρωτόκολλο

να απαιτούν οι αίθουσες διδα
σκαλίας να έχουν ανοιχτά πα
ράθυρα! Δεν είναι λίγοι οι γονείς 
που διαμαρτύρονται για τις συν
θήκες στις οποίες διεξάγονται τα 
μαθήματα, από την άλλη όμως 
μεγάλη μερίδα εργαζόμενων γο
νέων ισχυρίζεται ότι "δεν έχει 
που να αφήσει τα παιδιά”, σε πε
ρίπτωση που τα σχολεία παρα
μείνουν κλειστά. Η απόφαση 
λοιπόν για το κλείσιμο των 
σχολείων εδώ “πάνω”, όπου 
όλοι είμαστε “συνηθισμένοι”, 
κάθε άλλο παρά ελαφρά τη 
καρδία λαμβάνεται...
Κάθε χρόνο τέτοια εποχή όλα 
αυτά αποτελούν κομμάτι της 
καθημερινότητας ενός κατοί
κου της ακριτικής Π.Ε. Φλώ
ρινας. Είναι δε γεγονός ότι 
είμαστε καλύτερα προετοιμα
σμένοι και άρα σαφώς πιο 
αποδοτικοί στη διαχείριση τέ
τοιου είδους "κρίσεων”, από 
τη στιγμή που αναγκαζόμαστε 
να τις αντιμετωπίσουμε σε 
ετήσια βάση. Άλλο όμως το 
“είμαι κατάλληλα προετοιμα
σμένος” και άλλο το "είμαι συ
νηθισμένος”, ατάκα που 
ακούγεται κατά κόρον στις αντα
ποκρίσεις από Φλώρινα στα κεν
τρικά κανάλια, όταν πέφτει το 
πρώτο χιόνι στην περιοχή, οπότε 
και ξαφνικά μας βάζουν στον 
χάρτη της ενημέρωσης και της 
προβολής.
Είναι λες και η Φλώρινα το μόνο 
που έχει να αναδείξει είναι το 
χιόνι που πέφτει κατά τη διάρ
κεια του χειμώνα! Αρκεί να 
σκεφτεί κανείς ότι ο πρόσφατος 
ισχυρός σεισμός αποτέλεσε 4ο 
και 5ο θέμα στα κεντρικά δελ
τία ειδήσεωνϊΚαι ρωτάω: Εί
μαστε και στους σεισμούς 
συνηθισμένοι;

: όμως δήλωσε αντιδήμαρ- 
.,ς ι Δήμου Φλώρινας σε 

πράο., τη ανταπόκριση σε κεν
τρικό· κι. 'α, “η φτώχεια και το 
κρύο δε\ νηθίζονται”, με ό,ιι 
αυτό συνεη^, οι για όσους 
έχουμε εηιλέξει νι. κατοικούμε 
στη βόρεια αυτή πινέζα του 
χάρτη της χώρας.
Τη Δευτέρα 24 Ιανουάριου τα

σχολεία θα παραμείνουν κλειστά 
στους Δήμους Φλώρινας και 
Πρεσπών. Στον Δήμο Αμυνταίου 
από την άλλη, τα σχολεία θα λει
τουργήσουν μία ώρα αργότερα. 
Κι αυτό γιατί, όπως μας δήλωσε 
ο Δήμαρχος Αμυνταίου Άνθιμος 
Μπιτάκης, “ο φυσικός χώρος 
των παιδιών είναι στο σχολείο 
μαζί με τους συμμαθητές τους, 
ενώ ήδη έχουν χαθεί πάρα 
πολλές ώρες μαθημάτων λόγω 
της πανδημίας, του πρόσφατου 
σεισμού και της προηγούμενης 
κακοκαιρίας”. Οι δρόμοι άλ
λωστε είναι πεντακάθαροι και 
απόλυτα ασφαλείς ακόμα και 
στην πλέον απομακρυσμένη 
τοπική κοινότητα, ενώ τα παι
διά έχουν πλέον "συνηθίσει” 
να κάνουν μάθημα με ανοιχτά 
τα παράθυρα αε πολύ χαμηλές 
θερμοκρασίες.
Από την άλλη, οι εικόνες του 
“χιονιά" στην Κρήτη, όπου τα 
σχολεία θα παραμείνουν κλειστά 
τουλάχιστον αύριο Δευτέρα, μας 
υπενθυμίζουν ότι εκεί “κάτω” 
μάλλον δεν έχουν ιδέα για το 
τί αντιμετωπίζουμε εμείς οι 
“συνηθισμένοι” στο κρύο εδώ 
“πάνω”...
Φυσικά, γνωρίζουμε πολύ καλά 
ότι το χιόνι για την Κρήτη ή την 
Αττική αποτελεί σπάνιο φαινό
μενο, ενώ μάλλον περισσότερο 
δίνει ευκαιρία για παιχνίδια 
και ξεγνοιασιά, σκορπίζοντας 
χαρά σε μικρούς και μεγά
λους, παρά δημιουργεί ιδιαί
τερα προβλήματα!
Τους ευχόμαστε, λοιπόν, να απο
λαύσουν τις όμορφες εικόνες 
που δημιουργεί το λευκό του 
χιονιού, χωρίς άλλα δυσάρεστα 
παρελκόμενα... σαν αυτά που 
δημιούργησε τελευταία π «Ελ
πίδα». Σε τέτοιες περιπτώσεις 
καλό είναι να αποφασίσουν να 
αντιγράψουν τις δικές μας 
καλές και δοκιμασμένες πρα
κτικές, χάρη στις οποίες εμείς 
οι εδώ “πάνω” καταφέρνουμε 
και τα βγάζουμε πέρα αιώνες 
τώρα...

Δείτε φωτογραφίες στο: 
ν/ινν/.βεΗοίΙοπηα.δΓ 
Γεωργούλας Σταύρος

Η επέλαση της ακρίβειας - κίνδυνος για 
την επιβίωση της Ελληνικής οικογένειας

Η
 κοινωνία, οι καταναλω
τές, ο κόσμος της εργα
σίας παρακολουθούν 

άναυδοι την νέα αύξηση του 
πληθωρισμού στη χώρα μας, 
που έφτασε τον Δεκέμβριο στο 
5,1%, από 4,8% τον Νοέμ
βριο, συμπαρασύροντας τις 
τιμές στην πλειονότητα των 
προϊόντων και των υπηρε
σιών.
Το ράλι των ανατιμήσεων, όπως 
προκύπτει από τα στοιχεία Δε
κεμβρίου της Ελληνικής Στατι
στικής Αρχής (ΕΛΣΤΑΤ), οδηγεί 
η αύξηση τον Δεκέμβριο και σε 
ετήσια βάση η αύξηση κατά 
19,7% στο αρνί και στο κατσίκι,
14,2% στις πατάτες, 7,6% στα ζυ
μαρικά, 6,6% στα πουλερικά και 
στα παρασκευάσματα με βάση το 
κρέας, 6,7% στα φρέσκα ψάρια, ενώ ακόμα και το 
ψωμί ανατιμήθηκε κατά ποσοστό 4,9%.
Από την άλλη μεριά, βασικές καταναλωτικές ανάγκες 
καλύπτονται πλέον με τεράστια δυσκολία από τα μέοα 
νοικοκυριά αφού οι ετήσιες μεταβολές τιμών τον 
μήνα Δεκέμβριο είναι τεράστιες: 45% στον ηλεκτρι
σμό, 135,7% στο φυσικό αέριο, 34,1 % στο πετρέλαιο 
θέρμανσης, 21,7% στα καύσιμα και λιπαντικά κλπ.
0 κόσμος της εργασίας και οι καταναλωτές βρίσκονται 
σε απόγνωση, έχοντας περιορίσει στο ελάχιστο τόσο 
τις ανάγκες διατροφής όσο και τις ανάγκες διαβίωσης, 
εν τω μέσω του χειμώνα και μάλιστα με αναμενόμε

νες πολύ ψυχρές θερμοκρασίες. Και όλα αυτά τη 
στιγμή που οι εργαζόμενοι στη χώρα μας καλούνται 
να αντιμετωπίζουν όλες τις παραπάνω ανατιμήσεις, 
με ποσοστιαία αύξηση μόλις 2% στον κατώτατο μι
σθό, δηλαδή 13€ μεικτά το μήνα. Η οριακή αυτή αύ
ξηση του κατώτατου μισθού από 1.1.2022, δεν ενι
σχύει σε καμία περίπτωση την οικονομική και 
κοινωνική σταθερότητα και ανάπτυξη, δεν βελτιώνει 
τις συνθήκες διαβίωσης και φυσικά δε μειώνει την 
ανασφάλεια των νοικοκυριών για την έλλειψη ου
σιαστικής δυνατότητας κάλυψης των βασικών κα
ταναλωτικών τους αναγκών.

σύμβαση για τη μελέτη 

αναθεώρησης του ρυμοτομικού

Αγίου Γερμανού Πρεσπών

/ να σημαντικό βήμα για την βιώσιμη ανάπτυξη των Πρεσπών 
Ι» έγινε με την υπογραφή της προγραμματικής σύμβασης για 
■ΗΜίΤπν Μελέτη αναθεώρησης ρυμοτομικού σχεδίου του οικισμού 
Αγίου Γερμανού Δήμου Πρεσπών μεταξύ του Δήμου Πρεσπών 
και του Αναπτυξιακού οργανισμού Δυτικής Μακεδονίας (ΑΝΚΟ). 
Με την έγκριση του νέου ρυμοτομικού σχεδίου θα αρθεί το βασικότερο 
εμπόδιο για την προστασία του αρχιτεκτονικού αποθέματος του παρα
δοσιακού οικισμού του Αγίου Γερμανού και την βιώσιμη ανάπτυξης 
του τουρισμού στον Δήμο Πρεσπών.
Η σύμβαση της μελέτης, που έχει προϋπολογισμό 370.000€, υπογρά
φτηκε από τον Δήμαρχο Πρεσπών Παναγιώτη Πασχαλίδη και την Γενική 
Διευθύντρια της ΑΝΚΟΈλενα Νάμινι- Τσέλιου και έχει χρονοδιάγραμμα 
υλοποίησης 22 μήνες.
Τα προβλήματα του χωριού εκκινούν από το ισχύον ρυμοτομικό σχέδιο 
(ΦΕΚ 105 Β 704-02-1972) το οποίο δεν συμφωνεί με την υφιστάμενη 
κατάσταση του οικισμού που είναι ένας από τους 3 χαρακτηρισμένους 
παραδοσιακούς οικισμούς στην ΠΕ Φλώρινας μαζί με τους Ψαράδες 
και το Νυμφαίο. Αντίθετα, ορίζονται κοινόχρηστοι χώροι σε ακίνητα 
ιδιωτών ακυρώνοντας οποιαδήποτε προοπτική συντήρησης και αξιο
ποίησής τους, ταυτόχρονα δεν υπάρχουν και δεν μπορούν να δπμι- 
ουργηθούν κάποιες από τις βασικές υποδομές για της εξυπηρέτηση 
των κατοίκων αλλά και των επισκεπτών που έρχονται στο χωριό σε 
όλο και μεγαλύτερους αριθμούς. Το νέο ρυμοτομικό οχέδιο δεν στοχεύει 
να λύσει απλώς αυτό το πρόβλημα αλλά και να οργανώσει τον οικισμό 
έτσι ώστε να εξυπηρετεί πλήρως τις χρήσεις των κατοίκων και των 
επισκεπτών ενώ παράλληλα να διατηρεί και αναδεικνύει τον παραδο
σιακό του χαρακτήρα.
Το νέο ρυμοτομικό αναμένεται να να συνεισφέρει στην διατήρηση της 
αρχιτεκτονικής κληρονομιάς του χωριού αλλά και στην απελευθέρωση 
της αναπτυξιακής του δυναμικής καθιστώντας το χωριό έναν από τους 
κύριους πόλους έλξης επισκεπτών στην περιοχή με την ομώνυμη εκ
κλησία του 11 ου αιώνα, τον βραβευμένο νερόμυλο που ανακαίνισε π 
Εταιρεία Προστασίας Πρεοπών το 2016 και την Βυζαντινή συλλογή της 
Εφορείας Αρχαιοτήτων Φλώρινας που αναμένεται να ανοίξει τις πύλες 
της αυτή τη χρονιά.
“Σήμερα είναι μια μεγάλη μέρα για την Πρέσπα και ιδιαίτερα για το 
χωριό μου τον Άγιο Γερμανό" δήλωσε σχετικά ο Δήμαρχος Πρεσπών 
Παναγιώτης Πασχαλίδης, "κάνουμε το δεύτερο, μετά τον χαρακτηρισμό 
του οικισμού ως παραδοσιακό, βήμα προς την επίλυση του διπλού 
προβλήματος, ιδιοκτησιακού και ρυμοτομικού, που ταλανίζει το χωριό 
από την δεκαετία του “30. Ελπίζω στους 22 μήνες μέσα στους οποίους 
αναμένεται θα ολοκληρωθεί η μελέτη να καταφέρουμε να πείσουμε 
την κυβέρνηση να νομοθετήσει επιτέλους την επίλυση και του ιδιοκτη
σιακού οπότε ο Αγιος Γερμανός θα μετατραπεί σε ατμομηχανή ανάπτυ
ξης του τουρισμού στο Δήμο μας αλλά και ευρύτερα".
Η μελέτη αναθεώρησης ρυμοτομικού σχεδίου του οικισμού του Αγίου 
Γερμανού χρηματοδοτείται από το Πράσινο Ταμείο στο πλαίσιο της Ολο
κλήρωσης Πολεοδομικού Σχεδιασμού, στο Χρηματοδοτικό Πρόγραμμα 
του Πράσινου Ταμείου «ΔΡΑΣΕΙΣ ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΙΚΟΥ ΙΣΟΖΥΓΙΟΥ» για 
το έτος 2018, στον Άξονα Προτεραιότητας 1: «Αστική Αναζωογόνηση 
2018».

Το παράρτημα Φλώρινας τηςΈνωσης Εργαζομένων Καταναλωτών κατα
κλύζεται από μηνύματα καταναλωτών που διαμαρτύρονται για την ακρίβεια. 
Η αδυναμία περιορισμού των υπέρογκων ανατιμήσεων σε βασικά αγαθά 
και υπηρεσίες εκ μέρους της Πολιτείας αλλά και η απουσία οιουδήποτε 
ελεγκτικού μηχανισμού για την αντιμετώπιση φαινομένων αισχροκέρδειας 
ή εξαπάτησης του καταναλωτικού κοινού, επιτείνει το πρόβλημα και την 
απόγνωση.
Απαιτείται η άμεση λήψη μέτρων ρύθμισης της αγοράς από την κυβέρνηση, 
με παράλληλη ουσιαστική στήριξη του εισοδήματος των εργαζομένων- 
καταναλωτών. Η ουσιαστική αύξηση του κατώτατου μισθού μπορεί να 
οδηγήσει σε άμβλυνση των συνεπειών της ακρίβειας, ενώ καθίσταται εδώ 
και τώρα επιτακτική ανάγκη η μείωση του ειδικού φόρου κατανάλωσης 
στην ενέργεια την οποία έχει πολλές φορές στο παρελθόν έχουμε ζητήσει. 
Παράλληλα, πρέπει να εκπονηθούν δράσεις σημαντικής αρωγήςτου φτω- 
χοποιημένου τμήματος της κοινωνίας (που ολοένα και αυξάνεται), μέσω 
επιδότησης εξόδων (ηλεκτρικού ρεύματος, πετρελαίου θέρμανσης, ενοι
κίου κλπ.) προκειμένου ο μέσος καταναλωτής που αδυνατεί να ανταπο- 
κριθεί, να βγει αλώβητος από τη σημερινή ζοφερή κατάσταση.

ΕΝΩΣΗ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ ΚΑΤΑΝΑΛΩΤΩΝ 
ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ ΦΛΩΡΙΝΑΣ
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Αναφορά της Πέτης Πέρκα για έκτακτη ενίσχυση του Βελτίωση προσβασιμότητας
Δήμου Πρεσπών από τον σεισμό της 9ης Ιανουάριου

Η
 Βουλευτής Φλώρινας και 
Αναπλ. Τομεάρχης Περι
βάλλοντος & Ενέργειας 

του ΣΥΡΙΖΑ - ΠΣ Θεοπίστη 
(Πέτη) Πέρκα, κατέθεσε ως 
αναφορά προς τον Υπουργό 
Εσωτερικών, την επιστολή του 
Δημάρχου Πρεσπών κ. Π. Πα- 
σχαλίδη, με την οποία ζητά από 
τπν Κυβέρνηση την έκτακτη επι
χορήγηση του Δήμου Πρεσπών 
για τπν αντιμετώπιση των άμε
σων αναγκών που έχουν προ
κόψει μετά τπν έντονη σεισμική 
δραστηριότητα, αλλά και τις δυ
σμενείς καιρικές συνθήκες που 
παρατηρούνται στην ΠΕ Φλώ
ρινας, από την 9η Ιανουάριου 
2022 και έπειτα.
Η κ. Πέρκα ζητά την άμεση απάν
τηση και ενέργειες του αρμόδιου 
Υπουργού για την ικανοποίηση των 
δίκαιων αιτημάτων του Δήμου 
Πρεσπών.
Δείτε εδώ το πλήρες κείμενο της 
αναφοράς:

ΑΝΑΦΟΡΑ
για τον Υπουργό Εσωτερικών 
Θέμα: «Έκτακτες ανάγκες του 
Δήμου Πρεσπών από τον σεισμό 
της 9ης Ιανουάριου 2022»
Η Βουλευτής Φλώρινας ΣΥΡΙΖΑ - 
ΠΣ, θεοπίστη (Πέτη) Πέρκα, κατα
θέτει ως αναφορά προς τον 
Υπουργό Εσωτερικών, την επι
στολή του Δημάρχου Πρεσπών κ. 
Π. Πασχαλίδη, με την οποία ζητά 
από την Κυβέρνηση την έκτακτη 
επιχορήγηση του Δήμου Πρεσπών 
για την αντιμετώπιση των άμεσων

αναγκών που έχουν προκόψει 
μετά την έντονη σεισμική δραστη
ριότητα, αλλά και τις δυσμενείς 
καιρικές συνθήκες που παρατη
ρούνται στην ΠΕ Φλώρινας, από 
την 9η Ιανουάριου 2022 και έπειτα. 
0 Δήμαρχος εκθέτει τις ζημιές που 
έχουν υποστεί δημοτικά κτίρια και 
κατοικίες πολιτών, αλλά και ζητή
ματα που παρατηρήθηκαν σε σχο
λεία της περιοχής. Παράλληλα, 
επισημαίνεται η αναγκαιότητα έν
ταξης των προτάσεων του Δήμου 
Πρεσπών στο Πρόγραμμα Αντώ- 
νης Τρίτσης, όσον αφορά στην 
αγροτική οδοποιία και τον προσει- 
σμικό έλεγχο των δημοτικών κτι
ρίων.
Επισυνάπτεται η σχετική επιστολή. 
Παρακαλούμε για την απάντηση 
και τις σχετικές ενέργειες για 
άμεση εξέταση και ικανοποίηση 
του δίκαιου αιτήματος του Δήμου 
Πρεσπών.

Η καταθέτουσα Βουλευτής 
Πέρκα Θεοπίστη (Πέτη)

Επιστολή του Αγροτικού Συλλόγου Δήμου Αμυνταίου
προς τον πρόεδρο του ΕΛΓΑ για την καθυστέρηση 

καταβολής των αποζημιώσεων για τις ζημιές από τους 
ανοιξιάτικους παγετούς στις καλλιέργειες το 2021

Ε
πιστολή προς τον Πρόεδρο 
του ΕΛΓΑ, κο. Ανδρέα Λυ- 
κουρέντζο, αναφορικά με 
την καθυστέρηση στην κατα

βολή των αποζημιώσεων για τις 
ζημιές στις καλλιέργειες από 
τους ανοιξιάτικους παγετούς 
του 2021, απέστειλε π πρό
εδρος του Αγροτικού Συλλόγου 
Αμυνταίου Διαμάντω Κρητικού. 
Διαβάστε το πλήρες κείμενο της 
επιστολής:
“Κύριε Πρόεδρε, στη σύσκεψη 
που πραγματοποιήθηκε στην πε
ριφέρεια της Δυτικής Μακεδονίας 
τον Μάιο του 2021, με παρουσία 
του περιφερειάρχη Δυτικής Μα
κεδονίας, αλλά και όλων των 
αγροτικών φορέων της περιοχής 
μας, με θέμα: «Η καταστροφή από 
τους ανοιξιάτικους παγετούς, σε

όλα τα οπωροφόρα δέντρα της πε
ριοχής μας», μας προτρέψατε να 
δηλώσουμε +20% στις δηλώσεις 
που θα κάναμε, για να υπάρχει και 
ανάλογη αποζημίωση, όπωςπρο- 
βλέπεται και από τον κανονισμό 
του ΕΛΓΑ. Επίσης, μας υηοσχεθή- 
κατε, ότι θα αποζημιωθούν και τα 
πρωιμανθη, μήλα και κεράσια. Για 
το θέμα αυτό μέχρι στιγμής δεν 
έχουμε καμία ενημέρωση, για το 
πώς, και αν θα αποζημιωθούμε.

Για το πρώτο θέμα, θα πρέπει 
άμεσα, όπως οφείλει ο οργανι
σμός, να υπολογιστεί το ποσό των 
20%, και να καταβληθεί στους λο
γαριασμούς των παραγωγών, οι 
οποίοι έχουν πληρώσει τα ασφά
λιστρα τους επί αυτού του ποσού.

Κύριε πρόεδρε, όπως οι αγρότες 
και οι κτηνοτρόφοι πρέπει να εί
μαστε συνεπείς στις υποχρεώσεις 
μας προς τον οργανισμό, έτσι και 
ο ασφαλιστικός μας φορέας, θα 
πρέπει να είναι εντάξει με τις υπο
χρεώσεις του προς τα εμάς, και 
όχι να μας αδικεί.
Ευχαριστούμαι εκ των πρότερων”,

ΑΓΡΟΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ 
ΔΗΜΟΥ ΑΜΥΝΤΑΙΟΥ 

Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
ΚΡΗΤΙΚΟΥ ΔΙΑΜΑΝΤΩ

Δελτίο ενημέρωσης για τις συνεχιζόμενες αυτοψίες 
του πρωτοβάθμιου ελέγχου στα σεισμόπληκτα κτίρια

Μ
ε έγγραφό του ο Αντιπε- 
ριφερειαρχης Φλώρινας 
Σωτήρης Βόσδου, με τα 
μέχρι τώρα δεδομένα του πρω

τοβάθμιου ελέγχου των κτιρίων 
και σε συνεννόηση με τον Περι
φερειάρχη Δυτικής Μακεδονίας 
Γεώργιο Κασαπίδη και τους Δη
μάρχους Φλώρινας, Αμυνταίου 
και Πρεσπών, Βασίλειο Γιαννάκη,
Άνθιμο Μπιτάκη και Παναγιώτη 
Πασχαλίδη αντίστοιχα, υπέβαλλε 
αίτημα στο αρμόδιο Υπουργείο 
για την έκδοση απόφασης οριο- 
θέτησης της Π.Ε. Φλώρινας ως 
σεισμόπληκτης περιοχής.
0 πρωτοβάθμιος έλεγχος των κτιρίων που διενερ- 
γείταιαπό κλιμάκια μηχανικών της Διεύθυνσης Απο
κατάστασης Επιπτώσεων Φυσικών Καταστροφών, 
του Υπουργείου Υποδομών και Μεταφορών ξεκίνησε 
την επομένη του σεισμού, Δευτέρα 10 Ιανουάριου 
2022 και μέχρι την Τρίτη 18 Ιανουάριου 2022 διενερ- 
γήθηκαν συνολικά 428 αυτοψίες σε κτίρια, τόσο στις 
πόλεις της Φλώρινας και του Αμυνταίου, όσο και σε 
Τοπικές Κοινότητες των Δήμων Φλώρινας, Αμυνταίου 
και Πρεσπών.
Οι έλεγχοι θα συνεχιστούν εντατικά και τις επόμενες 
μέρες, μέχρι να διενεργηθούν έλεγχοι στο σύνολο 
των κτιρίων που έχουν δηλωθεί ότι παρουσιάζουν 
βλάβες.
Τη Δευτέρα 24 Ιανουάριου 2022, και παράλληλα με

τον πρωτοβάθμια έλεγχο που βρίσκεται σε εξέλιξη, 
προγραμματίζεται να ξεκινήσει και ο δευτεροβάθμιος 
έλεγχος, που από τις μέχρι σήμερα αυτοψίες διαπι
στώθηκε ότι αφορά σε ποσοστό άνω του 50% των 
ελεγμένων κτιρίων.
Ένας μεγάλος αριθμός των κτιρίων που πραγματο
ποιήθηκαν έλεγχοι αφορά πολυκατοικίες στην πόλη 
της Φλώρινας. Συγκεκριμένα διενεργήθηκαν μέχρι 
σήμερα 1.241 πρωτοβάθμιοι έλεγχοι, που αντιστοι
χούν σε 1.241 διαμερίσματα πολυκατοικιών.
Τέλος, σύμφωνα με την έκθεση του Ινστιτούτου Τε
χνικής Σεισμολογίας και Αντισεισμικών Κατασκευών 
(ΙΤΣΑΚ), που δημοσιεύτηκε και μας κοινοποιήθηκε, 
η συμπεριφορά των κτιρίων της Φλώρινας, κρίνεται 
άκρως ικανοποιητική παρά την ισχυρή σεισμική δό
νηση που υπέστησαν τα κτίρια.

ΑΜΕΑ σε κοινόχρηστους χώρους 
του Δήμου Αμυνταίου

Ο
 Δήμαρχος Αμυνταίου κ. Άνθιμος Μπιτάκης υπέγραψε την 
Τετάρτη 19 Ιανουρίου 2022 τη σύμβαση εκτέλεσης έργου 
«Βελτίωση προσβασιμότητας ΑΜΕΑ σε κοινόχρηστους χώ
ρους του Δήμου Αμυνταίου» με την ανόδοχο εταιρία ΑΦΟΙ Α. 

ΧΑΤΖΗΓΕΩΡΓΙΑΔΗ Ο.Ε.
Το έργο χρηματοδοτείται από το πρόγραμμα ΕΣΠΑ 2014-2020 ΔΡΑ
ΣΕΙΣ ΒΕΛΤΙΩΣΗΣ ΠΡΟΣΒΑΣΙΜΟΤΗΤΑΣ ΑΜΕΑ και το ποσό σύμβασης 
ανέρχεται στις 109.717,36€ ευρώ.
Το έργο θα πραγματοποιηθεί σε κοινόχρηστους χώρους του Δήμου 
Αμυνταίου και συγκεκριμένα στο χώρο όπου οργανώνεται η λαϊκή 
αγορά Αμυνταίου καθώς και των περιμετρικών πεζοδρομίων. Με την 
υλοποίηση του εν λόγω έργου επιδιώκεται να επιτευχθεί η βελτιστο
ποίηση πρόσβασης των ΑΜΕΑ στο χώρο της λαϊκής αγοράς Αμυνταίου 
καθώς και στο σύνολο των εμπορικών καταστημάτων περιμετρικά του 
χώρου της λαϊκής αγοράς του Αμυνταίου.

Γραφείο Τύπου Δήμου Αμυνταίου

Γάννης Στρατάκης: Τα κινδυνολογικά 
μετεωρολογικά δελτία πλήττουν 

τον χειμερινό τουρισμό μας

Τ
ο Σάββατο 22-1-22 ξημέ
ρωσε μία καταπληκτική 
χειμωνιάτικη ημέρα για τη 
Δυτ. Μακεδονία, ιδανική για 

χειμερινό τουρισμό, ίδιος κα
λός καιρός και την Κυριακή! 
Έλα όμως που Τηλεόραση και 
Ηλεκτρονικός Τύπος συναγωνί
ζονται σε πολεμικού τύπου κινδυ- 
νολογικά μετεωρολογικά δελτία 
εδώ και μία βδομάδα, για επερ- 
χόμενες ακραίες καιρικές συνθή
κες!
Δυστυχώς δεν είναι η πρώτη 
φορά ούτε η εξαίρεση, όπου ο 
ένας ανταγωνίζεται τον άλλον πως 
θα παρουσιάσει με δόσεις υπερ
βολής για κάποιους πόντους τη- 
λεθέασηςή επισκεψιμότητας, που 
εξασφαλίζεται με δραματικές πα
ρουσιάσεις επερχόμενων καιρι
κών φαινομένων.
Πάντα το ακραίο, το δραματικό 
προσελκύει. Δεν είναι άλλωστε, 
τυχαίο που οι περιοχές μας κερ
δίζουν κάποια λεπτά δημοσιότη
τας όταν πέσουν οι πρώτες νιφά
δες χιονιού κυρίως μόνο, και όχι 
για τα προβλήματά τους. Όχι πως 
μία πρόβλεψη επικίνδυνων καιρι
κών φαινομένων δεν προστατεύει 
μία περιοχή και τους κατοίκους 
της. Άλλο όμως αυτό και άλλο η 
αόριστη γενικευμένη κινδυνολο
γία.
Έτσι ένα Σαββατοκύριακο ιδανικό 
για τις Τουριστικές Επιχειρήσεις 
της Δυτ. Μακεδονίας και τα Χιο
νοδρομικά της Κέντρα κύλησε με 
ακυρώσεις κρατήσεων και μει
ωμένη εηισκεψιμότητα εξαιτίας 
αυτής της αρνητικής δημοσιότη
τας και της κινδυνολογίας!
Δεν θεωρούμε πως αυτό το φαι
νόμενο είναι μία συνειδητή επι
λογή των ΜΜΕ, αλλά ότι τα ίδια 
μάλλον δεν αντιλαμβάνονται τις 
παράπλευρες αυτές επιπτώσεις 
για όλους τους χειμερινούς του

ριστικούς προορισμούς.
Για την αντιμετώπιση του διαχρο
νικού αυτού πράγματι προβλήμα
τος είναι καιρός να καθιερωθούν 
από τα Μέσα Ενημέρωσης ειδικά 
Δελτία Κάιρου Τουριστικών προ
ορισμών για τα Σαββατοκύριακα, 
αφού βελτιώσουν την εξειδίκευση 
των Δελτίων Καιρού κατα περιοχή 
(π.χ τι σημαίνει ο όρος Δ. Ελλάδα; 
ηοιές περιοχές περιλαμβάνει; κ.α.) 
Και επειδή οι επικρατούσες και
ρικές συνθήκες στην περιοχή 
προσέλκυσαν και πάλι τη δημο
σιότητα, είναι ευκαιρία αυτοί που 
με όμορφες πράγματι ανταποκρί
σεις προβάλλουν τον τόπο μας, να 
προβάλλουν και τις αρνητικές επι
πτώσεις που προκαλούν οι αρνη
τικές υπερβολές που καλλιερ
γούνται από τα κεντρικά ΜΜΕ. 
Τέλος αναγκαία είναι η κινητοποί
ηση της Περιφέρειας, των Δήμων, 
των Φορέων εκπροσώπησης των 
τουριστικών επιχειρήσεων, ακόμη 
και των Βουλευτών, κ.α. εμπλε
κόμενων για την προστασία του 
Τουριστικού Προϊόντος της Δυτ. 
Μακεδονίας.

Γιάννης Στρατάκης 
π. Νομάρχης Φλώρινας - Περ.

Σύμβουλος (Συνδ. ΕΛΠΙΔΑ)
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Συνάντηση των βουλευτών Φλώρινας Γιάννη Αντωνιάδη 

και Κοζάνης Γιώργου Αμανατίδη με τον υπουργό
Κυριάκος Βελόπουλος: 

«Ερωτήματα για τα λιγνιτικά
Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων για τις

αποζημιώσεις σε δενδροκαλλιέργειες και φασόλια

Τ
ην Παρασκευή 21 Ιανουάριου 2021 οι βου
λευτές Φλώρινας Γιάννης Αντωνιάδης και 
Κοζάνης Γιώργος Αμανατίδης, είχαν συνάν
τηση στο Υπουργείο Αγροτικής * άπτυξης και 

Τροφίμων με τον αρμάδιο υπουργό κ. Σπήλιο Λί
βανό.
Τα θέματα της συνάντησης ήταν κυρίως οι αποζη
μιώσεις για τις καταστροφές στις δενδροκαλλιέργειες 
που βρίσκονταν σε ηροανθικό στάδιο, καθώς και οι 
αποζημιώσεις των φασολιών τηςΠρέσηας. 0 υπουρ
γός διαβεβαίωσε τους βουλευτές για ακόμη μία φορά 
ότι, ως προς τις αηοζημιώσειςγια τις ζημιές στο προ-

ανθικό στάδιο, βρισκόμαστε στον επίλογο και ότι αν 
δεν προλάβουν να ολοκληρώσουν τις πληρωμές μέ
χρι τα τέλη Ιανουάριου που ισχύει η παράταση πλη
ρωμών, τότε θα ζητήσει νέα παράταση και θα πλη
ρωθούν μέσα στο επόμενο χρονικό διάστημα. Στην 
περίπτωση των αποζημιώσεων για τα φασόλια, αυτές 
προχωρούν σύμφωνα με το χρονοδιάγραμμα και 
όσον αφορά στην επιπλέον αποζημίωση ύψους 30% 
για τους παραγωγούς βιολογικών φασολιών, βρισκό
μαστε και σε αυτή την περίπτωση στο τελικό στάδιο 
και σύντομα θα πληρωθούν.

ΑΠΟ ΤΟ ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΥΠΟΥ

Ανακοίνωση του Συλλόγου Γυναικών Φλώρινας, μέλους 
ΟΓΕ, για τις τελευταίες εξελίξεις στην περιοχή μας

Τ
ο τελευταίο διάστημα η πε
ριοχή μας έχει χτυπηθεί 
τριπλά. Από την πανδημία, 
που για πολλές μέρες τα κρού

σματα έφταναν σε δυσθεώρητα 
ύψη, από τον σεισμό, που τρο
μοκράτησε τους κατοίκους, και 
από τις συνθήκες παγετού, που 
δεν είναι πρωτόγνωρες μεν για 
την περιοχή μας, αλλά ο συν
δυασμός όλων των παραπάνω 
αποδείχθηκε εξοντωτικός. 
Εκφράζουμε την αγωνία των γυ
ναικών, που έτρεμαν μην κολλή
σουν τα παιδιά τους, βλέποντας τα 
ανύπαρκτα σχεδόν μέτρα προστα
σίας αυτών στα σχολεία, που έβλε
παν να χάνονται πολλές διδακτικές 
ώρες τόσο για τα παιδιά που νό
σησαν όσο και για τα υπόλοιπα 
εξαιτίας του απαράδεκτου πρωτο
κόλλου για το κλείσιμο του τμή
ματος (50%+1). Και αυτό γιατί στην 
περίπτωση που εμφανίζονταν 
κρούσματα τα περισσότερα παιδιά 
δεν πήγαιναν στο σχολείο τόσο από 
τον φόβο μην κολλήσουν όσο και 
για να μειώσουν τον κίνδυνο δια- 
σποράς, αφού είναι γνωστό ότι τα 
διαγνωστικά τεστ δεν δείχνουν από 
τις πρώτες ημέρες τη θετικότητα. 
Εκφράζουμε την αγωνία των μα
νάδων για τα σχολικά κτήρια που 
θα υποδεχτούν τα παιδιά τους μετά 
τον σεισμό, καθώς πέρα από γενι- 
κόλογες ανακοινώσεις των τοπι
κών αρχών, δεν υπάρχει τίποτα 
συγκεκριμένο για το εύρος των ζη
μιών, αλλά και τον χρόνο που εκτι- 
μάται για την αποκατάστασή τους. 
0 πρόσφατος σεισμός, ανέδειξε 
μεταξύ άλλων τα αποτελέσματα 
της κρατικής πολιτικής σε σχέση 
με τη συντήρηση των σχολικών 
κτηρίων.
Εκφράζουμε των θυμό τους, για 
το γεγονός ότι εδώ και πολλά χρό
νια, κάθε φορά που πέφτει η θερ
μοκρασία (και χωρίς να υπάρχει 
πρόβλημα από χιονόπτωση ή πα
γετό στους δρόμους) κλείνουν τα 
σχολεία για να εξοικονομηθούν 
πόροι, καθώς η θέρμανση αποτε
λεί παράγοντα αιμορραγίας για τα

οικονομικά των σχολείων μας, ως 
αποτέλεσμα των πετσοκομμένων 
κρατικών επιχορηγήσεων και του 
ύψους της τιμής του πετρελαίου 
θέρμανσης που επιβαρύνεται με 
τεράστιο ειδικό φόρο κατανάλω
σης και ΦΠΑ.
Όλες αυτές οι συνθήκες ανέδειξαν 
τις ελλείψεις που διαχρονικά 
υπάρχουν στους τομείς της υγείας, 
της παιδείας, της τοπικής διοίκη
σης, ως αποτέλεσμα της πολιτικής 
όλων των κυβερνήσεων, που επι
λέγουν, αντί να καλύψουν τις ανάγ
κες τις οποίες έχουν οι οικογένειές 
μας, να χρηματοδοτούν με τον 
πλούτο που παράγουν οι εργαζό
μενοι μεγάλους επιχειρηματικούς 
για να φέρουν την «ανάπτυξη», 
από την οποία δεν έχουμε να κερ
δίσουμε τίποτε. Που επιλέγουν πα
νηγυρίζοντας να χρηματοδοτούν 
την αγορά Κθίσίθ υετατρέποντας 
τη χώρα μας με ολοένα ταχύτε
ρους ρυθμούς σε μια απέραντη ευ- 
ρωατλαντική πολεμική βάση 
εφόρμησης και καθιστώντας την 
ταυτόχρονα και στόχο αντιποίνων. 
Και όλα τα παραπάνω μέσα σε 
συνθήκες που η ακρίβεια και οι 
ανατιμήσεις στο ρεύμα και στα βα
σικά είδη ανάγκης γονατίζουν τα 
νοικοκυριά.
Μέσα σε αυτό το καθεστώς φόβου 
για τον λαό της περιοχής οι τοπικές 
αρχές οφείλουν τουλάχιστον να 
προβούν άμεσα σε συγκεκριμένη 
και υπεύθυνη ενημέρωση για τις 
ζημιές που έχουν προκληθεί στα

σχολικά κτήρια από τον σεισμό και 
για τον χρόνο που εκτιμάται για την 
αποκατάστασή τους.

Διεκδικούμε:
• Δημιουργία σύγχρονων και 
ασφαλών σχολικών κτηρίων για τα 
παιδιά μας
• Αύξηση της κρατικής χρηματο
δότησης για την κάλυψη των αναγ
κών των σχολείων
• Κατάργηση του ΦΠΑ και του Ει
δικού Φόρου Κατανάλωσης στα 
καύσιμα
• Μαζικά επαναλαμβανόμενα δω
ρεάν τεστ για όλο τον πληθυσμό.
• Κρατική χρηματοδότηση και ου
σιαστική ενίσχυση του δημόσιου 
συστήματος Υγείας, των Νοσοκο
μείων και της ΠΦΥ με προσλήψεις 
μόνιμου υγειονομικού και λοιπού 
προσωπικού, νέες ΜΕΘ.
• Ενίσχυση του προγράμματος μα
ζικού εμβολιασμού και οργανω
μένη επιστημονική ενημέρωση του 
λαού με επίκεντρο τους χώρους 
δουλειάς, τα σχολεία και τα πανε
πιστήμια, κοινωνικές ομάδες 
“υψηλού κινδύνου”.
• Ουσιαστικά μέτρα προστασίας 
από την πανδημία στα σχολεία. 
Αραίωση των μαθητών ανά τάξη. 
Άμεση πρόσληψη εκπαιδευτικού 
και βοηθητικού προσωπικού. 
Καλούμε τα σωματεία, τους εργα
ζόμενους, να διεκδικήσουν αγω
νιστικά την ικανοποίηση των πα
ραπάνω αιτημάτων, που 
αποτελούν ένα μέρος μονάχα αυ
τών που μπορεί να εξασφαλίσει η 
σύγχρονη ανάπτυξη της επιστήμης 
και της τεχνολογίας.
Καλούμε τις γυναίκες των λαϊκών 
οικογενειών να συσπειρωθούν για 
να διεκδικήσουμε αυτά που δι
καιούνται τα παιδιά μας. 
αποτελούν ένα μέρος μονάχα αυ
τών που μπορεί να εξασφαλίσει η 
σύγχρονη ανάπτυξη της επιστήμης 
και της τεχνολογίας.
Καλούμε τις γυναίκες των λαϊκών 
οικογενειών να συσπειρωθούν για 
να διεκδικήσουμε αυτά που δι
καιούνται τα παιδιά μας.

ορυχεία της Φλώρινας»

Ε
ρώτηση αναφορικά με τα λιγνιτικά ορυχεία της Φλώρινας 
απηύθηνε προς τον υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας ο 
βουλευτής Λάρισας και πρόεδρος του κόμματος “Ελληνική 
Λύση”, Κυριάκος Βελόπουλος. Διαβάστε το πλήρες κείμενο της 

ερώτησης:
“Κύριε Υπουργέ, σύμφωνα με ενημέρωση από κατοίκους της Φλώρινας, 
εντατικοποιούνται οι σχετικές διαδικασίες για την αναβίωση ενός ακόμη 
ορυχείου λιγνίτη στην περιοχή της Αχλάδας Φλώρινας, με εξόρυξη λι
γνίτη υψηλής θερμιδικής απόδοσης, ώστε οι πέντε μονάδες του Αγίου 
Δημητρίου και η μία του ΑΗΣ Μελίτης, στη Φλώρινα, να είναι σε θέση 
απόδοσης της μέγιστης ισχύος τους, μετά την επιστράτευση των λιγνι- 
τικών μονάδων για την κάλυψη των αυξημένων ενεργειακών αναγκών, 
σε συνδυασμό με την παράταση της ζωής τους έως το 2028. Όπως μας 
μετέφεραν οι ως άνω, εντύπωση προκαλεί στους κατοίκους της Φλώ
ρινας η ενεργειακή πολιτική που εφαρμόζεται στην περιοχή τους, κα
θώς, σύμφωνα με πληροφορίες τους, η γειτονική χώρα στα βόρεια του 
νομού της Φλώρινας αναζητεί εδώ και λίγο καιρό λιγνίτη από γειτονικές 
χώρες και έχει απευθυνθεί και στις ιδιωτικές εταιρείες στη Φλώρινα. 
Οι ποσότητες για τις οποίες ενδιαφέρεται, λένε οι ίδιες πληροφορίες, 
φθάνουν τους 1.500.000 μ.τ. ετησίως. 0 στόχος της γείτονος είναι να 
φουλάρει τους δύο από τους τρεις σταθμούς της, που βρίσκονται στη 
συνοριακή γραμμή με τη Φλώρινα (ο τρίτος σταθμός είναι παλιός και 
δε λειτουργεί), ώστε να μπορεί στη συνέχεια να κάνει διασυνοριακό 
εμπόριο ηλεκτρικής ενέργειας και προς τη χώρα μας.
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,
Ερωτάχαι ο κ. Υπουργός:
1. Ποια είναι η ενεργειακή πολιτική σας απέναντι στη γείτονα 
χώρα που λειτουργεί μονάδες παραγωγής ενέργειας, μέσω της 
καύσης του λιγνίτη, οι οποίες δραστηριοποιούνται στη συνοριακή 
γραμμή με τπ Φλώρινα;
2. Προτίθεσθε να προχωρήσετε στην παράταση πέραν του 2028 
των ορυχείων λιγνίτη στον νομό της Φλώρινας για την κάλυψη 
των αυξημένων ενεργειακών αναγκών της χώρας μας;”.

Ο ερωτών Βουλευτής ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ

3η Διαβούλευση ΣΒΑΚ Δήμου 
Φλώρινας: Παρουσίαση 

Προτεινόμενων μέτρων και 
χωροθέτηση παρεμβάσεων

Τ
ο Σχέδιο Βιώσιμης Αστικής 
Κινητικότητας του Δήμου 
Φλώρινας, το έργο που 
αποτελεί το στρατηγικό σχέδιο 

για τις μεταφορές ανθρώπων 
και αγαθών στο Δήμο για την 
επόμενη δεκαετία, μπαίνει στην 
τελική ευθεία με την διεξαγωγή 
της 3ης Διαβούλευσης κατά την 
οποία ζητείται η τοποθέτηση 
φορέων και πολιτών ως προς 
τις προτεινόμενες παρεμβά- 
σεις-μέτρα του σχεδιασμού τα 
οποία αναπτύχθηκαν από την 
ομάδα μελέτης.
0 σχεδιασμόςτου ΣΒΑΚ είναι συμ
μετοχικός, πράγμα που σημαίνει 
ότι το έργο εκπονείται από Δήμο, 
με την συμμετοχή φορέων και πο
λιτών. Η συμμετοχική αυτή διαδι
κασία εκπληρώθηκε μέσα από τις 
προηγούμενες διαβουλεύσεις και 
τις εκτεταμένες έρευνες που διε- 
ξήχθησαν σε πολίτες καί επισκέ
πτες τις πόλης.
Στο πλαίσιο ολοκλήρωσης του 
σχεδίου, ο Δήμος Φλώρινας συ

νέταξε αναλυτική πρόταση παρεμ
βάσεων και μέτρων η οποία και 
τίθεται σε διαβούλευση τόσο μέσω 
τηλεδιάσκεψης με το δίκτυο φο
ρέων όσο και με ανοικτή δημο
σκόπηση στους πολίτες.
Μέσω της ιστοσελίδας του ΣΒΑΚ 
(ενσΚ-ίίοΓίησ.ρΓ) και συγκεκριμένα 
στην παρακάτω ειδικά διαμορφω
μένη σελίδα της 3ης διαβούλευσης 
(προσβάσιμη από το ηηβηυ της 
ιστοσελίδας) κάθε πολίτης ή εκ
πρόσωπος φορέα μπορεί να συμ
μετέχει στην διαβούλευση, βλέ
ποντας τους αναρτημένύυς χάρτες 
και τις περιγραφές των προτεινό- 
μενων μέτρων ανά κατηγορία πα
ρεμβάσεων και ανά χρονικό ορί
ζοντα καθώς και να τοποθετηθεί 
επί αυτών.
Η συμμετοχή όλων είναι πολύ ση
μαντική και ενισχύει τόσο την ποι
ότητα του αποτελέσματος όσο και 
την εγκυρότητα του ΣΒΑΚ. Η 
φόρμα τοποθέτησης θα παραμεί- 
νει ενεργή μέχρι τις 30 Ιανουάριου 
2022.

Ιατρός ΩΜ
ΧεφΦργάς κεφαλής & τραχήλου 

Επιστημονικός συνεργάτης στην
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Η ακαταμάχητη έλξη του Μητσοτάκη για τον υπόκοσμο

/ρνα παλιότερο άρθρο μου («Είναι πολλά τα 
περιπολικά, Μιχάλη») για την υπόθεση 

Ι^Φουρθιώτη, τελείωνε με το παρακάτω συμ
πέρασμα:
«Γία την κυβέρνηση, που κατάιρερε επιτυχώς 
να εξαφανίσει τον Φουρθιώτη και τκ αποκαλύ
ψεις Βρούτση από τα συστηυικά υέσα. το δυ
σκολότερο κομμάτι είναι ακριβώς να καταλήξει 
σε μια συμφωνία με την εξαγριωμένη πλευρά 
Φουρθιώτη. Τα παιχνίδια στα οποία μπλέκονται 
παράνομες πράξεις και υπόκοσμος, είναι δύ
σκολο να παγώσουν με συμφωνίες κυρίων, 
όταν μάλιστα απουσιάζουν οι κύριοι». 
Προφανώς δεν υπήρξε συμφωνία και ο Φουρ
θιώτης προχώρησε χθες σε αυτό που απει
λούσε από καιρό ότι 8α κάνει: άρχισε ξαφνικά 
να αποκαλύπτει τη σχέση του υε το Μέγαρο
Μαξίυου. δίνοντας στη δημοσιότητα τηλεφωνι
κέ ε επικοινωνίεε με τον κ. Γεραπετρίτη. Και 
όταν ο τελευταίος τις δικαιολόγησε με τις «οχλή
σεις» Φουρθιώτη, από τις οποίες ο καημένος ο 
υπουργός Επικράτειας ήθελε να απαλλαγεί και του 
έκανε βρε αδελφέ ένα τηλεφώνημα, η τηλεπερ- 
σόνα, εκδότης και δεν συμμαζεύεται, δημοσιοποί
ησε ένα 5Μ5 του Γεραπετρίτη:

ρες υπηρεσίες, «δημοσιογραφικές» και άλλες. Σε 
αυτό το έδαφος «μεταλλαγμένης δημοκρατίας»
φύτρωσε ο Φουρθιώτης.
Η όλη νοοτροπία θυμίζει τον Κωνσταντίνο Μητσο
τάκη, την απληστία του γιο πληροφορίες που 
αφορούσαν τους αντιπάλους του κοι την ανα
πόφευκτη εμπλοκή με μηχανισμούς και αν
θρώπους του υποκόσυου ή που κινούνται στο 
σκοτάδι. Μια από αυτές τις περιπτώσεις υπήρξε ο 
υπάλληλος του ΟΤΕ, Χρηστός Μαυρίκης. που 
διενεονούσε υποκλοπές κατ’ εντολή του στρα
τηγού. Ν. Γρυλλάκη, στενού συνεργάτη του Κ. 
Μητσοτάκη.
Παραθέτω στο τέλος του άρθρου ένα απολαυστικό 
βίντεο - συνέντευξη του κ. Μαυρίκη. Περιγράφει 
ότι, όταν χτυπούσε το τηλέφωνο του Ανδρέα 
Ποηονδρέου. που συνομιλούσε με τον οποιον-
δήποτε. χτυπούσε ταυτόχρονα το τηλέφωνο και
του Κ. Μητσοτάκη στο σπίτι του! Το σήκωνε και 
κρυφάκουγε όλη τη συνομιλία του προέδρου του 
ΠΑΣΟΚ. Σε μια περίπτωση, ο Παπανδρέου ετοιμά
ζεται να εξαγγείλει το πολιτικό πρόγραμμα του 
ΠΑΣΟΚ μια Πέμπτη. 0 Μητσοτάκης το ακούει, 
του το «κλέβει» και ανακοινώνει το ίδιο πρό
γραμμα την Τετάρτη!

«Χρόνια πολλά κύριε Φουρθιώτη. Σας ευχαρι
στώ από καρδιάς για την προβολή και την εκτί
μηση. Να είστε πάντα χαμογελαστές και 
αγαπητός». Δεν τον λες και αππυδισμένο λόγω 
οχλήσεων.
Η βρώμα της υπόθεσης φτάνει από τον Κορυ
δαλλό. όπου κρατήθηκε ο κ. Φουρθιώτης, μέχρι το 
Μέναοο Μαξίυου. Τι να πρωτοθυμηθεί κανείς;
Τους σαφέστατους υπαινιγυούς Βρούτση ότι
έχασε τη θέση ίου υπουργού, νιοτί δεν έκανε
τις χάρες του Φουρθιώτη: Το υπουκόρισμα του 
τελευταίου υε μπράβους στο υπουργείο Εργα-
σίας;
Τη γενναιόδωρη λίστα Πέτσα, όπου φιγουράριζαν
δύο ανύπαρκτα εϋβ Φουρθιώτη. που είχαν να
κάνουν ανάρτηση από το 2010: Την αστυνομική 
προστασία επιπέδου πρόεδρου Δημοκρατίας (9
αστυνομικά τμήματα. 9 περιπολικά και 14 
αστυνομικούς επί 24ωοου Βάσεως) την οποία ο
τηλεπαρουσιαστής απολάμβανε και νια την
οποία δεν έχει δώσει η κυβέρνηση την παραμι
κρή εξήγηση: Το συμβόλαιο για τη δολοφονία 
του Κ. ΒαξεΒάνη:
Το ερώτημα είναι γιατί το Μέγαρο Μαξίυου έλ- 
κεται από τέτοιους τύπους και από τους ύπο
πτους μηχανισμούς που τους συνοδεύουν. 0 κ. 
Μητσοτάκης τσαλαβούτησε από την πρώτη μέρα 
της εκλογής του, όταν πέρασε την ΕΥΠ υπό τον 
άυεσο έλεγχο του, τοποθετώντας επικεφαλής 
έναν ιδιώτη, που δεν είχε τα προσόντα και χρει
άστηκε για αυτό να αλλάξει ο νόυος. Που τού 
είναι δηλαδή πιστός και υπόχρεος.
Σταδιακά, άρχισε να δημιουργείται ένα παρακρά
τος, με μετατάξεις όσων υπαλλήλων της ΕΥΠ δεν 
παίζουν το παιχνίδι σε άλλες δημόσιες υπηρεσίες, 
παρακολουθήσεις τηλεφώνων τις οποίες δεν
διαψεύδει η κυβέρνηση και με την εμπλοκή διά
φορων παρατρεχάμενων, που προσφέρουν διάφο

Είναι άλλωστε γνωστό ότι τον Ιανουάριο του 1994 
οι Κωνσταντίνος Μητσοτάκης και Ντάρα Μπα-
κονιάννη παραπέμφθηκαν για τις υποκλοπές
αυτές. Το πόρισμα της εξεταστικής επιτροπής θα 
συζητηθεί στη Βουλή στις 16 Ιουνίου του 1994 
και σύμφωνα με τον εξαιρετικό βουλευτή - ειση
γητή του ΠΑΣΟΚ Κώστα Μπρακατσούλα: «Διαπι
στώθηκε ότι παρακολουθήθηκαν τα τηλέφωνα του 
κ. Μιλτιάδη'ΕΒεοτ (εσωκομματικού αντίπαλου
Μητσοτάκη και τότε υπουργού-ΣΣ) ως τον Αύ
γουστο του 1991 και του υπουργικού του γραφείου 
ως τον Δεκέμβριο του 1991. Του Γεράσιμου 
Κουρή. ως τα τέλη Απριλίου 1990 και της εφημε
ρίδας ΑΥΡΙΑΝΗΣ ως τον Σεπτέμβριο του 1990. Του 
σημερινού Πρωθυπουργού, κ· Ανδοέα Παπαν
δρέου, το τριψήφιο τηλέφωνό του, ως τον Ιούνιο 
του 1990. Του Γεωργίου Ράλλη. πρώην πρωθυ
πουργού (της ΝΔ-ΣΣ), ως τα τέλη του 1990! Των 
νοαΦείων του ΠΑ.ΣΟ.Κ. στην οδό Χαριλάου Τρι- 
κούπη, ως τον Δεκέμβριο του 1991. Του Αντώνη 
ΛιΒάνη (δεξί χέρι του Παπανδρέου ΣΣ) ως τον Σε
πτέμβριο του 1991. Του Κυριάκου Γοιβέα ως τον 
Δεκέμβριο του 1990, γνωστός σε όλους μας ως 
αναπληρωτής διευθυντής του πολιτικού γραφείου 
του κ. Μητσοτάκη».
Ο κ. Τριβέας έπαιζε τότε έναν παρόυοιο οόλο με 
αυτόν του κ. Γεραπετρίτη. Το ερώτημα είναι αν ο 
Φουρθιώτης άοχισε χθες να τα λέει στη νύφη.
πριν μιλήσει νια την πεθερά. Και το βέβαιο είναι 
ότι «τα παιχνίδια στα οποία μπλέκονται παρά
νομες πράξεις και υπόκοσμος είναι δύσκολο να 
παγώσουν με συμφωνίες κυρίων, όταν μάλιστα 
απουσιάζουν οι κύριοι».

Πηγή: Ινχε - Στέλιος Κούλογλου

Τα ενυπόγραφα άρθρα εκφράζουν τον συντάκτη 
τους, χωρίς να συμπίπτον κατ’ ανάγκη με την 
άποψη της εφημερίδας “ηχώ"

Σταγονίδια__
κι

από

εκεί...

Ερνέστο Τσε Γκεβάρα:

«Να νιώθεις την αδικία 

για δίκιά σου όσο μακριά 

από σένα και αν γίνεται»!
Γεωργία Μπίκα. ετών 24: Βιάστηκε στη Θεσσα
λονίκη από κάτι... Λεβέντες, αφού έριξαν χάπι 
βιασμού στο ποτό της. Στο αστυνομικό τμήμα 
που πήγε και κατέθεσε το συμβάν, της είπαν 
ότι θα πάρουν αίμα για τοξικολονική εξέταση.
αλλά δεν πήραν! Ο ιατροδικαστής υπηρεσίας 
(!!!) την είδε μετά από τρεις ηυέοεςί Η κοπέλα 
έμεινε τρεις μέρες άπλυτη με τα ίχνη του βια

σμού επάνω στο κορμί της. Την εισαγγελέα και την ανακρίτρια 
τις είδε από την Πρωτοχρονιά στις 14 του υήνα! Αυτά στην Ελ
λάδα των... Λεβέντηδων και της εοεα-εοία...
Και όλοι εξακολουθούν να είναι στη θέση τους. Ούτε γάτα ούτε 
ζημιά!

Λάκης ΛαΕόπουλος. για τους βιαστές της 24χρσ- 
νης: «Αλλά πως αυτοί εμφανίστηκαν ξαφνικά; 
Ποιος τους έδωσε αέρα; Ποιος τους αφήνει ανε
ξέλεγκτους; Ποιος είναι αυτός που άφησε αυτήν 
τη χυδαιότητα των καλοφτιαγμένων και πλου- 
τονταήδων να δεσπόζουν στην ελληνική κοινω
νία; Ποιος άφησε να πάρουν αξία οι πουράκηδες 
με τους μπράβους και τις σαμπάνιες, με τα φυτί- 

λια τα αναμμένα να τρέχουν στα τραπέζια των επιδειξιομανών 
κομπλεξικών νεογνών της ρεμούλας, των δανείων και της απά
της;».
Κι εγώ αυτήν την απορία έχω, Λάκη μου... Με ποιανού τις πλάτες 
χορεύουν οι νεογνοί της ρεμούλας των δανείων και της απάτης...

Σταυατίνα Τσιμτσιλή. τηλεπαρουσιάστρια, είπε 
για τον βιασμό της 24χρονης: «Δύο τρία ωραία 
παιδιά, που να σου πω και κάτι, δεν θα είχαν 
ανάγκη κανονικά, αν ισχύουν όλα αυτά... δεν τα 
προσυπογράφω, γιατί περιμένουμε τη δικαστική 
και αστυνομική έρευνα... που δεν θα έποεπε να 
έχουν ανάγκη να ναρκώσουν μια κοπέλα για να
συνευρεθούν μαΐ"ί τηε. Συγγνώμη δηλαδή. Τα 

παιδιά αυτά είναι θύματα της εμπορευματοποίηαης της κοινωνι
κής μας ζωής».
Να ποιος τους δίνει τον αέρα, Λάκη μου. Κατά τη γλάστρα της Τν, οι 
«όυοοωοι» και πλούσιοι δεν έχουν «ανάνκη να βιάδουν», οπότε η κα
κοποίηση αυτομάτως χαοακτηοίδει όσους θεωρούνται λινότεοο 
«ωοαίοι»... Οι φερόμενοι ως θύτες ξαφνικά για την Τσιμτσιλή έγιναν 
θύματα και το θύμα έγινε θύμα εκατό φορές. Και υπάρχει κόσμος 
που τη βλέπει... ακόμα...

Κυριάκος Μητσοτάκης: Πήγε στην παραλαβή 
των ΚαΐαΙο και ευχήθηκε στον αρχηγό της Πο
λεμικής αεροπορίας «Χοόνια Πολλά»! Ευχή
θηκε επίσης «καλοτάξιδα» σε μαχητικά 
αεροσκάφη...
Εντάξει, όταν μιλάει εκτός κειμένου αυτό το παιδί, 
τα κάνει θάλασσα. Κυριάκο, άκυρο το «χρόνια 
πολλά». Οι γιορτές έχουν περάσει προ πολλού. 

Επίσης, δεν πηγές στην Αοςοοη... Δεν το ξέρεις ότι τα ΡαίθΙο δεν κά
νουν τη γραμμή Αθήνα - Μύκονο; Στους χειριστές των μαχητικών 
εύχονται «Καλές Προσγειώσεις», για λόγους που είναι ευνόητοι...

Μήτσος ο γείτονας: «Στην Ινδία και για την πα
ραγγελία 36 Πα/αΙε, η Ινδική κυβέρνηση φρόν
τισε να υπάρχει συμφωνία νια να επιατραφεί το 
50% της α€ίαε τουε ως αντισταθυιατικά οφέλη
με υποκατασκευαατικό έονο και υεταωοοά τε
χνολογίας σε 70 Ινδικέε εταιοείεε. Καταλά
βατε;».
Καταλάβαμε, Μήτσο μου...

Ευόννελος Αντώναοος: «Η κεντρική ομάδα του 
επιτελικού κράτους είναι επικίνδυνη: Για τη δη
μόσια υγεία, για την ασφάλεια των πολιτών, για 
την επιβίωση της κοινωνίας, για τα εθνικά συμ
φέροντα. Ο υπεύθυνος έχει ονοματεπώνυμο: 
Κυριάκος Μητσοτάκης. Πόσο θα ανεχτούμε 
ακόμη αυτόν και την παρεούλα του;».
Εγώ, Ευάγγελε, τσιμουδιά! Αντώναρου λαλήσαν- 

τος, πάσα φωνή παυσάτω...
Συνέχεια στη σελίδα 21...
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Το ΤΕΕ/τμ. Δυτικής Μακεδονίας έστειλε επιστολή Το χάπι του βιασμού...
στο ΥΠΕΝ με θέμ** «Παρατάσεις προθεσμιών στην 
Π.Ε. Φλώρινας εξαιτίας της κήρυξης της περιοχής 

σε κατάσταση έκτακτης ανάγκης»

Α
ξιότιμε κ. Υπουργέ, όπως 
γνωρίζετε, την Κυριακή 
9-1-2022 στις 23:43 ση
μειώθηκε σεισμική δόνηση με

γέθους 5,4 βαθμών της κλίμα
κας ΚϊεΗΐβΓ, με επίκεντρο πολύ 
κοντά στην πόλη της Φλώρινας, 
που έγινε έντονα αισθητή σε 
όλον τον νομό Φλώρινας.
Λόγω της μικρής απόστασης του 
επίκεντρου του σεισμού, καταγρά- 
φηκε στην Φλώρινα αρκετά 
υψηλή σε κατακόρυφη συνιστώσα 
επιταχυνσιογράφου, τιμή επιτά
χυνσης 0.229. Ακολούθησε τις 
επόμενες ημέρες μεγάλος αριθμός 
μετασεισμών, αρκετοί από τους 
οποίους είχαν μεγέθη μεγαλύτερα 
από 3 ΡίεήΙθΓ αλλά και κάποιοι με
γαλύτερα από 4 ΡίεήΙθΓ.
Ήδη στην Φλώρινα αλλά και στις 
λοιπές περιοχές του νομού διε- 
νεργούνται αυτοψίες από μηχανι
κούς της αρμόδιας Διεύθυνσης 
Αποκατάστασης Επιπτώσεων Φυ
σικών Καταστροφών Β. Ελλάδος 
και καταγράφεται η ανάγκη διε
νέργειας επισκευών σε πολλά κτί
ρια.
Λόγω των επιπτώσεων του σει
σμού, το σύνολο του νομού Φλώ
ρινας (Δήμοι Φλώρινας, Αμυν
ταίου και Πρεσπών) κηρύχθηκε 
σε κατάσταση έκτακτης ανάγκης 
για 6 μήνες έως τις 11 -7-2022 με 
την υπ'αρ.197/ 11-1-2022 Από
φαση του Γ.Γ. Πολιτικής Προστα
σίας (ΑΔΑ 627Ξ46ΝΠΘ-6Μ5). 
Κατόπιν αυτών και επειδή η με
τασεισμική ακολουθία εξακολου
θεί να εξελίσσεται, ενώ η διενέρ
γεια αυτοψιών αλλά και των 
αναγκαίων επισκευών στα κτίρια 
και τις υποδομές που παρουσιά
ζουν βλάβες, λόγω του σεισμικού 
φαινομένου δεν είναι εφικτό να 
πραγματοποιηθεί άμεσα, λόγω 
των συνθηκών παγετού και των 
σφοδρών χιονοπτώσεων, κρίνεται 
επιβεβλημένο να χορηγηθεί ανα
στολή διάφορων, κυρίως πολεο- 
δομικής φύσης, προθεσμιών, που 
λήγουν στο προσεχές χρονικό διά
στημα, προκειμένου να διευκο
λυνθεί η απρόσκοπτη αντιμετώ
πιση των συνεπειών του σεισμού, 
αλλά και να μην αδικηθούν οι κά
τοικοι και οι μηχανικοί της περιο
χής, που για έκτακτους αντικειμε
νικούς λόγους δεν μπορούν να 
ανταποκριθούν στις προθεσμίες. 
Απαιτείται, συνεπώς, να εγκριθεί 
αναστολή-παράταση των εξής 
προθεσμιών από την ημερομηνία

της σεισμικής δόνησης, έως τις 
11 -7-2022 που ο νομός Φλώρινας 
έχει κηρυχθεί σε κατάσταση έκτα
κτης ανάγκης ή μέχρι και την τυ
χόν παράταση της κήρυξης:
1. Των προθεσμιών ελέγχου, 
υποβολής συμπληρώσεων ή 
διορθώσεων και έκδοσης των 
προεγκρίσεων οικοδομικών 
αδειών (παρ. 7 και θ άρθρου 
35 ν. 4495/ 17).
2. Των προθεσμιών/ χρόνων 
ισχύος των πράξεων επιτρεπτού 
εκτέλεσης εργασιών (άρθρο 42 
του ν. 4495/ 2017).
3. Της 4μηνης προθεσμίας για 
την έκδοση προέγκρισης άδειας 
αναθεώρησης ή άδειας αναθε
ώρησης (περ. δ’ άρθρου 28 ν. 
4495/2017).
4. Της προθεσμίας των 30 ημε
ρών ή 4 μηνών κατά περίπτωση 
για την αυτόβουλη αποκατά
σταση / κατεδάφιση αυθαίρετων 
κατασκευών ή πολεοδομικών 
παραβάσεων αντίστοιχα (περ. 
α' της παρ. 3 και της παρ. 4 του 
άρθρου 94 του ν. 4495/ 2017).
5. Της προθεσμίας για την 
άσκηση προσφυγής κατά έκθε
σης αυτοψίας αυθαίρετης κα
τασκευής (παρ. 1 άρθρου 93 ν. 
4495/2017).
6. Των προθεσμιών ολοκλήρω
σης υποβολής των απαραίτητων 
δικαιολογητικών στο ηλεκτρο
νικό σύστημα δήλωσης αυθαί
ρετων κατασκευών για τις πε
ριπτώσεις υπαγωγής στον ν. 
4178/ 2013, οι οποίες δεν με- 
ταφέρονται στον ν. 4495/ 2017 
και τις περιπτώσεις υπαγωγής 
στον ν. 4014/ 2011 που έχουν 
μεταφερθεί στον ν. 4178/ 2013 
(παρ. 11 άρθρου 51 του ν. 
4643/2019).
7. Της προθεσμίας ολοκλήρω
σης υποβολής των απαραίτητων 
δικαιολογητικών στο ηλεκτρο
νικό σύστημα δήλωσης αυθαί
ρετων κατασκευών για τις πε
ριπτώσεις υπαγωγής στον ν. 
4495/ 2017 (τρίτο εδάφιο της 
περ. ια’ του άρθρου 99 του ν. 
4495/ 17).
Προτείνουμε το Σχέδιο νομοθετι
κής ρύθμισης να συνταχθεί ως 
εξής:
«Αναστολή πολεοδομικών προ
θεσμιών λόγω της σεισμικής 
δόνησης της 9ης Ιανουάριου 
2022 στον νομό Φλώρινας. 
Αναστέλλονται για το διάστημα 
από την 9η Ιανουάριου 2022 και

για όσο χρονικό διάστημα που 
οι Δήμοι Φλώρινας, Αμυνταίου 
και Πρεσπών της Περιφερει
ακής Ενότητας Φλώρινας της 
Περιφέρειας Δυτικής Μακεδο
νίας τελούν σε κατάσταση έκτα
κτης ανάγκης για την αντιμε
τώπιση των συνεπειών λόγω 
της ισχυρής σεισμικής δόνησης 
της 9ης Ιανουάριου 2022 και 
για όσες περιπτώσεις εμπίπτουν 
εντός των διοικητικών ορίων 
των ως άνω Δήμων: 
α. οι προθεσμίες των παρ. 6 και 
7 του άρθρου 35 του ν. 4495/ 
17,
β. οι προθεσμίες του άρθρου 42 
του ν. 4495/2017. Η ως άνω 
αναστολή παρατείνει και τον 
αντίστοιχο χρόνο ισχύος των 
πράξεων του άρθρου 42 του ν. 
4495/2017,
γ. η προθεσμία της περ. δ' του 
άρθρου 28 του ν. 4495/ 2017 
(Α' 167),
δ. οι προθεσμίες της περ. α' 
της παρ. 3 και της παρ. 4 του 
άρθρου 94 του ν. 4495/ 2017 
πλην του τελευταίου εδαφίου 
αυτής,
ε. η προθεσμία της παρ. 1 του 
άρθρου 93 του ν. 4495/17, 
στ. οι προθεσμίες της παρ. 11 
του άρθρου 51 του ν. 4643/ 
2019,
ζ. η προθεσμία του τρίτου εδα
φίου της περ. ια’ του άρθρου 
99 του ν. 4495/ 17.»
Πέραν των ανωτέρω αναστολών 
προθεσμιών, είναι απολύτως επι
βεβλημένη η παράταση για το ίδιο 
χρονικό διάστημα που οι Δήμοι 
Φλώρινας, Αμυνταίου και Πρε
σπών τελούν σε κατάσταση έκτα
κτης ανάγκης, της προθεσμίας 
υποβολή αίτησης στο πρόγραμμα 
«Εξοικονομώ 2021», καθώς και 
των λοιπών προθεσμιών του προ
γράμματος (υποβολής ηλεκτρονι
κής ταυτότητας, δανειακή σύμ
βαση, υλοποίηση του έργου κλπ). 
Επιπρόσθετα και όσον αφορά στο 
πρόγραμμα «Εξοικονομώ 2021» 
θεωρούμε απαραίτητη την αύξηση 
επιδότησης του προγράμματος για 
τις ηληγείσες από τον σεισμό πε
ριοχές, τουλάχιστον κατά 10%, 
στα πλαίσια ενδεχόμενης αποκα
τάστασης εξωστών, στηθαίων μαζί 
με τις εργασίες θερμομόνωσης. 
Επίσης, λόγω των αυξημένων 
πλέον απαιτήσεων, εξαιτίας του 
σεισμού, σε παρεμβάσεις που 
έχουν αντίκτυπο και στην ενεργει
ακή εξοικονόμηση των κατοικιών, 
παρακαλούμε τα αδιάθετα ποσά 
που θα προκόψουν από την απορ
ρόφηση των κονδυλίων του Προ
γράμματος, να δοθούν κατά προ
τεραιότητα στο Νομό Φλώρινας. 
Τέλος, δεδομένου ότι οι βλάβες 
από τον σεισμό που συστηματικά 
παρατηρούνται στα κτίρια της πλη- 
γείσας περιοχής αφορούν κυρίως 
σε αποκολλήσεις τοίχων σε επαφή 
με δοκούς και υποστυλώματα κα
θώς και ρηγματώσεις στοιχείων 
πλήρωσης αλλά και επιχρισμάτων, 
θεωρούμε σκόπιμο να εξεταστεί 
και να υλοποιηθεί μια απλουστευ- 
μένη και ταχεία διαδικασία επιδό
τησης - κρατικής αρωγής για τέ
τοιες περιπτώσεις που συνιστούν 
αποκαταστάσεις - επισκευές μι
κρής κλίμακας.
Είμαστε πάντα στη διάθεσή σας για 
οτιδήποτε χρειαστείτε.

Για τη Δ.Ε. του Τ.Ε.Ε./ Τ.Δ.Μ.
Ο Πρόεδρος 

Νικόλαος Συλλίρης

τώρα και στον χώρο σας...

' Έναντι πρώην κλινικής "
Λαλαγιάννη

τ. 2385 ο 24401 - ΊνΚίΐίδ ττρ 6980101298

Σ
τη γνωστή καταγγελία 
του βιασμού στη Θεσσα
λονίκη, αναφέρθηκε από 
συζητητές της Τηλεόρασης το 

χάπι του βιασμού. Παρακάτω 
θα αναφερθούμε περισσότερο 
διεξοδικά ώστε να ενημερω
θούν οι αναγνώστες γι’ αυτό 
το ψυχαγωγικό ναρκωτικό.
Το γάμμα - υδροξυβουτυρικό 
οξύ ή γ - υδροξυβουτυρικό οξύ 
(6ΗΒ), επίσης γνωστό και ως 4 - 
υδροξυβουτανοϊκό οξύ, είναι 
φυσικός νευροδιαβιβαστής και 
ψυχοτρόπος ουσία.
Έχει χρησιμοποιηθεί στην ια
τρική ως γενικό αναισθητικό και 
ως θεραπεία για την καταπληξία, 
τη ναρκοληψία και τον αλκοολι
σμό. Χρησιμοποιείται επίσης πα
ράνομα ως τοξίνη, ως 
βελτιωτικό αθλητικής απόδο
σης, ως χάπι βιασμού και ως 
ψυχαγωγικό ναρκωτικό.
Οι μόνες κοινές ιατρικές χρήσεις 
σήμερα είναι στη θεραπεία της 
ναρκοληψίας και, πιο σπάνια, 
του αλκοολισμού. Μερικές φορές 
χρησιμοποιείται εκτός ετικέτας 
για τη θεραπεία της ινομυαλγίας 
Το χάπι του βιασμού είναι κατα
σταλτικό του κεντρικού νευρικού 
συστήματος που χρησιμοποιείται 
για τοξίκωση. Έχει πολλά ονό
ματα. Τα αηοτελέσματά της έχουν 
περιγράφει ως συγκρίσιμα με τη 
χρήσηαλκοόλης, όπως ευφορία, 
αποφλοίωση, αυξημένη ενεργητι
κότητα και λίμπιντο. Η κατανά
λωση του με αλκοόλ μπορεί να 
προκαλέσει αναπνευστική ανα
κοπή και έμετο σε συνδυασμό με 
βαθύ ύπνο, κάτι που μπορεί να 
συμβάλει σε θανατηφόρο έκβαση. 
Ψυχαγωγικές δόσεις 1 -2 γραμμα
ρίων γενικά παρέχουν αίσθηση 
ευφορίας και μεγαλύτερες δόσεις 
δημιουργούν επιβλαβή αποτελέ
σματα, όπως μειωμένη κινητική 
λειτουργία και υπνηλία.
Το χάπι μπορεί να κατασκευαστεί 
με λίγη γνώση της χημείας. Λόγω 
της ευκολίας κατασκευής και της 
διαθεσιμότητας των υλικών κατα
σκευής του, δεν παράγεται συνή
θως σε παράνομα εργαστήρια 
όπως άλλα συνθετικά ναρκωτικά, 
αλλά σε ιδιωτικές κατοικίες από 
παραγωγούς χαμηλού επιπέδου. 
Το ΟΗΒ είναι "άχρωμο και άοσμο". 
Χρήση σε πάρτι
Το χάπι αυτό ή επιστημονικά ΟΗΒ 
έχει χρησιμοποιηθεί ως ναρκω
τικό στα κλαμπ, πιθανότατα αρχί
ζοντας τη δεκαετία του 1990, 
καθώς μικρές δόσεις ΟΗΒ μπο
ρούν να προκαλέσουν ευφορία 
και πιστεύεται ότι είναι αφροδι
σιακά. Οι αργκό όροι για το ΟΗΒ 
περιλαμβάνουν υγρή έκσταση, 
γλειφιτζούρια, υγρό X ή υγρό Ε 
λόγω της τάσης του να παράγει 
ευφορία και κοινωνικότητα και τη 
χρήση του σε χορευτικά πάρτι. 
Μέχρι το 2009, αυτή η χρήση είχε 
μειωθεί, πιθανώς λόγω των προ
σπαθειών για τον έλεγχο της δια
νομής του ΟΗΒ και των ανάλογων 
του, ή λόγω του στενού εύρους 
δοσολογίας και των παρενερ- 
γειών όπως σύγχυση, ζάλη, θολή 
όραση, εξάψεις, έντονη εφί
δρωση, έμετος και απώλεια συ
νείδησης σε υπερβολική δόση. 
Μερικοί αθλητές έχουν χρησιμο

ποιήσει το ΟΗΒ ή τα ανάλογα του 
επειδή διατίθενται στο εμπόριο ως 
αναβολικοί παράγοντες, αν και 
δεν υπάρχουν ενδείξεις ότι αυξά
νει τον μυ ή βελτιώνει την από
δοση.
Το ΟΗΒ έγινε γνωστό στο ευρύ 
κοινό ως χάπι βιασμού μέχρι τα 
τέλη της δεκαετίας του 1990. Το 
ΟΗΒ είναι άχρωμο και άοσμο και 
έχει χαρακτηριστεί ως «πολύ εύ
κολο να προστεθεί στα ποτά». 
Όταν καταναλώνεται, το θύμα θα 
αισθανθεί γρήγορα υπνηλία και 
μπορεί να χάσει τις αισθήσεις του. 
Κατά την ανάρρωση μπορεί να 
υπάρχει μειωμένη ικανότητα ανά
κλησης γεγονότων που έχουν 
συμβεί κατά την περίοδο δηλητη
ρίασης. Σε αυτές τις καταστάσεις 
είναι συχνά δύσκολη η απόδειξη 
και ο προσδιορισμός του δράστη 
του βιασμού.
Είναι επίσης δύσκολο να προσδιο
ριστεί πόσο συχνά χρησιμοποιεί
ται το ΟΗΒ για τη διευκόλυνση 
του βιασμού, καθώς είναι δύ
σκολο να εντοπιστεί σε δείγμα 
ούρων μετά από μια μέρα και 
πολλά θύματα μπορεί να ανακα
λέσουν τον βιασμό μόνο μετά από 
καιρό.
Το ΟΗΒ μπορεί να ανιχνευθεί στα 
μαλλιά. Η εξέταση μαλλιών μπο
ρεί να είναι χρήσιμο εργαλείο σε 
δικαστικές υποθέσεις ή για πλη
ροφόρηση του ίδιου του θύματος. 
Μία δημοσίευση διερεύνησε 226 
θανάτους που αποδόθηκαν στο 
ΟΗΒ. Από τους 226 θανάτους, 
213 είχαν καρδιακή αναπνοή και 
13 είχαν θανατηφόρα ατυχήματα. 
Σε 71 θανάτους (34%) δεν υπήρ
χαν άλλες τοξικές ουσίες.
Όπως προ είπαμε δεν είναι παίξε 
γέλασε. Είναι επικίνδυνη ουσία γι’ 
αυτό και θα πρέπει να μπει στο 
στόχαστρο των διωκτικών 
αρχών.
Όσο για τους νέους θα πρέπει για 
λόγους ευνόητους να παραγγέλ
νουν πάντοτε ποτά σε σφραγι
σμένα μπουκάλια, όχι μόνο για να 
προστατευθούν από επίδοξους ει
σβολής της αξιοπρέπειάς τους, 
αλλά και από άλλες επικίνδυνες 
ουσίες.

Ανακοίνωση της Δημόσιας Κεντρικής 
Βιβλιοθήκης «Βασιλικής Πιτόσκα»

Ο
ι υπηρεσίες προς το κοινό της Δημόσιας Κεντρικής Βιβλιο
θήκης «Βασιλικής Πιτόσκα», η οποία στεγάζεται στο Πολι
τιστικό Κέντρο, επί της οδού Αργυροκάστρου 9 
αναστέλλονται προσωρινά.

Η λειτουργία του Παραρτήματος επί της οδού Μ. Αλεξάνδρου και 
Ναούσης γωνία συνεχίζεται κανονικά.
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Ο Αρχηγός της Ελληνικής Αστυνομίας, Αντιστράτηγος Υπογραφή σύμβασης του έργου
Μιχαήλ Καραμαλάκης, στη Γενική Περιφερειακή «Αποκατάσταση χαρακτηριστικών

Αστυνομική Διεύθυνση Δυτικής Μακεδονίας
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Στο πλαίσιο της επίσκεψης είχε 
σειρά συναντήσεων και επαφών 
με υπηρεσιακούς παράγοντες 

και τοπικούς Φορείς

0
 Αρχηγός της Ελληνικής Αστυνομίας, Αντι
στράτηγος Μιχαήλ Καραμαλάκης, επισκέ- 
φθηκε χθες, Τρίτη 18 Ιανουάριου, τη Γενική 
Περιφερειακή Αστυνομική Διεύθυνση Δυτικής 

Μακεδονίας και πραγματοποίησε σειρά συναν
τήσεων και επαφών με τοπικούς Φορείς, υπη
ρεσιακούς παράγοντες και εκπροσώπους συνδι
καλιστικών ενώσεων.
Τον κ. Αρχηγό συνοδευόμενο από τον Γενικό Επιθε
ωρητή Αστυνομίας Βορείου Ελλάδος, Αντιστράτηγο 
Κωνσταντίνο Σκούμα, υποδέχθηκε στην έδρα της Γε
νικής Περιφερειακής Αστυνομικής Διεύθυνσης Δυ
τικής Μακεδονίας, ο Γενικός Περιφερειακός Αστυ
νομικός Διευθυντής, Ταξίαρχος θωμάς Νέστορας. 
Στην έδρα της Γενικής Περιφερειακής Αστυνομικής 
Διεύθυνσης Δυτικής Μακεδονίας, πραγματοποιήθηκε 
σύσκεψη με τους Διευθυντές των Διευθύνσεων 
Αστυνομίας Γρεβενών, Καστοριάς, Κοζάνης, Φλώρι
νας, καθώς και με τους διοικητές των Υπηρεσιών της 
Διεύθυνσης Αστυνομίας Κοζάνης.
Στις συναντήσεις αυτές ο κ. Αρχηγός αναφέρθηκε : 
• στη βέλτιστη εφαρμογή των δράσεων που έχει εκ
πονήσει το Αρχηγείο της Ελληνικής Αστυνομίας για 
την πενταετία 2021 -2025, όπως αυτοί αποτυπώνονται 
στο Στρατηγικό και Επιχειρησιακό Πρόγραμμα Ελλη
νικής Αστυνομίας (Σ.Ε.Π.Ε.Α. 2021 -2025)
• στην ψηφιακή αναβάθμιση των υπηρεσιών της Ελ
ληνικής Αστυνομίας, με σκοπό την απλοποίηση και 
τον εκσυγχρονισμό των παρεχόμενων υπηρεσιών 
στους πολίτες,
• στη στελέχωση και ενδυνάμωση των υπηρεσιών 
και την τήρηση και εφαρμογή των υγειονομικών 
πρωτοκόλλων,
• στη μεθοδικότητα και τον επαγγελματισμό του προ
σωπικού της Ελληνικής Αστυνομίας, και την περαι
τέρω εμπέδωση του αισθήματος ασφαλείας, των πο
λιτών, ιδιαίτερα αυτών των ακριτικών περιοχών της 
χώρας, όπως η Περιφέρεια της Δυτικής Μακεδονίας. 
Επίσης, ενημερώθηκε αναλυτικά για θέματα που 

απασχολούν το προσωπικό των τοπικών Υπηρεσιών 
και αφορούν στην καθημερινότητα των πολιτών, ευ
χαριστώντας το προσωπικό για το έργο που επιτελούν 
και καλώντας τους να συνεχίσουν να παρέχουν τις 
υπηρεσίες τους με στόχο τη βελτίωση της καθημε
ρινότητας του πολίτη, προς όφελος της κοινωνίας. 
Ακολούθησαν συναντήσεις, με εκπροσώπους της

Ένωσης Αξιωματικών Δυτικής Μακεδονίας, των 
Ενώσεων Αστυνομικών Υπαλλήλων Γρεβενών, Κα
στοριάς, Κοζάνης και Φλώρινας, της'Ενωσης Συνο
ριακών Φυλάκων Ελληνικής Αστυνομίας Νομού Κα
στοριάς και του Σωματείου Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Συνοριακής Φύλαξης και Δίωξης Λαθρομετανάστευ
σης Νομού Φλώρινας, του Συλλόγου Αποστράτων 
Σωμάτων Ασφάλειας Κοζάνης, καθώς και της Τοπικής 
Διοίκησης Κοζάνης της ΔιεθνούςΈνωσης Αστυνομι
κών (ΙΡΑ).
Ο κ. Αρχηγός άκουσε με ιδιαίτερο ενδιαφέρον τα αι
τήματα των συνδικαλιστικών ενώσεων, επισημαίνον- 
τας ότι θα καταβληθεί κάθε δυνατή προσπάθεια για 
την ικανοποίησή τους, επιβεβαιώνοντας για ακόμα 
μία φορά, την αμέριστη συμπαράσταση και στήριξή 
του.
Στο πλαίσιο της επίσκεψης, ο κ. Αρχηγός πραγματο
ποίησε και σειρά συναντήσεων και επαφών με τοπι
κούς Φορείς.
Αρχικά, ο κ. Αρχηγός μετέβη στην Ιερά Μητρόπολη 
Σερβίων και Κοζάνης, όπου συναντήθηκε με τον Σε- 
βασμιώτατο Μητροπολίτη κ.κ. Παύλο.
Στη συνάντηση συζητήθηκαν θέματα σχετικό με την 
καθημερινότητα των πολιτών και την τρέχουσα επι- 
καιρότητα της ελληνικής κοινωνίας που αφορούν το 
πεδίο ενδιαφέροντος των αστυνομικών και εκκλη
σιαστικών Αρχών.
Επισκεπτόμενος την Περιφέρεια Δυτικής Μακεδο

νίας, συναντήθηκε με τον Περιφερειάρχη κ. Γεώργιο 
Κασαπίδη.
Κατά τη διάρκεια της συνάντησης που πραγματο

ποιήθηκε σε ιδιαίτερα θετικό κλίμα, συζητήθηκαν θέ
ματα αμοιβαίου ενδιαφέροντος καθώς και η δυνατό
τητα ανάπτυξης συνεργειών μεταξύ της Ελληνικής 
Αστυνομίας και της Περιφερείας σε θέματα τεχνολο
γίας και έρευνας.
Ο κ. Αρχηγός έγινε αποδέκτης ευμενών σχολίων για 
την ποιότητα των υπηρεσιών που προσφέρουν οι 
αστυνομικές υπηρεσίες στην Περιφέρεια Δυτικής Μα
κεδονίας και για το επίπεδο της αστυνόμευσης στη 
περιοχή.
Επιπρόσθετα, κατά την παραμονή του στη Δυτική 
Μακεδονία επισκέφτηκε το Δημαρχείο Κοζάνης όπου 
συναντήθηκε με τον Δήμαρχο κ. Λάζαρο Μαλούτα 
και την Αντιδήμαρχο Τεχνικών Υπηρεσιών Κοζάνης 
κα Παρθένα Τουμπουλίδου.
Κατά τη διάρκεια της συνάντησης, συζητήθηκαν θέ
ματα που άπτονται στο πεδίο αρμοδιοτήτων των δυο 
Φορέων και αντηλλάγησαν απόψεις και προτάσεις 
για την περαιτέρω βελτιστοποίηση της ήδη πολύ κα
λής συνεργασίας σε τοπικό επίπεδο, με στόχο την 
αναβάθμιση της ποιότητας ζωής, σε θέματα ασφά
λειας, των πολιτών της Κοζάνης.

οδοστρώματος και στηθαίων 
ασφαλείας στο οδικό τμήμα της 

Ε.Ο.3, αρμοδιότητας Δ.Τ.Ε'. 
(έδρα)ΖΠ.Δ.Μ., κόμβος Αμυνταίου 

- Διασταύρωση Βεύης»

Τ
η σύμβαση εκτέλεσης του έργου «Αποκατάσταση χαρακτηρι
στικών οδοστρώματος και στηθαίων ασφαλείας στο οδικό 
τμήμα της Ε.Ο.3, αρμοδιότητας Δ.Τ.Ε. (έδρα)/Π.Δ.Μ., κόμβος 
Αμυνταίου - Διασταύρωση Βεύης» υπέγραψε ο Περιφερειάρχης, 

κ. Γιώργος Κασαπίδης, σήμερα Τρίτη 24 Ιανουάριου 2022.
Το έργο περιλαμβάνει εργασίες αποκατάστασης και αντιστήριξης πρανών 
με κατασκευή συρματοκιβωτίων (ζαρζανέτια), επιδιορθωτικές εργασίες 
αποκατάστασης της υπάρχουσας επενδεδυμένης τάφρου απορροής 
όμβριων, εκτεταμένες εργασίες αποκαταστάσης ασφαλτοτάπητα με 
φραζάρισμα και κατασκευή ισοπεδωτικής στρώοι ς, τοποθέτηση στη
θαίων ασφαλείας, καθώς και εργασίες οριζόντιας και κατακόρυφης σή
μανσης της οδού. Το συνολικό εμβαδό των επεμβάσεων του έργου 
είναι 84.000,00 μ2 και χρηματοδοτείται από τις πιστώσεις του Προ
γράμματος Δημοσίων Επενδύσεων, με το συνολικό ποσό της σύμβασης 
να ανέρχεται στις 832.454,61 €.
Η Περιφέρεια Δυτικής Μακεδονίας, τηρεί την δέσμευση της για υλο
ποίηση έργων υποδομών που θα βελτιώσουν τις οδικές μεταφορές, 
θα μεγιστοποιήσουν την ασφάλεια των χρηστών και θα αναβαθμίσουν 
την ποιότητα ζωής των πολιτών.

Παραλαβή ηλεκτροκίνητου
οχήματος στον Δήμο Πρεσπών

Μ
ε σταθερά βήματα προς την ηλεκτροκίνηση συνεχίζει ο Δή
μος Πρεσπών, με την απόκτηση του δεύτερου ηλεκτροκί
νητου οχήματος. Πρόκειται για ένα 9-θέσιο βαν και παρα- 
λήφθηκε στις αρχές του 2022.

Η προμήθεια του αυτοκινήτου έγινε στα πλαίσια του εγκεκριμένου 
έργου «ΘΓββη-Ιη(6Γ-β-ΜοΒΐΙϋγ» που χρηματοδοτείται από το Πρό
γραμμα ΙΝΤΕΚΚΕ6 - ΙΡΑ ΟΒΟ 6ΚΕΕ0Ε - ΚΕΡυΒϋε ΟΡ ΝΟΡΤΗ 
ΜΑΟΕΟΟΝΙΑ (παραδοτέο Π.4.4.1).
Το όχημα πρόκειται να αξιοποιηθεί για την κάλυψη των ενδοδημοτικών 
συγκοινωνιακών αναγκών με έμφαση σε συγκεκριμένες ομάδες πλη
θυσμού (παιδιά, νέοι ηλικιωμένοι) με βάση μελέτη συγκοινωνιακών 
αναγκών που εκπονήθηκε από το Πανεπιστήμιο Πατρών που είναι εταί
ρος του προγράμματος.
Η ενέργεια που απαιτείται για την κίνηση των δύο οχημάτων θα καλύ
πτεται από την εγκατάσταση κατάλληλα διαστασιολογημένου φωτο- 
βολταϊκού σταθμού παραγωγής και το σύνολο της δράσης είναι ενταγ- 
μένο στην στρατηγική του Δήμου Πρεσπών να καταστεί κλιματικά 
ουδέτερος στην επόμενη δεκαετία πετυχαίνοντας την παροχή δημόσιων 
και δημοτικών υπηρεσιών πρώτης ποιότητας με μηδενικό ανθρακικό 
αποτύπωμα.
Τη μελέτη απαιτήσεων του σταθμού παραγωγής και των τεχνικών χα
ρακτηριστικών των δύο οχημάτων που απέκτησε η Κοινωφελής Επι
χείρηση του Δήμου Πρεσπών μέσω του Προγράμματος, εκπόνησε το 
Πανεπιστήμιο Δυτικής Μακεδονίας.
Εταίροι του προγράμματος, εκτός της Κοινωφελούς επιχείρησης του 
Δήμου Πρεσπών είναι:
• Πανεπιστήμιο Δυτικής Μακεδονίας (επικεφαλής εταίρος)
• Δήμος Μπίτολα (Βόρεια Μακεδονία)
• Δήμος Ρέσεν (Βόρεια Μακεδονία)
• Δήμος Φλώρινας 
• Πανεπιστήμιο Πατρών
Στο επόμενο διάστημα αναμένεται να υπογράφει και η σύμβαση για την 
προμήθεια τριφασικών φορτιστών και συστήματος φωτοβολταϊκών 
που θα παράγουν την απαιτούμενη ηλεκτρική ενέργεια ώστε τελικά η 
χρήση των οχημάτων αυτών να προκαλεί σχεδόν μηδενικές εκπομπές 
αερίων του θερμοκηπίου.

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΣΤΕΡΓΙΟΥ
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“Το ράσο δεν κάνει
τον παπά” 

ΛΑΪΚΗ ΠΑΡΟΙΜΙΑ

Κ
ατά τη στρατιωτική του 
θητεία εηιλέχτηκε ως 
έφεδρος αξιωματικός του 
ελληνικού στρατού κι αφού εκ
παιδεύτηκε, τον έστειλαν να 

φυλάει τα ελληνογιουγκοσλά- 
βικα σύνορα.
Καβάλα σ'ένα άλογο, που του 
χρέωσε ο ελληνικός στρατός, ο 
Ρίζος περιφερόταν στα βουνά και 
τα λαγκάδια, όχι πως υπήρχε κίν
δυνος, αλλά για να περνάει την 
ώρα του. Η τύχη μια μέρα του' 
φερε μπροστά του μια μελαχρινή 
αμαζόνα τη Μαριώ, όπως την 
αποκαλούσε ο ίδιος. Η Μαριώ του 
σμπαράλιασε την καρδιά. Ανήκε- 
στη η βλάβη της καρδιάς του. 
Φαίνεται όμως πως και η καρδιά 
της Μαριώς δεν έμεινε αλώβητη. 
Η Μαριώ ήταν μια νεαρή ζωντο
χήρα, άλλη μια συνέπεια του εμ
φυλίου, μ'ένα μικρό παιδί. 0 
άντρας της ήταν αντάρτης του Δη
μοκρατικού Στρατού και πολιτικός 
πρόσφυγας στην Τασκένδη.Όταν 
δεν μπορείς να χτυπήσεις το γαϊ
δούρι, χτυπάς το σαμάρι», λέει ο 
λαός. 0 άντρας στα βουνά πάλευε 
γι' αυτά που πίστευε και η Μαριώ 
φυλακισμένη εξαετίας του άντρα 
της κι αυτό για αντίποινα. Το μικρό 
της παιδί το μεγάλωνε και το 
φρόντιζε η μάνα της.
0 Ρίζος σχεδόν μια δεκαετία μι
κρότερος απ'τη Μαριώ, και 
καθώς «ο έρως χρόνια δεν 
κοιτά», σφοδρά την ερωτεύτηκε 
κι όταν εκπλήρωσε τη στρατιω
τική του θητεία παρέμεινε στο 
χωριό της Μαριώς κι ήρθε μαζί 
της εις γάμον κοινωνίαν. Κάθισε 
και διάβασε για να δώσει εισαγω
γικές εξετάσεις και να μπει στο 
Πανεπιστήμιο για ανώτατες σπου
δές, όμως δεν τα κατάφερε.
Μαζί με τη Μαριώ γκρέμισαν ένα 
παλιό μαγαζάκι που είχαν και το 
νοίκιασαν σ'έναν συγχωριανό 
τους κι έχτισαν μεγαλύτερο κι 
ασχολήθηκαν μ' αυτό. Η προσπά-

θειά τους όμως αυτή δεν ευδο
κίμησε. Νοίκιασαν σ' άλλον το 
μαγαζί και φύγανε σαν οικονομι
κοί μετανάστες για το Βέλγιο, Ο 
Ρίζος για τις στοές και η Μαριώ 
για ό,τι θα εύρισκε. Η αμοιβή του 
Ρίζου στα ανθρακωρυχεία ήταν 
καλή κι έτσι η Μαριώ δεν εργά
στηκε.
Η υγεία του Ρίζου κλονίστηκε και 
τον συνόδευε χρόνια μια πε
ρίεργη αιμόπτυση. Τα πνευμόνια 
του είχαν λαβωθεί. Για να μην 
ασχολείται με την τραυματισμένη 
υγεία του, ασχολήθηκε με την 
επισκευή, τη συντήρηση, την 
αναπαλαίωση, ακόμη και την οι
κοδόμηση των ναών που γκρε
μίστηκαν από την εξόρυξη του 
λιγνίτη. Η απασχόληση του Ρίζου 
πλησίαζε τα όρια της αφοσίωσης, 
έτσι δεν ήταν μόνο αποδοτική 
αλλά κι επιτυχής. Επισκεύασε 
τρεις εκκλησίες, αναπαλαίωσε 
μία, έχτισε μία κι ένα παρεκ
κλήσι. Δεν έψαχνε μόνο για χορη
γούς, επιδοτήσεις από το κράτος, 
εθελοντές για εργασία, αλλά κι ο 
ίδιος εργάστηκε σκληρά ως οικο
δόμος.
0 Ρίζος ασχολήθηκε και με τα οι
κονομικά των εκκλησιών. Δεν άρ
γησε να παρατηρήσει πως το 
ταμείο της εκκλησίας που χτί
στηκε εξαρχής ήταν φτωχό, ενώ 
τόσο οι δωρεές όσο και οι προ
σφορές των επισκεπτών ήταν αρ
κετά καλές. Προσεκτική 
παρατήρηση του χρηματοκιβω
τίου τον βεβαίωσαν πως γινόταν 
διάρρηξη.
-«Αυτός που κάνει τη διάρρηξη 
είτε είναι προσωπικός μου εχθρός 
είτε της εκκλησίας», έλεγε σ' έναν 
φίλο του, «ορκίζομαι πως θα τον 
πιάσω, δεν του τη χαρίζω με τί
ποτα».
Την ημέρα της Αναλήψεως του 
Σωτήρος, που γιόρταζε το χωριό 
κι είχε πανηγύρι, ο Ρίζος κι ο 
παπάς του χωριού μέτρησαν τα 
χρήματα που είχαν συγκεντρωθεί 
και τα «έριξαν» στο χρηματοκιβώ
τιο που ήταν κλειδωμένο. Ήταν 
ένα κασελάκι με κλειδαριά και μια 
μικρή σχισμή στο πάνω μέρος.
Το βράδυ ο Ρίζος πήγε και κλεί-

Γράφει ο
Πέτρος Βότσης )

στηκε στην εκκλησία και περί- 
μενε. Τα μεσάνυχτα περίπου, 
άνοιξε η πόρτα κι όταν άναψαν τα 
φώτα με έκπληξη αναγνώρισε 
πρόσωπο πολύ κοντά στην εκ
κλησία. Ντράπηκε; Φοβήθηκε; 
Ό,τι κι αν αισθάνθηκε , δεν είχε 
κουράγιο να μιλήσει. 0 «επισκέ
πτης» άνοιξε ή καλύτερα διέρρηξε 
το «χρηματοκιβώτιο», έσβησε τα 
φώτα κι έφυγε.
Δεν άργησε ν' ανταμώσει τον 
φίλο του, που του είχε εκμυστη
ρευτεί πως κάποιος κλέβει το 
παγκάρι της εκκλησίας.
- Τι έγινε, τον έπιασες τον κλέφτη; 
ρώτησε ο φίλος του.
- Τον είδα, τον άκουσα, δεν τον 
έηιασα και με κατάπιε η γη απ' 
την ντροπή μου.
- Ποιος ήταν;
- 0 υπεράνω κάθε υποψίας άν
θρωπος του χωριού μας.
0 γερο-Ρίζος μάς άφησε πλήρης 
ημερών χωρίς να κοινολογήσει 
ποτέ ποιος ήταν αυτός ο υπεράνω 
πάσης υποψίας που αφαιρούσε 
από το παγκάρι της εκκλησίας τις 
προσφορές των πιστών.

ΣΕΓΙΝΑ, Νοέμβρης 2017

Στον Σύλλογο Γονέων και Κηδεμόνων ΑΜΕΑ Π.Ε. 
Φλώρινας δόθηκαν τα χρήματα από την αναβληθείσα 
εκδήλωση με το σχήμα "Ρατυπηρα δγ Ραπ$ ΝαρυαΓ

Σ
τις 30 Δεκεμβρίου 2021, ήταν προγραμμα
τισμένη εορταστική εκδήλωση από το Γρα
φείο Εθελοντισμού και την Κοινωφελή Επι
χείρηση Δήμου Φλώρινας, με τη συμμετοχή του 

καλλιτεχνικού σχήματος «Ροτυπιρα δγ Ραπε 
ΝοςυοΙ», η οποία τελικά αναβλήθηκε λόγω των 
έκτακτων μέτρων κατά της πανδημίας.
Από την προπώληση των εισιτηρίων συγκεντρώθηκε 
ένα σεβαστό ποσό, το οποίο οι συμπολίτες μας δή
λωσαν - προς τιμήν τους - ότι ΔΕΝ επιθυμούν να 
τους επιστραφεί.
Με δεδομένη τη βούληση των συμπολιτών μας και 
με την σχετική τους απόφαση, οι υπεύθυνοι του Γρα
φείου Εθελοντισμού και της Κοινωφελούς Επιχείρη

σης του Δήμου, αποφάσισαν το χρηματικό ποσό να 
κατατεθεί σε τραπεζικό λογαριασμό του Συλλόγου 
Γονέων και Κηδεμόνων ΑΜΕΑ Π.Ε. Φλώρινας.
Είναι προφανές ότι στην περίπτωση κατά την οποία 
θα πραγματοποιηθεί στο μέλλον η συγκεκριμένη εκ
δήλωση, οι εν λόγω συμπολίτες μας θα έχουν το δι
καίωμα της εισόδου χωρίς την εκ νέου καταβολή αν
τιτίμου.
Σε κάθε περίπτωση, οι υπεύθυνοι του Γραφείου Εθε
λοντισμού, καθώς και της Κοινωφελούς Επιχείρησης 
του Δήμου μας, ευχαριστούν θερμά τους συμπολίτες 
μας οι οποίοι προσέτρεξαν νά υποστηρίξουν την - 
αναβληθείσα - εκδήλωση και να ενισχύσουντον Σύλ
λογο Γονέων και Κηδεμόνων ΑΜΕΑ Π.Ε. Φλώρινας.

ι
Σε κατάσταση αυξημένης ετ ιμότητας 
πολιτικής προστασίας βρίσκονται οι 

υπηρεσίες του Δήμου Αμυνταίου

Σ
ε κατάσταση αυξημέ
νης ετοιμότητας πολι
τικής προστασίας βρί
σκονται οι υπηρεσίες του 

Λήυου Αμυνταίου, ηου εί
ναι αρμόδιες γι» IV* «Μ. 

χιονισμό και την αντψετώ- 
πιση του παγετού στο οδικό 
δίκτυο και τους κοινόχρη
στους χώρους,ενόψει των 
έντονων καιρικών φαινο
μένων που αναμένεται να 
εκδηλωθούν.
Για την επίτευξη του καλύτε
ρου δυνατού αποτελέσματος 
και την
ελαχιστοποίηση των επιπτώ
σεων στο ευρύτερο κοινωνικό σύνολο, καθώς και για την εύρυθμη 
λειτουργία της πόλης και των τοπικών κοινοτήτων, είναι αναγκαία η 
συμβολή των πολιτών λαμβάνοντας προληπτικά μέτρα κατά τη διάρκεια 
εκδήλωσης των φαινομένων.
Συγκεκριμένα οι πολίτες καλούνται να εφαρμόσουν τις παρακάτω οδη
γίες:
1) Τα οχήματά τους να διαθέτουν τις απαραίτητες αντιολισθητικές αλυ
σίδες ή λάστιχα χιονιού, καθώς και αναψυκτικό για την προστασία του 
κινητήρα των οχημάτων τους.
2) Να μην σταθμεύουν τα οχήματά τους σε σημεία του οδικού δικτύου 
που θα εμποδίζουν την διέλευση εκχιονιστικών μηχανημάτων.
3) Να μεριμνούν για τον καθαρισμό από το χιόνι και τον πάγο του πεζο
δρομίου η του πεζοδρόμου μπροστά από την ιδιοκτησία τους, αποφεύ- 
γοντας την χρήση αλατιού ,διότι διαβρώνει και καταστρέφει τις πλακο
στρώσεις και τους κυβόλιθους.
4) Να αποφεύγεται η χρήση νερού για το πλύσιμο εξωτερικών χώρων 
των ιδιοκτησιών τους και των καταστημάτων τους, κατά τις ημέρες 
που επικρατούν χαμηλές θερμοκρασίες, προκειμένου να μην δημιουρ- 
γείται παγετός σε κοινόχρηστους χώρους ,προκαλώντας κινδύνους 
στη ασφαλή διέλευση των πεζών.
5) Να αποφεύγεται η διαμονή σε κατοικίες που βρίσκονται σε δύσβατες 
περιοχές για την πρόσβαση εκχιονιστικών μηχανημάτων, εκτός των 
περιπτώσεων που
χρησιμοποιούνται ως κύρια κατοικία .
6) Οι πολίτες που δεν είναι συνδεδεμένοι με το δίκτυο τηλεθέρμανσης 
να μεριμνούν για την έγκαιρη προμήθεια και επάρκεια καυσίμων θέρ
μανσης των 
ιδιοκτησιών τους.
7) Οι ιδιοκτήτες κτηνοτροφικών μονάδων, που βρίσκονται σε δύσβατες 
περιοχές για τα εκχιονιστικά μηχανήματα ,να μεριμνούν για την επάρκεια 
τροφής των ζώων για χρονικό διάστημα τουλάχιστον μιας εβδομάδας.
8) Οι ιδιοκτήτες αγροτικών -γεωργικών εγκαταστάσεων να μεριμνούν 
για την επάρκεια καυσίμων θέρμανσής των.
Επίσης σύμφωνα με τις οδηγίες της Γενικής Γραμματείας Πολιτικής 

Προστασίας, κατά την διάρκεια των χιονοπτώσεων:
• Διατηρείστε την κατοικία σας ζεστή και παραμείνετε σε αυτή όσο μπο
ρείτε.
• Μην αφήνετε τα παιδιά να βγουν έξω ασυνόδευτα.
• Φορέστε κατάλληλα ρούχα και παπούτσια.
• Ελέγξτε το δίκτυο ύδρευσης, τους σωλήνες και τον υαλοπίνακα του 
ηλιακού θερμοσίφωνα.
• Αποφύγετε την οδήγηση σε δύσβατες ορεινές περιοχές.
• Αν οδηγείτε σε δύσβατο δρόμο και υπάρχει έντονη χιονόπτωση είναι 
προτιμότερο να αλλάξετε πορεία.
• Όταν οδηγείτε τηρείτε τις αποστάσεις ασφαλείας από τα προπορευό- 
μενα οχήματα.
• Για να αποφευχθούν ζημιές λόγω παγετού σε υδρόμετρα και ιδιωτικές 
σωληνώσεις ύδρευσης, μέσα σε αυλές σπιτιών, θα πρέπει να ληφθούν 
προληπτικά μέτρα όπως η κάλυψη/μόνωση υδρομέτρων ή η εκκένωση 
των σωλήνων κατά τη διάρκεια της νύχτας.
• Περιορίστε στο ελάχιστο τις μετακινήσεις σας.
• Χρησιμοποιήστε αντιολισθητικές αλυσίδες αν είναι απολύτως απα
ραίτητο να μετακινηθείτε με αυτοκίνητο. Είναι προτιμότερο να ταξιδέ
ψετε κατά τη διάρκεια της ημέρας χρησιμοποιώντας κεντρικούς δρό
μους. Ενημερώστε τους οικείους σας για τη διαδρομή που θα 
ακολουθήσετε.
• Προτιμήστε τα μέσα μαζικής μεταφοράς για μετακινήσεις.
• Αν μετακινείστε πεζή, φορέστε κατάλληλα παπούτσια ώστε να απο
φύγετε τραυματισμούς λόγω της ολισθηρότητας.
• Βεβαιωθείτε ότι οι υδρορροές στα μπαλκόνια και στις ταράτσες είναι 
καθαρές από φύλλα και σκουπίδια και λειτουργούν ομαλά.
• Αν παγώσουν οι κεντρικοί σωλήνες ύδρευσης κλείστε αμέσως τον 
κεντρικό διακόπτη παροχής νερού του σπιτιού και ελέγξτε τον υδρο
μετρητή. Αν συνεχίζει να λειτουργεί («γράφει») τότε υπάρχει διαρροή 
στο δίκτυο. Κλείστε το διακόπτη της κεντρικής παροχής και καλέστε 
υδραυλικό.
• Αν αποφασίσετε να ξεπαγώσετε τους σωλήνες, αρχίστε από το μέρος 
του σωλήνα κοντά στον διακόπτη ώστε η θερμοκρασιακή μεταβολή να 
είναι σταδιακή. Αν δεν έχετε αποτελέσματα επικοινωνήστε με έναν 
υδραυλικό.
• Ελέγξτε αν έχουν βραχεί ή διατρέχουν κίνδυνο οι ηλεκτρικές εγκατα
στάσεις ώστε να τις απομονώσετε.
Επίσης, για την επικοινωνία με την Υπηρεσία του Δήμου που έχει την 
επιχειρησιακή ευθύνη του αποχιονισμού, οι πολίτες μπορούν να τηλε
φωνούν στο τηλέφωνο επιφυλακής του Αντιδημάρχου Πολιτικής Προ
στασίας κ. Χάτζητιμοθέου Ιωάννη στο τηλ. 6936646606

Γραφείο Τύπου Δήμου Αμυνταίου
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ηχώ
ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ Φλώρινας: 

Κινητοποιήσεις για την υγεία 
και την αξιοπρέπεια

Μ
προστά στη λαίλαπα της 
εγκληματικής νεοφιλε
λεύθερης κυβερνητικής 
πολιτικής ορθώνουμε φωνή 

διαμαρτυρίας και υπερασπιζό
μαστε τη ζωή και τη δημοκρα-

ΤΕΤΑΡΤΗ 26 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2022

τια. - —
Διεκδικούμε:
• Άμεση στελέχωσα και ενί
σχυση του ΕΣΥ.
• Αύξηση των δαπανών για την 
υγεία.
• Άρση της αναστολής των 
υγειονομικών. Καμία απόλυση 
υγειονομικών.
• Μισθολογική αναβάθμιση, έν
ταξη στα Βαρέα και Ανθυγιεινά.
• Ενίσχυση και ενεργοποίηση 
της Πρωτοβάθμιας Φροντίδας.
• Στοχευμένη επιδημιολογική 
επιτήρηση με δωρεάν τεστ συν- 
ταγογραφούμενα και αποζημι- 
ούμενα από τον ΕΟΠΥΥ.
• Ανάκληση της μετατροπής 
των δημόσιων νοσοκομείων σε 
μονοθεματικά ΟΟνίΟ και σε εμ- 
βολιαστικά κέντρα.
• Αμεση επίταξη ιδιωτικών κλι
νικών και στρατιωτικών νοσο
κομείων χωρίς όρους και προ
ϋποθέσεις.
• Μέτρα για αποφυγή συγχρω
τισμού σε μαζικούς χώρους.

χώρους δουλειάς και ΜΜΜ.
• Μέτρα για ασφαλή λειτουργία 
των σχολείων.
Στηρίζουμε το πανελλαδικό κά
λεσμα για την υγεία και την 
αξιοπρέπεια το Σάββατο 22 Γε
νάρη στις πλατείες όλης της 
Ελλάδας.
Στην Αθήνα η συγκέντρωση θα γί
νει στις 12:00 στην Πλατεία Συν
τάγματος.
Συμμετέχουμε στην πανελλαδική 
στάση εργασίας, που κήρυξε η 
ΑΔΕΔΥ, την Τετάρτη 26 Γενάρη 
από τις 12:00 έως τη λήξη της 
βάρδιας και στις κατά τόπους συγ
κεντρώσεις.
Στην Αθήνα η συγκέντρωση θα γί
νει στις 13:00 στο Υπουργείο 
Υγείας και θα ακολουθήσει πορεία 
στη Βουλή.

Νομαρχιακή Επιτροπή 
ΣΥ ΡΙΖΑ-ΠΣ Φλώρινας 

Τμήμα Υγείας

Συγκρότηση Επιτροπών Κρατικής 
Αρωγής στην Π.Ε. Φλώρινας

Μ
ετά τον σεισμό της 9ης Ιανουάριου 2022 που έπληξε την 
Π.Ε. Φλώρινας ενημερώνουμε τις επιχειρήσεις και τους 
φορείς μη κερδοσκοπικού χαρακτήρα για τις προβλεπόμε- 
νες διαδικασίες.

Οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να απευθύνονται για πληροφόρηση στον 
Περιφερειακό Συντονιστή Κρατικής Αρωγής της Π.Ε. Φλώρινας κ. Χρή- 
στο Μιχαήλ στο τηλέφωνο 2385350423 και μέσω βηηθίΐ στην διεύθυνση 
ηλ. ταχυδρομείου:1.ρρ@ίΙοπηθ.ράηη.9ον,9Γ.
Η προβλεπόμενη διαδικασία ορίζεται στον Ν. 4797/2021, όπως έχει 
τροποποιηθεί και ισχύει μέχρι σήμερα. Οι πληγείσες επιχειρήσεις θα 
μπορούν να υποβάλλουν τις αιτήσεις τους με τα απαιτούμενα δικαιο- 
λογητικά στην Επιτροπή Κρατικής Αρωγής Εκτίμησης και Καταγραφής 
Ζημιών Επιχειρήσεων της Π.Ε. Φλώρινας, Γραφείο 8, 2ος όροφος.
Η αίτηση και τα απαιτούμενα δικαιολογητικά έχουν αναρτηθεί στην ιστο
σελίδα της Π.Ε. Φλώρινας: ήίΙρ5://ίΙοπη3.ράηη.9ον.9Γ/5Υ9ΚΓθ{ί5ί-θρί{Γθ- 
ροη-Ι<Γ3ΐίΙ<ί5-3Γθ9ί5-$Ιίη-ρ-θ-ίΙοπη35/
Τα παραπάνω αφορούν και αγροτικές εκμεταλλεύσεις, με τις προϋπο
θέσεις που ορίζονται στον Ν. 4797/2021 και τις εφαρμοστικές εγκυκλί
ους.
Με απόφαση του Αντιπεριφερειάρχη Π.Ε Φλώρινας έχουν συσταθεί επι
τροπές κρατικής αρωγής, οι οποίες θα προβούν σε επιτόπιους ελέγχους 
στις πληγείσες επιχειρήσεις και φορείς μη κερδοσκοπικού χαρακτήρα, 
μετά την υποβολή των αιτήσεων τους που θα πρέπει να συνοδεύονται 
από τα απαιτούμενα συνοδευτικά δικαιολογητικά.

ΚΥΡΟΥ ΔΗΜΗΤΡΑ

- Μ£λ Ρ/ιΟ

Μαιευτήρας Γυναικολόγος

Ειδικός Αναπαραγωγής Ιατρικής 
Κτίριο 6 & 6, 2ος όροφος 
Περικλέους - Συνοικισμός 
Δροσιά 153 - Τ.Κ. 57001 - 

Θέρμη, Θεσσαλονίκη 
Τηλέφωνο 2313.088.021 

βητιαΐΐ: ΠΊΪηιίΙ(γΓου@γαΗοο.ςΓ

Πέτη Πέρκα: «Είμαστε πια πρωταθλητές»
Με ευθύνη της κυβέρνησης

η ενεργειακή κρίση πλήττει την
χώρα μας πολύ πιο σοβαρά

Η
 Βουλευτής Φλώοινη* — Αν· Τομεάρχης 
Περιβάλλοντος & Ενέργειας του ΣΥΡΙΖΑ- 
ΠΣ Θεηπί^η (πέτη) Πέρκα, φιλοξενήθηκε 

ιπν ινυριακή 23/01 στην εκπομπή της ΕΡΤ1 Σαβ
βατοκύριακο, όπου σχολίασε την πολιτική επι- 

καιρότητα σχετικά με τις υπέρογκες αυξήσεις 
στους λογαριασμούς του ρεύματος, τις αστοχίες 
της κυβέρνησης στην απολιγνιτοποίηση και την 
καθυστέρηση της αύξησης του κατώτατου μι
σθού.
Συγκεκριμένα, σημείωσε τα παρακάτω:
• Δεν υπάρχει αμφιβολία ότι είμαστε πρωταθλήτρια 
χώρα στην ακρίβεια του ρεύματος. Δεν υπάρχει αμ
φιβολία ότι η αύξηση της τιμής του ρεύματος ξεκί
νησε -κι αυτό είναι καταγεγραμμένο- ήδη από τον 
Σεπτέμβριο του 2019 με περίπου 20% πάνω, 500 εκ. 
περίπου.
• 0 ΣΥΡΙΖΑ δεν αύξησε ούτε ένα ευρώ την τιμή του 
ρεύματος όντας σε μνημονιακές συνθήκες. Ίσα-ίσα, 
είδαμε μειώσεις μεσοσταθμικά γύρω στο 12%.
• Λέω τι έκανε η κυβέρνηση της ΝΔ στο θέμα τις 
ενέργειας: έκαναν το ώι^θΐ τηοάθΐ, το χρηματιστήριο 
ενέργειας και αφήσαν χωρίς έλεγχο και εποπτεία την 
ενέργεια, παραδεχόμενοι την καθυστέρησή τους νο
μοθετούν εκ των υστέρων Μηχανισμό Εποπτείας και 
Παρακολούθησης της Αγοράς από τη ΡΑΕ. Έρχεται 
έπειτα η ενεργειακή κρίση και όπως σε όλες τις κρί
σεις. την χώρα μας την πλήττει πολύ πιο σοβαρά.
• Είμαστε πρωταθλήτρια στην ακριβή τιμή ρεύματος 
διότι υπάρχει χειραγώγηση των τιμών, καρτέλ και τα 
μέτρα είναι εντελώς ανεπαρκή.
• Την εποχή που ξεκινά η κρίση και η ακρίβεια (Οκτ- 
Νοε-Δεκ), οι ΚΥΑ δεν είχαν εκδοθεί, οι λογαριασμοί 
ερχόντουσαν στους πολίτες και ο Υπουργός κάθε 
μήνα έκανε ανακοινώσεις άλλων μέτρων που δεν 
εφαρμόζονταν.
• Βεβαίως και υπάρχει χειραγώγηση και μάλιστα σε 
αυτό το παιχνίδι της αύξησης των τιμών συμμετείχε 
και η ΔΕΗ, που αντί να παρασύρει τις τιμές προς τα 
κάτω κερδοσκόπησε και οι τιμές του ρεύματος 
πήραν την ανιούσα. Με την εφαρμογή του Ιαι^θΙ 
ιηοάθΐ η ΔΕΗ συνέχισε να επωφελείται, μαζί με τους 
υπόλοιπους καθετοποιημένους προμηθευτές, από 
τις ιδιαιτέρως υψηλές τιμές, εις βάρος όλων των κα

ταναλωτών. Προφανώς δεν μιλάμε πλέον για δημό
σια εταιρία. σ
•Επί κυβέρνησης ΣΥΡΙΖΑ η ΔΕΗ^-·ύσε σε%ν'α.
£°.;.^ν ^Κα^εί^χα''νοικοκυριά. Τώρα έχουμε 
£ανα το φαινόμενο του 2012-13 με ανθρώπους να 
χάνουν τη ζωή τους επειδή προσπαθούν να ζεστα
θούν με οποιονδήποτε τρόπο.
• θα ήθελα να πω και δύο κουβέντες ως Βουλευτής 
Φλώρινας. Βεβαίως, η παγκόσμια πολιτική ηγεσία 
συμφωνεί στους στόχους της κλιματικής κρίσης. 
Συμφωνούμε και μείς και γι’ αυτό είχαμε κάνει έναν 
σχεδίασμά.
• Η κυβέρνηση εξήγγειλε την απολιγνιτοποίηση 
χωρίς κανένα σχέδιο. Δυόμισι χρόνια δεν έχουν 
κάνει απολύτως τίποτα. Οι πόροι που πήρε η κυβέρ
νηση είναι χαμηλότεροι ακόμα κι από την Ρουμανία 
και την Βουλγαρία που δεν έχουν δεσμευτεί ακόμα 
σε απολιγνιτοποίηση.
• Η καταστροφή-απόγνωση στις λιγνιτικές περιοχές 
θεριεύει μέρα με τη μέρα.
• Μετά από δικές μας πιέσεις προαναγγέλεται η αύ
ξηση του κατώτατου τον Μάιο. Ποιος ζει και ποιος 
πεθαίνει μέχρι τον Μάιο.
• Το θέμα είναι μέχρι τον Μάιο ποιος θα επιβιώσει.
Δεν μπορώ να καταλάβω το έλλειμα ενσυναίσθησής 
τους. Η ελληνική οικογένεια δεν μπορεί να βγάλει·τ©ν 
μήνα. —-Δ—
. Μιλάμε για άλλους τρεις δύσκολους μήνες με βαρύ 
χειμώνα. Ρωτήστε τη Δυτική Μακεδονία που σήμερα 
έχει -15 και αντίστοιχες θερμοκρασίες, πως ζουν οι 
άνθρωποι και τι πληρώνουν.
• Ο ΣΥΡΙΖΑ σχεδίαζε την απολιγνιτοποίηση με ορί
ζοντα δεκαπενταετίας έχοντας δημιουργήσει το 
πρώτο Εθνικό Ταμείο Δίκαιης Μετάβασης το 2018 
που αποτελούσε και πρωτοπορία. Είχε αναθέσει στην 
Παγκόσμια Τράπεζα την κατάρτιση του οδικού χάρτη 
για την απολιγνιτοποίηση και είχε νομοθετήσει τις 
Ενεργειακές Κοινότητες έτσι ώστε να διαχέεται το 
όφελος στις τοπικές κοινωνίες.
• Η ΝΔ εδώ και δυόμισι χρόνια δεν κάνει τίποτα. Ξη
λώνει όλα αυτά και μειώνει τους πόρους του τα
μείου...για την απολιγνιτοποίηση.
• Ψηφίσανε έναν νόμο που αφορά στο μοντέλο δια
κυβέρνησης της απολιγνιτοποίησης που έπρεπε να 
είχε ψηφιστεί πριν δύο χρόνια. Το πως θα διακυβερ- 
νηθεί η απολιγνιτοποίηση που έχει ήδη ξεκινήσει ψη
φίσανε...
Δείτε εδώ το βίντεο: ΗΐΙρ5://γουΙυ.ί>β/2ΐΙγ6-ρ- 
γοΑ

Απαράδεκτη και προκλητική επικοινωνιακή πολιτική 
του υπουργείου Παιδείας και Θρησκευμάτων

Τ
ο Διοικητικό Συμβούλιο του Συλλόγου Εκ
παιδευτικών Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης 
Φλώρινας συνήλθε εξ σποστάσεως, την 24η 
Ιανουάριου 2022, ημέρα Δευτέρα σε έκτακτη συ
νεδρίαση με αφορμή την απαράδεκτη και προ

κλητική επικοινωνιακή πολιτική του ΥΠΑΙ0 που 
αφορά στη διενέργεια τηλεκπαίδευσης εξ αιτίας 
των έκτακτων δυσμενών καιρικών συνθηκών 
και κατέληξε στο παρακάτω ψήφισμα διαμαρτυ
ρίας, σύμφωνα με το οποίο δηλώνει ότι:
Η πολιτική ηγεσία του Υ.ΠΑΙ.Θ ενώ γνώριζε μέρες 
πριν ότι θα ακολουθήσει σφοδρό κύμα κακοκαιρίας, 
δεν έλαβε ούτε τα απαραίτητα μέτρα ούτε έδωσε τις 
κατάλληλες οδηγίες προς τις σχολικές μονάδες στην 
περίπτωση που αυτές θα ήταν αδύνατον να λειτουρ
γήσουν από τη Δευτέρα 24 Ιανουάριου.
Για άλλη μια φορά το ΥΠΑΙΘ ανακοινώνει την τελευ
ταία στιγμή και ημέρα αργίας την αλλαγή στην εφαρ
μογή του προγράμματος τηλεκπαίδευσης, αποσυν- 
τονίζοντας έτσι γονείς, μαθητές και εκπαιδευτικούς. 
Οι συνεχείς ενημερώσεις με τις παράλογες απαιτήσεις 
του ΥΠΑΙΘ, τη μετάθεση από το απογευματινό (με 
τις μειωμένες σε διάρκεια απογευματινές ώρες) στο 
πρωινό δια ζώσης και πλήρες σε διάρκεια ωρών 
ωρολόγιο πρόγραμμα τηλεκπαίδευσης, δείχνουν για 
ακόμη μια φορά την προχειρότητα με την οποία αν
τιμετωπίζεται η όλη εκπαιδευτική διαδικασία.
Αν και έχει αποφασιστεί ότι ο νομός μας ότι βρίσκεται 
σε κατάσταση έκτακτης ανάγκης, εξ αιτίας της σει
σμικής ακολουθίας και επιπλέον των έκτακτων και 
με διάρκεια καιρικών συνθηκών, εν τούτοις κανείς 
δεν παίρνει την ευθύνη, τόσο για μια ευνοϊκότερη 
μεταχείριση του, όσο και για τη διαχείριση παρόμοιων 
καταστάσεων.
Δε λαμβάνονται έτσι υπ 'όψιν ούτε:
• Οι αντίξοες καιρικές συνθήκες που επικρατούν στην 
περιοχή μας.
• Η επικινδυνότητα στη μετακίνηση των εκπαιδευτι
κών στις σχολικές μονάδες που πολλές φορές οδη
γούν σε ατυχήματα. Η εγγύηση και η κάλυψη από το 
Υ.ΠΑΙ.Θ. της ασφαλούς μετακίνησή τους.

• Η αδυναμία εξεύρεσης τεχνολογικού εξοπλισμού 
(παρά την υποσχόμενη με το πενιχρό ποσό των 200 
ευρώ ως οικονομική στήριξη για αγορά εξοπλισμού 
από τους εκπαιδευτικούς). Δίχως καμία μέριμνα για 
τεχνολογικό εξοπλισμό για τα σχολεία, τους εκπαι
δευτικούς και τους μαθητές, όλο το διάστημα της 
πανδημίας, εκπαιδευτικοί και μαθητές προσπαθούν 
να κρατήσουν ζωντανή τη μαθησιακή διαδικασία 
μέσα από την τηλεκπαίδευση.
• Οι μαθητές που δεν διαθέτουν τεχνολογικό εξο
πλισμό στα σπίτια τους και οι εκπαιδευτικοί που δεν 
είναι υποχρεωμένοι να τον διαθέτουν για υπηρεσιακή 
χρήση.
• Οι συνάδελφοι εκπαιδευτικοί που επιθυμούν να 
χρησιμοποιήσουν τον εξοπλισμό των σχολικών μο
νάδων για την τηλεκπαίδευση, δεν έχουν τη δυνα
τότητα να φτάσουν στα σχολεία εξ αιτίας των καιρι
κών φαινομένων.
• Οι γονείς που δεν τυγχάνουν όλοι «ειδικής άδειας».
• Υπάρχουν περιοχές με διακοπές ρεύματος χωρίς 
σύνδεση με το διαδίκτυο.
Το Υ.ΠΑΙ.Θ οφείλει να εξοπλίσει πλήρως όλες τις σχο
λικές μονάδες ώστε η τηλεκπαίδευση να πραγματο
ποιείται εντός τους. Οι εκπαιδευτικοί, εφόσον οι και
ρικές συνθήκες το επιτρέπουν και έχουν ασφαλή 
πρόσβαση στα σχολεία, έχουν δικαίωμα από εκεί να 
κάνουν τηλεκπαίδευση.Όταν, όμως, οι καιρικές συν
θήκες κάνουν δύσκολη ή επικίνδυνη την πρόσβασή 
τους στη σχολική μονάδα κανένας δεν μπορεί να 
τους υποχρεώσει να μεταβούν σε αυτήν, από τη 
στιγμή που δεν εγγυάται την ασφάλειά τους. Υπάρχει, 
άλλωστε, ισχυρή σύσταση από την Πολιτική Προστα
σία για αποφυγή μετακινήσεων.
Καλούμε έτσι την πολιτική ηγεσία του Υ.ΠΑΙ.Θ. να 
αποσύρει όλες τις νομοθετικές διατάξεις που γενι
κεύουν την τηλεκπαίδευση εκτός πανδημίας και τις 
εντολές για την υποχρεωτικότητά της στα σχολεία 
που κλείνουν λόγω κακοκαιρίας.

Το Διοικητικό Συμβούλιο του Συλλόγου Εκπαι
δευτικών Α/βάθμιας Εκπαίδευσης Φλώρινας
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5 Προγράμματα απασχόλησης του ΟΑΕΔ Εγκλωβισμένοι σε στενά μυαλά...

για τη Δίκαιη Αναπτυξιακή Μετάβαση στην 
Περιφέρεια Δυτικής Μακεδονίας

Η
Αντιπερκρέρεια Δίκαιης Αναπτυξιακής Με
τάβασης της Περιφέρειας Δυτικής Μακε
δονίας υπενθυμίζει και ενημερώνει ότι στο 
πλαίσιο του Ειδικού Μεταβατικού Προγράμματος 

2020-2023 για την Δίκαιη Αναπτυξιακή Μετά
βαση στις Περιφέρειες Δυτικής Μακεδονίας και 
Πελοποννήσου ενεργοποιήθηκαν ήδη τα τρία από 
τα πέντε προγράμματα του ΟΑΕΔ για την στήριξη 
της απασχόλησης στις λιγνιτικές περιοχές ενώ 
σύντομα αναμένεται να ξεκινήσουν ακόμη δύο 
προγράμματα.
Ειδικότερα:
1. "Ειδικό πρόγραμμα επιχορήγησης επιχειρή
σεων για την απασχόληση 3.400 ανέργων,
πρώην εργαζομένων στις επιχειρήσεις που έπληγη
σαν λόγω της απολιγνιτοποίησης στις Περιφέρειες 
της Δυτικής Μακεδονίας και της Πελοποννήσου" με 
διάρκεια προγράμματος 12-18 μήνες και προϋπολο
γισμό 48.000.000€. Το πρόγραμμα είναι ανοιχτό για 
υποβολή αιτήσεων έως τις 31-01 -2022.
2. “Ειδικό Πρόγραμμα προεργασίας για 2.000 
ανέργους, ηλικίας 18-29 ετών, περιοχών των Πε
ριφερειών Δυτικής Μακεδονίας και Πελοποννήσου 
που επλήγησαν από τις επιπτώσεις της αηολιγνιτο- 
ηοίησης" από τις οποίες οι 1450 θέσεις αφορούν την

Δυτική Μακεδονία με διάρκεια προγράμματος 7 
μήνες και προϋπολογισμό 14.000.000€. Το πρό
γραμμα είναι ανοιχτό για υποβολή αιτήσεων από 22- 
11 -2021 έως την κάλυψη των θέσεων.
3. Πρόγραμμα επιχορήγησης επιχειρήσεων για 
την απασχόληση ανέργων 30 ετών και άνω στις 
Περιφέρειες σε μετάβαση, με έμφαση στις γυναίκες, 
Β' Κύκλος" με διάρκεια 12 μήνες και προϋπολογισμό 
32.000.000€. Το πρόγραμμα είναι ανοιχτό για υπο
βολή αιτήσεων έως τις 11 -02-2022.
Επίσης, όπως ανακοινώθηκε και από τον Πρωθυ
πουργό στις 12-01-2022, πρόκειται να ξεκινήσουν 
ακόμη δύο προγράμματα του ΟΑΕΔ για την στήριξη 
της απασχόλησης στις περιοχές που βρίσκονται σε 
μετάβαση και συγκεκριμένα τα εξής:
1. "Συμβουλευτική, Κατάρτιση και απασχόληση 
στο πλαίσιο της απολιγνιτοποίησης" για 3400 
θέσεις με διάρκεια 8 μήνες και προϋπολογισμό 
22.800.000€
2. “ Εργασιακή Μετεγκατάσταση στο πλαίσιο της 
απολιγνιτοποίησης", για την δημιουργία 200 θέ
σεων στους Δήμους Κοζάνης, Φλώρινας και Μεγα- 
λόπολης με διάρκεια 12 μήνες και προϋπολογισμό 
2.300.000€.
Πληροφορίες στα κατά τόπους ΚΠΑ του ΟΑΕΔ.

Η Ν.Τ. ΑΔΕΔΥ Φλώρινας για τις μετασεισμικές συναντήσεις

Τ
ην 14-01-2022 εκπρόσω
ποι του Ν.Τ. ΑΔΕΔΥ 
Φλώρινας πραγματοποί
ησαν συναντήσεις με τους 

συλλόγους:

• Δημοτικών Υπαλλήλων Δή
μων Φλώρινας - Αμυνταίου - 
Πρεσπών
• Σύλλογο εκπαιδευτικών 
Α/βαθμιας εκπαίδευσης Φλώ
ρινας
• Σύλλογος Υπαλλήλων Νο
μαρχιακής Αυτ/σης Φλώρινας
• Σύλλογο Υπαλλήλων Νοσο
κομείου Φλώρινας

προκειμένου να ενημερωθούν 
σχετικά με την αντιμετώπιση και 
την κατάσταση που επικρατεί- 
μετά τη σεισμική δόνηση της 9ης 
Ιανουάριου 2022 και τις μετασει
σμικές δονήσεις αυτής καθώς 
και των έντονων καιρικών φαι
νομένων που επικρατούν μετά 
το σεισμό.

• Παροχή του αναγκαίου υγειονομικού υλικού με 
υψηλό δείκτη προστασίας(π.χ. μάσκες) δωρεάν.
• Αραίωση των τμημάτων με αξιοποίηση και εύρεση 
των αντίστοιχων χώρων.
• Άμεσες προσλήψεις εκπαιδευτικών ώστε να καλυ
φθούν τα ήδη υπάρχοντα κενά καθώς και αυτά που 
θα προκόψουν από την κορύφωση της πανδημίας.
• Προσλήψεις του αναγκαίου προσωπικού καθαριό
τητας, αύξηση των επιχορηγήσεων για την αγορά 
του υγειονομικού υλικού που χρειάζονται τα σχο
λεία.
• Αντιμετώπιση των μορφωτικών ελλειμμάτων και 
των ψυχοκοινωνικών προβλημάτων που δημιούρ
γησε η πανδημία στους μαθητές.

ΓΙΑ ΤΗΝ ΑΥΤΟΔΙΟΙΚΗΣΗ
• Προσλήψεις μόνιμου προσωπικού για την αντιμε
τώπιση των τεραστίων ελλείψεων και της ερήμωσης 
που παρατηρούνται σε πολλές υπηρεσίες των Ο.Τ.Α. 
λόγω της απαγόρευσης των προσλήψεων .
• Την κατάργηση κάθε διάταξης που καθορίζει τον 
τρόπο ίδρυσης και λειτουργίας των «Αναπτυξιακών 
Οργανισμών των Ο.Τ.Α.».
• Να σταματήσει κάθε εφαρμογή του μέτρου ανα
στολής της εργασίας σε όσους δεν έχουν εμβολιαστεί 
κατά της πανδημίας του κορωνοϊού (00νΐϋ19),
• Να σταματήσει κάθε ενέργεια και πρωτοβουλία που 
στόχο έχουν την κατάργηση του Δημόσιου και Κοι
νωνικού χαρακτήρα στη Διαχείριση των Απορριμμά
των.

ΓΙΑ ΤΗΝ Ε.Γ. ΝΟΜΑΡΧΙΑΚΟΥ ΤΜΗΜΑΤΟΣ 
ΦΛΩΡΙΝΑΣ

Στη συνέχεια επισκέφτηκαν τον 
Προϊστάμενο Ν βάθμιας εκπαί
δευσης κ. Λυγούρα Γεώργιο και 
την Προϊσταμένη Β/ βάθμιας εκ
παίδευσης κ. Μαρνέρη Ευγενία.
Τόσο οι εκπρόσωποι των συλλόγων όσο και οι Προ
ϊστάμενοι εκπαίδευσης αναφέρθηκσν μεν στη άμεση 
κινητοποίηση του κρατικού μηχανισμού ,στη άψογη 
συνεργασία του Δημάρχου Φλώρινας, του κ. Αντι- 
περιφερειάρχη του κ. Περιφερειάρχη και των βου
λευτών με όλους τους φορείς του Δημοσίου, με τους 
εκπροσώπους των συλλόγων όμως μέσα από αυτή 
την δοκιμασία να απαιτούν:

ΓΙΑ ΤΗΝ ΥΓΕΙΑ
• Δωρεάν Πρωτοβάθμια Περίθαλψη, συνταγογρά- 
φηση, τεστ κορωνοϊού,
• Ενίσχυση των Νοσοκομείων με προσωπικό. Επι
στροφή των συναδέλφων που βρίσκονται σε ανα
στολή εργασίας
• Ανάκληση επικίνδυνων οδηγιών ΕΟΔΥ που μει
ώνουν τις ημέρες καραντίνας του προσωπικού. Τα
κτικά προληπτικό τεστ στο Προσωπικό
• Ενίσχυση του Δημόσιου Τομέα Υγείας. Οι εισαγωγές 
περιστατικών κορωνοϊού για
ακόμη μια φορά αυξάνονται σε κάθε εφημερία
• Ένταξη στα ΒΑΕ
• Αύξηση Μισθών
• Μονιμοποίηση Συμβασιούχων
• Αναγνώριση των θανάτων από κορωνοϊό ως ερ
γατικό ατύχημα

ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗ
• Άμεση αλλαγή του υγειονομικού πρωτοκόλλου και 
κλείσιμο του τμήματος με ύπαρξη ενός κρούσματος. 
Αντίστοιχα αναστολή λειτουργίας της σχολικής μο
νάδας στην ταυτόχρονη διαπίστωση κρουσμάτων σε 
άλλα τμήματα του σχολείου.

Τ
α στενό μυαλά είναι σαν 
τα στενά παπούτσια. Σε 
πονάνε, σε πληγώνουν 
και σε σημαδεύουν, μόνο που 

στην περίπτωση των παπου- 
τσιών τα βγάζεις και τα πετάς. 
Σε κάθε τι που θα γίνει, σε κάθε 
τι που θα ακουστεί, τα στενά 
μυαλά είναι παρόντα ώστε να 
συλλέξουν πληροφορίες, να τις 
ανακατέψουν με την καλύτερη 
σάλτσα και στο τέλος να σου 
σερβίρουν το αποτέλεσμα. Τι δη
λαδή συνέβη και κανείς άλλος 
δεν το αντιλήφθηκε.
Τι λόγο και συμπέρασμα μπο
ρούν να συντάξουν οι δικηγόροι 
και οι εισαγγελείς μπροστά τους; 
Τα στενά μυαλά έχουν ήδη δικά
σει και καταδικάσει τον ένοχο, 
ενώ προηγουμένως έχουν σχο
λιάσει ευτελώς το θύμα, ενώ σε 
ένα βαθμό ,ευτυχώς, δείχνουν 
και λίγη συμπόνια. Οι λαϊκίστικες 
φράσεις δίνουν και παίρνουν 
αλλά στη περίπτωση της Θεσσα
λονίκης, εκτός από τα γνωστά "τα 
ήθελες και τα έπαθες”, ” ποιος ξέ
ρει τι είσαι και του λόγου σου” 
ακούστηκε περίτρανα και το ” πέ- 
θανε ο πατέρας σου, η μάνα σου, 
ο σύντροφός σου, εσύ τι δουλειά 
είχες να βγεις έξω;”.
Σύμφωνα λοιπόν με την κοινωνία 
στην οποία ζούμε και με τους αν
θρώπους που συναναστρεφόμα
στε, η ζωή του καθενός σταματά 
όχι όταν ο ίδιος αποδημήσει εις 
Κύριων, αλλά όταν ένα μέλος της 
οικογένειας ή ο σύντροφος χαθεί. 
Το πως αισθάνεται, τι κρύβει μέσα 
του αλλά και πως μπορεί ο κάθε 
άνθρωπος να αντιμετωπίσει μία 
θλιβερή κατάσταση δεν είναι από 
όλους κατανοητό. Δυστυχώς η 
προγονοπληξία, σήμερα, δεν επι
βιώνει φέρνοντας στο φως μόνο 
τα ήθη και τα έθιμα, την παράδοση 
δηλαδή του κάθε τόπου, αλλά 
σέρνει από πίσω της ακόμα, κάθε 
ιδέα και στάση τον προγόνων και 
αυτό περισσότερο από το γυναι
κείο φύλο.
Πολλοί αναφέρουν ως αιτίες της 
συγκεκριμένης κατάστασης το 
μορφωτικό επίπεδο, άλλοι τον 
τρόπο που έχεις μεγαλώσει, ενώ

κάποιοι τον τόπο στον οποίο μέ
νεις. Πριν καιρό, συμφωνούσα και 
εγώ με αυτές τις αντιλήψεις, τις 
πίστευα και τις υποστήριζα, βλέ
ποντας όμως την εξέλιξη των 
πραγμάτων, αναθεώρησα. Αν το 
ίδιο το άτομο θελήσει να απομα
κρυνθεί και να άρει κάθε τι στε- 
ρεοτυπικό, να αλλάξει ιδεολογία 
και να αρχίσει να σκέφτεται και να 
πράττει διαφορετικά, τότε ούτε το 
μορφωτικό επίπεδο, ούτε οι αντι
λήψεις της οικογένειας αλλά ούτε 
και ο τόπος είναι οι παράγοντες 
που θα τον καθοδηγήσουν, προ
τάσσοντας τα όνειρά του και τους 
στόχους του ίσως καταφέρει να 
παραδειγματίσει και να αλλάξει την 
ιδεολογία αυτής της κοινωνίας. 
Συχνά λέμε πως η τεχνολογία 
προχωράει και κάνει θαύματα, ο 
άνθρωπος πάτησε στη Σελήνη και 
η ρομποτική σκούπα μας σκουπί
ζει το σπίτι, εξοικονομώντας έτσι 
λίγο ελεύθερο χρόνο παραπάνω. 
Η μη διασταύρωση των πραγμά
των και το κουτσομπολιό δεν συμ
βαδίζουν με τα επιτεύγματα της 
επιστήμης, στο μόνο που συμβά
λουν είναι στον εγκλωβισμό στα 
στενά μυαλά.

Σύλληψη 24χρονου ημεδαπού 
σε περιοχή της Φλώρινας για 

κατοχή ναρκωτικών

Σ
υνελήφθη τη Δευτέρα (17-01- 
2022) το απόγευμα σε περιοχή 
της Φλώρινας από αστυνομι
κούς της Ειδικής Ομάδας του Τμή

ματος Συνοριακής Φύλαξης Κάτω 
Κλεινών Φλώρινας 24χρονος ημε
δαπός, διότι σε έλεγχο που πραγμα
τοποιήθηκε βρέθηκε στην κατοχή 
του μικροποσότητα ακατέργαστης 
κάνναβης, η οποία και κατασχέ
θηκε.

Προανάκριση για την υπόθεση ενήργησε το Τμήμα Συνοριακής 
Φύλαξης Κάτω Κλεινών, ενώ η δικογραφία θα υποβληθεί στην 
κα. Εισαγγελέα Πρωτοδικών Φλώρινας.

ΑΒΡΑΜΪΔΟΥ ΔΗΜ. ΕΛΕΝΗ
ΔΙΚΗΓΟΡΟΙ - (ΜΑΜΕΣΟΛΑΒΗΤΗΑ

ιηίΐ 2386022894 α «ν. 6932713379
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Πραγματοποιήθηκαν εργασίες καθαρισμού 
από χιόνια σε κεντρικά σημεία της Φλώρινας

Ε
ργασίες καθαρισμού από χιόνια κεντρικών εμπορικών οδών 
(Νικολάου Χάσου, Παύλου Μελά, Μεγάλου Αλεξάνδρου, 
Στεφάνου Δραγούμη κ.ά.), πάρκων, πλατειών και της λαϊκής 
αγοράς της Φλώρινας πραγματοποιήθηκαν τις προηγούμενες 

ημέρες από τα συνεργεία του Δήμου Φλώρινας.
Με εντατικούς ρυθμούς και σύμμαχο την κατανόηση που επέδειξε η 
πλειοψηφία των κατοίκων της πόλης επιτεύχθηκε η αποσυμφόρηση 
κεντρικών οδών από μεγάλες ποσότητες χιονιού και η απελευθέρωση 
σημαντικού αριθμού χώρων στάθμευσης. Ταυτόχρονα απομακρύνθηκε 
μεγάλη ποσότητα πάγου από τα παρακείμενα πεζοδρόμια προς απο
φυγή ατυχημάτων από διερχόμενους πεζούς.
Η προσπάθεια καθαρισμού/απομάκρυνσηςτου χιονιού από τις κεντρι
κές οδούς και η διαπλάτυνση του οδοστρώματος από κεντρικές οδικές 
αρτηρίες θα συνεχισθεί και τις επόμενες ημέρες.
0 Δήμος Φλώρινας παρακαλεί τους οδηγούς να είναι προσεκτικοί στις 
μετακινήσεις τους, ενώ προτρέπει όσους καθαρίζουν τα πεζοδρόμια 
και τα αυτοκίνητά τους να μην πετούν το χιόνι στο δρόμο, αλλά προς 
τη μεριά του πεζοδρομίου, ώστε να διευκολύνουν το έργο των εργα
ζομένων του Δήμου Φλώρινας και τις διαδικασίες απομάκρυνσης του 
χιονιού.
Ταυτόχρονα, παρακαλεί τους ιδιοκτήτες σταθμευμένων οχημάτων σε 
οδούς που πρόκειται να εκτελεσθούν εργασίες καθαρισμού από χιόνια, 
να συμμορφώνονται με τις εκάστοτε ανακοινώσεις και σημάνσεις του 
Δήμου Φλώρινας.
0 Δήμος Φλώρινας υπενθυμίζει το τηλέφωνο επικοινωνίας για υπο
βολή αιτημάτων σχετικά με αποχιονισμό και αποπαγοποίηση, το οποίο 
αναφέρεται και στην ιστοσελίδα του (νννννν.αίγοίΐοπηο.ςι·):
Τηλεφωνικό κέντρο: 2385028682
Ο Δήμος Φλώρινας ευχαριστεί εκ των προτέρων τους δημότες 
του για την κατανόηση και ανταπόκριση τους.
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Αντίθετη η Περιφερειακή Αρχή Δυόμισι7 χρόνια Θητει
στην άναρχη τοποθέτηση 

Φωτοβολταϊκών εγκαταστάσεων
και Αιολικών πάρκων

Σύσκεψη του Περιφερειάρχη Γιώργου Κασαπίδη και 
της Αντιπεριφερειάρχη Πράσινου Μετασχηματισμού, 
Επιχειρηματικότητας και Μεταφορών Ευφροσύνης 

Ντιό με τον Δήμαρχο Βοΐου Χρήστο Ζευκλή και τους 
Προέδρους κοινοτήτων

0
 Περιφερειάρχης Δυτικής Μακεδονίας Γιώργος Κασαπίδης 
και η Αντιηεριφερειάρχης Πράσινου Μετασχηματισμού, Επι
χειρηματικότητας και Μεταφορών Ευφροσύνη Ντιό συναν
τήθηκαν με τον Δήμαρχο Βοΐου Χρήστο Ζευκλή και τους προ
έδρους των κοινοτήτων Εράτυρας, Γαλατινής, Βλάστης, Σίδερών, 

Καλαμιάς, Ασβεστόπετρας και Ναμάτων.
Στη σύσκεψη συζητήθηκαν οι προβληματισμοί, οι αντιδράσεις, οι λύσεις 
και τα θέματα που εγείρει στις τοπικές κοινότητες η άναρχη τοποθέτηση 
Φωτοβολταϊκών εγκαταστάσεων και Αιολικών πάρκων, κατόπιν και 
των ψηφισμάτων και αποφάσεων των κοινοτήτων ενάντια στην τοπο
θέτηση και εγκατάσταση αυτών.
0 Περιφερειάρχης Δυτικής Μακεδονίας Γιώργος Κασαπίδης αλλά και η 
Αντιηεριφερειάρχης Ευφροσύνη Ντιό τόνισαν με έμφαση την αντίθεσή 
τους στην άναρχη ανάπτυξη φωτοβολταϊκών και αιολικών πάρκων, με 
αδειοδοτήσεις που δίδονται κεντρικά χωρίς καμία χωροταξική και πε
ριβαλλοντική πρόβλεψη.
Η Περιφερειακή Αρχή προτάσσει ως βασικές προϋποθέσεις για την 
ανάπτυξη των ΑΠΕ την ολοκλήρωση ενός ειδικού χωροταξικού πλαι
σίου, τη θεσμοθέτηση ισχυρών ανταποδοτικών με όρους δημιουργίας 
θέσεων εργασίας και εισοδήματος και την εξασφάλιση της προτεραι
ότητας των επενδύσεων ΑΠΕ από τοπικούς επενδυτές.

Δωρεάν μαθήματα Ισπανικών
για όλους! - Δεύτερος Κύκλος

Η
 Ελληνική Καταναλωτική Οργάνωση (Ε.ΚΑΤ.Ο.) Φλώρινας 
μέσω του Σχεδίου Εθελοντισμού “ΤΗβ ΥουΐΗΟτενν (ΥουΐΗ 
ΟΒΕαΙΐνϋγ νΥοιΊ«Ηορ5)” δίνει τη δυνατότητα για συμμετοχή 

σε δωρεάν μαθήματα ισπανικών για όλες τις ηλικίες.
Λόγω του μεγάλου όγκου εκδήλωσης ενδιαφέροντος για συμμετοχή 
στον Α’ κύκλο, θα προβούμε στην υλοποίηση Β' κύκλου μαθημάτων. 
Τα μαθήματα θα παρέχονται από τις Ισπανίδες εθελόντριες της 
Ε.ΚΑΤ.Ο.Φλώρινας, οι οποίες εργάζονται εθελοντικά στον οργανισμό 
από το Σεπτέμβριο του 2021, μέσω του Ευρωπαϊκού Σώματος Αλλη
λεγγύης.
• Τα μαθήματα θα υλοποιούνται σε εβδομαδιαία βάση στο Κέντρο 
Ευρωπαϊκής Πληροφόρησης Δυτικής Μακεδονίας (7ης Νοεμβρίου 
9, Φλώρινα).
• Ημέρες και ώρες υλοποίησης: Α’ τμήμα: Τετάρτη 17:30 - 19:00 
και Β’ τμήμα: Πέμπτη 16:30 - 18:00 ή 19:30 - 21:00.
• Τα μαθήματα θα προσφέρονταιδωρεάν, ενώ θα απαιτείται εγ
γραφή μέλους στην Ε.ΚΑΤ.Ο. Φλώρινας. Οδηγίες για την εγγραφή 
σας μπορείτε να βρείτε εδώ.
• Λόγω του περιορισμένου αριθμού των θέσεων στα μαθήματα 
των Ισπανικών θα τηρηθεί σειρά προτεραιότητας.
• Η γλώσσα εργασίας των μαθημάτων θα είναι τα Αγγλικά.
• Για τη συμμετοχή σας στα μαθήματα θα τηρηθούν τα μέτρα ασφα
λείας που ισχύουν για όλες τις εκπαιδευτικές δραστηριότητες.
• Καταληκτική ημερομηνία εκδήλωσης ενδιαφέροντος, Παρα
σκευή, 21 Ιανουάριου 2022.
Για περισσότερες πληροφορίες μπορείτε να επικοινωνείτε καθημερινά 
10:00-15:00, στο τηλέφωνο: 2385 - 101446 και στο θιτιθιΙ: ίηίο@θυτο- 
ρθάΐΓθεΙ-οθηθΤβυή να επισκεφτείτε την επίσημη ιστοσελίδα: 
Ηΐίρ5://νννννν.θ(<3ΐοίΙθΓίη35.θυ/γουΙήοΓθνν/
• Για να κάνετε την αίτησή σας, ακολουθήστε τον παρακάτω σύν
δεσμο: Η{(ρ8://ίοηπ5.9ΐβ/ε3ν5νν3035γ65]ηι678

και κρίσης για την

Η
 κατάρρευση του ΑΕΠ είναι τρομακτική. Η 
Περιφέρεια χρειάζεται άμεσα μέτρα για την 
στήριξη των επιχειρήσεων, των επαγγελ- 
ματιών, των ανέργων και της οικονομίας πριν να 

είναι πολύ αργά.
Η ανάληψη των καθηκόντων μας στο Περιφερειακό 
Συμβούλιο, συνέπεσε και με την πρωθυπουργική 
απόφαση για την βίαιη απολιγνιτοποίηση και σημα
δεύτηκε από την φονική Πανδημία που ξεκίνησε τον 
Φεβρουάριο του 2020.
Μια συγκυρία που έπληξε δραματικά τη Δυτική Μα
κεδονία και τους πολίτες της.
Η Δυτική Μακεδονία έχασε από το 2015 έως το 2020 
το 30% του ΑΕΠ της που αντιστοιχεί σε 1,4 δις €. Τα 
ποσοστά είναι τρομακτικά για την Κοζάνη (-37%) και 
για την Φλώρινα (-23%) για να ακολουθήσουν η Κα
στοριά (-16%) και τα Γρεβενά (-8%).
Το 40% από αυτό το ΑΕΠ χάθηκε σε ένα μόλις χρόνο, 
από το 2019 έως το 2020. Αυτή η τεράστια πτώση 
δεν έχει προηγούμενο στη Χώρα.
Ως αποτέλεσμα αυτής της κατάρρευσης, η ανεργία, 
που εξακολουθεί να μας βρίσκει θλιβερούς πρωτα
θλητές (19,8%), και η μεγάλη πληθυσμιακή μείωση, 
που είναι ήδη αποτυπωμένη στην μείωση μαθητών 
κυρίως στην Α'θμια εκπαίδευση (5% λιγότεροι μα
θητές μόνο στο διάστημα 2019-2021), με μεγαλύ
τερη στα Γρεβενά (6,7%) και στη Φλώρινα (- 6,3%). 
Οι αριθμοί λένε πάντα την αλήθεια και αποδεικνύουν 
ότι, αντισταθμιστική της απολιγνιτοηοίησης, ουσια
στική στήριξη της Περιφέρειας, των επιχειρήσεων 
της και των ανέργων, δεν υπήρξε.
Τα δις ευρώ πάνε και έρχονται μέσα από κύματα υπο
σχέσεων των υπουργικών κλιμακίων που μας επι
σκέπτονται, με αποκορύφωμα τα 7,5 δις € που έταξε 
ο Πρωθυπουργός και που η ανάλυσή τους είναι δά
νεια και ιδιωτικά κεφάλαια εφόσον και όταν βέβαια 
υπάρξουν επενδυτές.
Όμως η Δυτική Μακεδονία καταρρέει όλο αυτό το 
διάστημα ως αποτέλεσμα της «Δίκαιης» βίαιης Με
τάβασης.
Το στοίχημα για Ενεργειακή Δημοκρατία, με τις επι
χειρήσεις και τους πολίτες αυτοπαραγωγούς χάθηκε, 
θυσία στην πολιτική να εξυπηρετηθούν οι λίγοι σε 

»βάρος των πολλών
Με μια Περιφερειακή Αρχή που λειτουργεί ως εκ
πρόσωπος της κεντρικής εξουσίας και δεν κατάφερε 
να συγκροτήσει ένα ενιαίο μέτωπο διαπραγμάτευσης 
και διεκδίκησης των συμφερόντων της Δυτικής Μα
κεδονίας.
Το Μεταβατικό πρόγραμμα έμεινε στα χαρτιά, η Γη 
των ορυχείων χάθηκε, η αποκατάσταση τους παρα- 
πέμφθηκε στις καλένδες, το Ταμείο Μετάβασης 
έφυγε στα νησιά και το Ταμείο Ανάκαμψης άφησε ψί
χουλα.
Τα Φωτοβολτάίκά κατέκλεισαν την Περιφέρεια αφού 
δόθηκαν χωρίς επικαιροποιημένο χωροταξικό, με 
ισχυρά οικονομικά κίνητρα και με την νομοθεσία 
αδειοδότησης τους υπεραπλουστευμένη. Χωρίς πε
ριορισμούς, Δημόσια παραγωγική Γη και δασικές 
εκτάσεις, πέρασαν με συνοπτικές διαδικασίες, σε 
ξένα, ισχυρά επενδυτικά σχήματα, συνήθως με τε
χνάσματα σαλαμοποίησης της γης, παρακάμπτοντας 
τη Νομοθεσία και εκμαυλίζοντας συνειδήσεις. Επεν
δύσεις που χωρίς να δίνουν θέσεις εργασίας, θα διο
χετεύουν τα κέρδη εκτός και θα δίνουν υψηλό ΑΕΠ 
εντός.
Η Δυτική Μακεδονία θα βιώσει ξανά την στρέβλωση 
του υψηλού ΑΕΠ και της Περιφερειακής Φτώχειας 
και ανεργίας.
Η απόφαση της βίαιης απολιγνιτοηοίησης δημιουργεί 
τεράστια ζητήματα και για τη Χώρα.
Η έκθεση της Κομισιόν (Γ'τριμ 2021) χαρακτηρίζει 
την Χώρα «ως εξαιρετικά ευάλωτη στις διακυμάνσεις 
του εισαγόμενου φυσικού αερίου» και διαπιστώνει 
ότι «...Τα στοιχεία πιστοποιούν τα προβλήματα επάρ
κειας της ελληνικής αγοράς ηλεκτρισμού και την 
υψηλή εξάρτησή της από το εισαγόμενο φυσικό 
αέριο, που σε περιόδους κρίσης, όταν οι καιρικές 
συνθήκες δεν ευνοούν την παραγωγή των ΑΠΕ, κα
θιστούν απαραίτητη τη λιγνιτική παραγωγή, η οποία 
όμως, λόγω του εμπροσθοβαρούς προγράμματος 
απολιγνιτοηοίησης της ΔΕΗ και της συνακόλουθης 
απαξίωσης των μονάδων, καθίσταται όλο και πιο 
ακριβή»
Με λίγα λόγια η οικονομία είναι ευάλωτη και οι πο
λίτες δοκιμάζονται από το πρωτοφανές κύμα ακρί
βειας, λόγω της απόφασης της Κυβέρνησης να 
προχωρήσει στην βίαιη απολιγνιτοποίηση.
Μέσα σε όλα αυτά, η Πανδημία δοκίμασε τις αντοχές 
ολόκληρης της Περιφέρειας που πλήρωσε βαρύ τί
μημα.
Η συγκεντρωτική λειτουργία του κεντρικού Κράτους 
για την αντιμετώπιση της απέτυχε παταγωδώς. Το 
σύστημα Δημόσιας Υγείας που είχε δομηθεί με το 
ΕΣΥ, αποτέλεσε τη βασική ασπίδα προστασίας, 
ωστόσο στη Δυτική Μακεδονία κατέδειξε το τεράστιο

ίας: Ώρα Απολογισμού
Περιφερειακή Αρχή

έλλειμμα της στελέχωσης των Νοσοκομείων μας και 
την ανεπάρκεια σε ΜΕΘ.
Η Περιφερειακή Αρχή δεν πίεσε για την κάλυψη των 
κενών. Εν μέσω απολιγνιτοηοίησης δεν πήρε καμία 
πρωτοβουλία για θέσπιση ισχυρών κινήτρων από 
την Κυβέρνηση για την στελέχωση των Νοσοκο
μείων και αρκέστηκε στα αναποτελεσματικά επιδό
ματα από το υστέρημα της.
Δεν προχώρησε με μια δυναμική καμπάνια ενημέ
ρωσης για τον εμβολιασμό των πολιτών, ούτε έδωσε 
δημόσια με το παράδειγμα της, ένα καθαρό μήνυμα 
για την αναγκαιότητα του εμβολιασμού, αντίθετα με 
την «απροθυμία» της ενίσχυσε τον φόβο και τις αμ
φιβολίες στους πολίτες.
Έτσι η Δυτική Μακεδονία είχε θλιβερή πρωτιά στους 
μη εμβολιασμένους και επακόλουθα υψηλά ποσοστά 
κρουσμάτων και θανάτων στο θέμα της Πανδημίας 
Στην στήριξη των Επιχειρήσεων, όπου την ευθύνη 
είχε η ίδια η Περιφερειακή Αρχή, η Δυτική Μακεδο
νία είχε τα πιο χαμηλά ποσοστά ένταξης επιχειρή
σεων, λόγω λανθασμένων χειρισμών και κακής 
διαχείρισης.
Οι διορθωτικές κινήσεις ήρθαν πολύ αργά, ήταν πολύ 
λίγες και με κριτήρια τέτοια που ουσιαστικά έθεταν 
εκτός την πλειοψηφία των μικρών επιχειρήσεων της 
Περιφέρειας.
Το ΕΣΠΑ που θα μπορούσε να αντισταθμίσει τις απώ
λειες και να αποτελέσει τη βάση της παραγωγικής 
αναδιάρθρωσης της οικονομίας της Περιφέρειας, κυ
ριολεκτικά σέρνεται και μετρά απώλειες.
Εν μέσω απολιγνιτοηοίησης η μείωση του ΠΕΠ Δυ
τικής Μακεδονίας κατά 45 εκ € ήταν ένα μεγάλο 
πλήγμα (340 εκ € το 2014, έγιναν 295 εκ € το 2020). 
Η απορροφητικότητα πάτωσε και είναι ακόμα στο 
55%. Η Δυτική Μακεδονία εξακολουθεί 2,5 χρόνια 
μετά να είναι και πάλι τελευταία στην απορρόφηση. 
Οι μεγάλες υποδομές, η ανάπτυξη των Διευρωπαϊ- 
κών Δικτύων και η έξοδος στην Ευρώπη, δεν προ
χώρησαν. Η Περιφερειακή Αρχή αρκέστηκε σε 
δευτερεύοντα τοπικού χαρακτήρα έργα.
Αντί για το σχεδίασμά του Σιδηροδρόμου της Δυτικής 
Μακεδονίας και την σύνδεση με τα λιμάνια, είδαμε 
αποσπασματικές αόριστες προεκλογικού τύπου και 
χαρακτήρα προτάσεις.
Τον ίδιο αποσπασματικό σχεδίασμά στον αγροτικό 
τομέα, στον τουρισμό, στην γούνα και στον επιχειρη
ματικό τομέα.
Είναι σαφές ότι το βασικό ερώτημα που μένει να 
απαντηθεί είναι πως θα ανατραπεί αυτή η εξέλιξη. 
Γιατί αν η τροχιά της οικονομικής ανάπτυξης στην 
Περιφέρεια δεν αλλάξει άμεσα, οι συνέπειες θα είναι 
δραματικές
Η κάθετη πτώση πρέπει να σταματήσει.
Κάτω από το βάρος των γεγονότων πρέπει να ανα
θεωρηθεί το χρονοδιάγραμμα της απολιγνιτοηοίησης 
και να εφαρμοσθεί άμεσα ένα Πρόγραμμα Διάσωσης 
της τοπικής οικονομίας και της κοινωνικής δομής 
στη Δυτική Μακεδονία.
Η Περιφέρεια χρειάζεται ένα χειροπιαστό Μεταβατικό 
Πρόγραμμα με άμεσα και συγκεκριμένα μέτρα για 
την στήριξη των επιχειρήσεων, των επαγγελματιών, 
των ανέργων και της οικονομίας συνολικά.
Εφόσον η κατάρρευση της οικονομίας ανακοπεί, τότε 
μπορεί να γίνει και η συζήτηση και για το Μέλλον. 
Γιατί η συζήτηση για το Μέλλον πρέπει να πατάει σε 
ένα σταθερό Παρόν

Γεωργία Ζεμπιλιάδου 
Περιφερειακή Σύμβουλος 

Επικεφαλής του Συνδυασμού «ΕΛΠΙΔΑ»
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ηχοΰ^οΓΓ
Συγχαρητήρια μηνύματα προς την αθλήτρια του ΑΟΦ 

Νεφέλη Τίτα για τη συμμετοχή της στους 24ους 
Χειμερινούς Ολυμπιακούς αγώνες του Πεκίνου 2022

Θ
έλω να συγχαρώ την αθλήτρια του Α.Ο.Φ. 
Νεφέλη Τίτα, για την εξασφάλιση συμμετο
χής τους στους Χειμερινούς Ολυμπιακούς 
Αγώνες του Πεκίνου.

Η συμμετοχή σε μια Ολυμπιάδα περιποίει ιδιαίτερη 
τιμή για τον αθλητή που λαμβάνει μέρος σε αυτήν 
αλλά και για την χώρα που εκπροσωπεί.
Η χιονοδρομία είναι ένα αρκετά επίπονο και ταυτό
χρονα συναρπαστικό άθλημα, το οποίο είναι αρκετά 
δημοφιλές στην περιοχή μας λόγω και των ιδιαίτερων 
κλιματολογικών συνθηκών που επικρατούν στην 
Φλώρινα. Ως βουλευτής της Π.Ε Φλώρινας αισθάνο
μαι ιδιαίτερα περήφανος για την επιτυχία της Νεφέλης 
η οποία αναδεικνύει αφενός τα ιδιαίτερα χαρίσματα, 
τις προσπάθειες και τις δεξιότητες της στη χιονοδρο
μία, και αφετέρου την πολύ καλή δουλειά που γίνεται 
στον Α.Ο.Φ Φλώρινας. Μια συνολική και συγκροτη
μένη προσπάθεια για την οποία αξίζουν θερμά συγ
χαρητήρια στην προπονητική ομάδα, στο Διοικητικό 
Συμβούλιο και σε όλους τους συντελεστές. Σημαντι
κότατο μερίδιο ευθύνης για αυτήν την επιτυχία, ανή
κει στον πάτερα και προπονητή Χρήστο Τίτα , ο οποίος 
έχει συμμετάσχει και ο ίδιος ως αθλητής σε Χειμερι
νές Ολυμπιάδες και τώρα θα δώσει το παρόν ως 
Ομοσπονδιακός προπονητής στους Δρόμους Αντο
χής.
Εκφράζω τα θερμά μου συγχαρητήρια στην Νεφέλη 
και στον Χρήστο και τους εύχομαι καλή επιτυχία 
στους αγώνες. Είμαι βέβαιος ότι οι επιτυχίες για την 
χιονοδρομία της Φλώρινας θα συνεχιστούν και στο 
μέλλον.

ΓΙΑΝΝΗΣ ΑΝΤΩΝΙΑΔΗΣ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Π.Ε. ΦΛΩΡΙΝΑΣ

Α
ποδίδω τα θερμά μου συγχαρητήρια και τον 
μεγάλο μου θαυμασμό στην αθλήτρια του 
Αθλητικού Ομίλου Φλώρινας, Νεφέλη Τίτα 
(Δρόμος Αντοχής), η οποία πρόκειται να εκπρο

σωπήσει την χώρα μας στους 24ους Χειμερινούς 
Ολυμπιακούς Αγώνες του Πεκίνο από τις 4 έως 
τις 20 Φεβρουάριου 2022.
Αγαπητή Νεφέλη, οι κόποι και οι συνεχείς προσπά- 
θειές σου σε οδηγούν σε μία καταξιωμένη αθλητική 
πορεία. Σου εύχομαι καλή επιτυχία! Η παρουσία σου 
στο Πεκίνο κάνει όλη την Ελλάδα και την Φλώρινα 
περήφανη, μιας και μαζί με τον ομοσπονδιακό προ
πονητή X. Τίτα αναδεικνύετε την μεγάλη χιονοδρομική 
παράδοση της περιοχής μας.
Είναι ακόμα μια ένδειξη και υηενθύμιση για την υπο
χρέωσή μας στην ενίσχυση της αθλητικής διάστασης 
της Φλώρινας. Είμαστε δίπλα σας και αναμένουμε να 
μας προσφέρετε πολλές ακόμα χαρές και υπερηφά
νεια,

Η Βουλευτής Φλώρινας 
Αν. Τομεάρχης Περιβάλλοντος & Ενέργειας 

ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ Θεοπίστη (Πέτη) Πέρκα

Α
ποτελεί τεράστια τιμή για τη Φλώρινα η 
συμμετοχή της αθλήτριας Νεφέλης Τίτα 
στους Χειμερινούς Ολυμπιακούς Αγώνες 
του Πεκίνου, τον επόμενο μήνα.

Η Νεφέλη, μια αθλήτρια με ήθος, επιμονή και τερά
στιο ταλέντο, είναι σίγουρο ότι θα δώσει τον καλύτερο

εαυτό της και θα απολαύσει αυτήν την μοναδική εμ
πειρία.
0 Δήμος Φλώρινας έχει στηρίξει τους τελευταίους 
μήνες την προσπάθεια της Νεφέλης για συμμετοχή 
στους Ολυμπιακούς Αγώνες και δεν μπορούμε παρά 
να νοιώθουμε περήφανοι που θα τη δούμε με τά γα
λανόλευκα, σε αυτό το κορυφαίο αθλητικό ραντεβού 
του πλανήτη.
Είναι σημαντικό για μια νέα αθλήτρια, από μια μικρή 
πόλη όπως η Φλώρινα, να βλέπει τα όνειρά της να 
γίνονται πραγματικότητα και την πολύχρονη προσπά- 
θειά της να αποδίδει καρπούς. Είναι όμως και ένα 
δείγμα της υποδομής και της σκληρής δουλειάς που 
γίνεται, αθόρυβα πολλές φορές, από τους συλλόγους 
της πόλης μας και εν προκειμένω από τον ΑΟΦ. 
Στους επικείμενους Χειμερινούς Ολυμπιακούς Αγώ
νες θα συμμετάσχει και ο Χρήστος Ήτας, ως προπο
νητής της Ολυμπιακής Εθνικής αποστολής στα Βόρεια 
αγωνίσματα.
0 Χρήστος θα βρεθεί ξανά σε Ολυμπιακούς Αγώνες, 
μετά τη συμμετοχή του ως αθλητής στο ΟαΙςατγ του 
Καναδά το 1988 και στο υΐίθήθΐηθΓ της Νορβηγίας 
το 1994.
Ως Δήμαρχος Φλώρινας εκφράζω τα πιο θερμά μου 
συγχαρητήρια και στους δύο.
Νεφέλη, Χρήστο καλή επιτυχία!

Βασίλης Γιαννάκης Δήμαρχος Φλώρινας

Ε
υχές του στα μέλη της Ελληνικής αποστολής 
Νεφέλη και Χρήστο Τίτα, ενόψει των 24ων 
Χειμερινών Ολυμπιακών Αγώνων

0 Αντιπεριφερειάρχης Φλώρινας Σωτήρης Βόσδου 
επικοινώνησε τηλεφωνικά με τον συμπολίτη μας προ
πονητή Χιονοδρομίας Χρήστο ΤΤτακαι τον συνεχάρη 
για την επιλογή της αθλήτριας του Αθλητικού Ομίλου 
Φλώρινας (Α.Ο.Φ.) ΝεφέληςΤΐτα να εκπροσωπήσει 
την χώρα μας στους 24ουςΧειμερινούς Ολυμπιακούς 
Αγώνες, που θα διεξαχθούν στο Πεκίνο από 4 έως 
20 Φεβρουάριου 2022.
0 Αντιπεριφερειάρχης ευχήθηκε να έχει τόσο η Νε
φέλη όσο και όλη η Ελληνική αποστολή καλή επιτυχία 
στους κορυφαίους αυτούς αγώνες, καθώς και ο Χρή
στος Τϊτας αποτελεί στέλεχος της αποστολής, ως ομο
σπονδιακός προπονητής. Του τόνισε επίσης, ότι η εμ
πειρία του, από τη συμμετοχή του ως αθλητή σε 
Χειμερινούς Ολυμπιακούς Αγώνες αλλά και άλλες 
παγκόσμιες διοργανώσεις, αποτελούν πολύτιμο εφό
διο για την προετοιμασία των Ελλήνων χιονοδρό
μων.
Δεσμεύτηκε επίσης, ότι η Περιφέρεια Δυτικής Μα
κεδονίας, η Περιφερειακή Ενότητα Φλώρινας και ο 
ίδιος προσωπικά θα σταθούν αρωγοί στην όλη δρα
στηριότητα των αθλητών, ώστε να επιτύχουν και άλ
λες διακρίσεις τιμώντας τα γαλανόλευκα χρώματα 
και τη Φλώρινα.
Λόγω των περιοριστικών μέτρων, και για την προ
στασία της αθλήτριας και του προπονητή, δεν πραγ
ματοποιήθηκε δια ζώσης συνάντηση, προγραμματί
στηκε δε να πραγματοποιηθεί αμέσως μετά την 
επιστροφή τους από την Κίνα.

Αντιπεριφερειάρχη Φλώρινας 
Σωτήριος Βόσδου

ΓΡΑΦΕΙΟ
ΤΕΛΕΤΩΝ

Υπεύθυνος:
Ξονθόπουήος Πονογιώιης

(24ωρη εξυπηρέτηση)

V Σιεφ. Δραγούμη 30 - Φλώρινα 
Μ: 23850 26998 -6955 067 750

Η Νεφέλη Τίτα με τη γαλανόλευκη 
στολή στους 24ους Χειμερινούς

Ολυμπιακούς αγώνες του Πεκίνου

/^■να από τα εισιτήρια της 
Ελλάδας στους 24ους 

^^Χειμερινούς Ολυμπιακούς 
αγώνες Ββϊμης 2022 κρατάει 
από πλέον στα χέρια της η 
19χρονη Φλωρινιώτισσα 
αθλήτρια του ΑΟΦ Νεφέλη 
Τίτα, ενώ το εισιτήριο του επί
σημου προπονητή της Ολυμπια
κής Εθνικής αποστολής στα Βό
ρεια αγωνίσματα, κρατάει ο 
Φλωρινιώτης Ομοσπονδιακός 
τεχνικός και πατέρας της, Χρή
στος Τίτας.
Η συνέπεια, οι πολύωρες προπο
νήσεις της, το αγωνιστικό πνεύμα 
που τη διακρίνει, η προσπάθεια 
και η επιμονή της, την οδήγησαν 
σε αυτήν τη συμμετοχή, όταν ξε
κίνησε το δύσκολο ταξίδι της πρό
κρισης πριν 2,5 χρόνια, με σκλη
ρές προπονήσεις υψηλών 
απαιτήσεων, μέσα στον περίεργο 
καιρό των απαγορεύσεων εξαιτίας 
του ΟΟνίΩ 19. Με πάθος γι’ αυτό 
που κάνει, με συνέπεια και έμ
πνευση, η Νεφέλη διένυσε χιλιά
δες χιλιόμετρα σε όλη την Ευ
ρώπη, αγωνίστηκε σε δεκάδες 
διεθνείς αγώνες πρόκρισης, πότε 
με χαρές και πότε με απογοητεύ
σεις.
Απόλυτα προσηλωμένη στους 
στόχους της, αξιολόγησε όλες τις 
δυνατότητες που της δόθηκαν, 
συνδυάζοντας τον υψηλό πρωτα
θλητισμό με την εισαγωγή της 
στην Ιατρική Σχολή του Εθνικού 
και Καποδιστριακού Πανεπιστη
μίου Αθηνών, αηοδεικνύοντας έμ
πρακτα σε όλους πως τίποτα δεν 
είναι ακατόρθωτο αρκεί κανείς να 
προσπαθήσει και να θέλει πραγ
ματικά να πετύχει, χωρίς να χάσει 
ούτε τον αθλητισμό, αλλά ούτε και 
τα μαθήματα. Η ίδια, απομονώ
θηκε σε προπονητικά κέντρα και 
παγετώνες, τόσο στην Ιταλία όσο 
και στην Αυστρία καθ’ όλη την 
διάρκεια της προετοιμασίας της, 
επιδιώκοντας τις προπονήσεις στο 
χιόνι. Η πρωτοετής φοιτήτρια, 
έβαλε σε δεύτερη μοίρα τις σπου
δές της 'θυσιάζοντας’ κυριολε
κτικά το Α’ εξάμηνο της σχολής 
της, για να εκπληρώσει το όνειρο 
της συμμετοχής, στους Ολυμπια
κούς αγώνες.
Ωστόσο, αξίζει να σημειωθεί πως 
την σκυτάλη της παρέδωσε ο 
Ομοσπονδιακός προπονητής και 
πατέρας της, Χρήστος Τϊτας, που 
κατά το παρελθόν είχε λάβει μέ
ρος ως αθλητής σε δυο χειμερινές 
Ολυμπιάδες (1988 ΟοΙςβτγ ΟΑΝ - 
1994 ϋΙΙθήαιτίθΓ ΝΟΡ). Η Νεφέλη 
φαίνεται να βαδίζει πιστά στα χνά
ρια του πατέρα της, που σύμφωνα 
με την ίδια, “στάθηκε όλα αυτά τα 
χρόνια ο μεγαλύτερος υποστηρι- 
κτήςτης, μεταλαμπαδεύοντας της 
σιδηρά πειθαρχία, αθλητική παι
δεία και δυναμισμό1. Κοινώς, όλα

τα απαραίτητα στοιχεία που επι
βάλλεται να έχουν οι επιτυχημένοι 
αθλητές.
Η Νεφέλη Τίτα, βάζει την γαλανό
λευκη στολή στις αποσκευές της, 
για να εκπροσωπήσει την Ελλάδα 
στους 24ους Χειμερινούς Ολυμ
πιακούς αγώνες που θα διεξαχ
θούν στο Πεκίνο από τις 4 ως τις 
20 Φεβρουάριου του 2022 στα 
Βόρεια αγωνίσματα.
Η συμμετοχή της μας εμπνέει και 
μας κάνει βαθιά υπερήφανους, 
κυρίως επειδή οι αθλητές της 
επαρχίας κατορθώνουν το «αδύ
νατον», αηοδεικνύοντας μας εμ- 
πράκτως ότι τελικά δεν υπάρχει 
αδύνατο, για τους δικούς μας κα
θημερινούς αγώνες... Πόσο μάλ
λον όταν τα περιθώρια διάκρισης 
στην Ολυμπιάδα είναι μηδαμινά!! 
Η σύγκριση των ερασιτεχνών Ελ
λήνων αθλητών με επαγγελματίες 
προερχόμενους από κράτη με 
υποδομές και παράδοση στον 
χώρο, ήταν διαχρονικά άνιση και 
άδικη.
Οι ξένοι αθλητές, έχοντας ένα τε
ράστιο υποστηρικτικό επιτελείο, 
από τεχνικούς, προπονητές, βα- 
ξέρ, γιατρούς .φυσιοθεραπευ
τές.... μας κάνει ρεαλιστικά να αρ- 
κούμαστε σε μια αξιοπρεπή 
συμμετοχή, χωρίς να κυνηγάμε 
άπιαστα όνειρα.
Τέλος, να ευχηθούμε καλή επιτυ
χία μέσα από τα βάθη της καρδιάς 
μας τόσο στην δική μας Νεφέλη 
Ήτα, όσο και στους υπόλοιπους 
αθλητές της δμελούς ελληνικής 
αποστολής, (Απόστολο Αγγέλη, 
Μαρία Ντάνου, Μένια Τσιοβόλου, 
Ιωάννη Αντωνίου), Τους διαβε- 
βαιώνουμε, ότι θα συνεχίσουμε 
να είμαστε στο πλευρό τους και 
να τους στηρίζουμε με όλες μας 
τις δυνάμεις.
Υποστηρικτές του ΑΟΦ και της 
προσπάθειας της αθλήτριας 
στάθηκαν:
1) Α.Ο.Φ- Αθλητικός Όμιλος 
Φλώρινας
2) Ε.Ο.Χ.Α - Ελληνική 
Ομοσπονδία Χειμερινών 
Αθλημάτων
3) ΔΗΜΟΣ ΦΛΩΡΙΝΑΣ
4) ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΗ ΕΝΟΤΗΤΑ 
ΦΛΩΡΙΝΑΣ
5) Γ.Γ. Αθλητισμού
6) Ε.Ο.Ε
7) ΜΕΤΕ Α.Ε - Μεσσίνης 
Κων/νος
8) ΛΙΓΝΙΤΩΡΥΧΕΙΑ ΑΧΛΑΔΑΣ
9) Ρ&Κ ΡϊΙηβδδ ΚΟΜΒΟ 5ΤΙΙ- 
ΟΙΟ (Φανή Βαρβέρη - Κοσμάς 
Καρακασίδης)
10) ΚΕΝΑυίΤ Ρ3Π55Ϊ5 ΠΩ
ΡΙΝΑ
11) Οβίβ ΜϊΙεβΙ ΡΙοππβ

Για το Δ.Σ του ΑΟΦ 
Ο πρόεδρος 

Μπόσκος Αλέξανδρος
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ΣΑΡΙΣΕΣ ΦΛΩΡΙΝΑγ- μετάλλια για Στην 4η Θέση ο Αριστοτέλης
..Τ -^υοημίες των ΣΑΡΙΣΩΝ στην Καβάλα

Τ
ρία μετάλλια είναι ο απολο
γισμός της αποστολής των 
ΣΑΡΙΣΩΝ στο Ανοιχτό Πα
νελλήνιο Πρωτάθλημα που έγινε 

το Σαββατοκύριακο 22 και 23/ 1/
2022 στην Καβάλα.
Στο 3ο κατά σειρά όπεν της Ομο
σπονδίας συμμετείχαν 97 αθλητές/ 
τριες από 23 σωματεία της Ελλάδας.
Η ομάδα της Φλώρινας πήρε μέρος 
με 10 παιδιά. Το χάλκινο μετάλλιο 
κατάκτησαν ο Κων/νος Σωτηρίου 
στους Παίδες, η Γεωργία Σπανού 
στις Κορασίδες και η Παρασκευή 
Σπανού στις Παγκορασίδες.
Κοντά στα μετάλλια και στην δάδα 
των κατηγοριών τους βρέθηκαν ο 
Σωτήρης Μούσιας, ο Μάριος Σε- 
ρίδης και ο Σπύρος Σαρηγιαννί- 
δης.
Αξίζουν πολλά συγχαρητήρια ατούς μικρούς μας 
αθλητές/τριες και στον προπονητή τους.
ΘΕΣΕΙΣ
ΕΦΗΒΩΝ (11): Σωτήρης Μούσιας (5ος) 
ΚΟΡΑΣΙΔΕΣ (10): Γεωργία Σπανού (3η)

ΠΑΙΔΕΣ (28): Κων/νος Σωτηρίου (4ος), Ζαχαρίας 
Ελσάμι (20ος), Χρυσοβαλάντης Σαμπαλής (21ος), 
Αναστάσης Σερίδης (22ος)
ΠΑΓΚΟΡΑΣΙΔΕΣ (8): Παρασκευή Σπανού (3η) 
ΠΑΜΠΑΙΔΕΣ (16): Μάριος Σερίδης (6ος), Σπύρος 
Σαρπγιαννίδης (8ος), Σάββας Κοΐμτσίδης (15ος)

Στη Σλοβενία με την Εθνική η Μαρία Μπέλλη
για το Ευρωπαϊκό Πρωτάθλημα Διάθλου

Α
πό την ΡοΙ((]υΙ(3 της Σλοβενίας επέ
στρεψε η αθλήτρια του Σ.Ο.Χ. Φλώρινας 
και μέλος της εθνικής ομάδας διάθλου 
νέων, Μαρία Μπέλλη, συμμετέχοντας από τις 

10-16/01 στο Ιδυ ϋυηϊοΓ Ουρ 3 και από τις 
17 - 23/ 01 στο Ευρωπαϊκό Πρωτάθλημα Διά
θλου, σε μια σειρά από αγώνες υψηλού επι
πέδου (7,5Κητ - 12,51υη και σκυταλοδρομία). 
Η νεαρή αθλήτρια ολοκλήρωσε με απόλυτη επι
τυχία τους αγώνες, ανάμεσα σε σπουδαίους αθλη
τές, αποκομίζοντας σημαντικές εμπειρίες. 
Ευχόμαστε καλή συνέχεια!

Για το Δ.Σ.
Ο Πρόεδρος Καράντζας X. Λάζαρος

ΧΑΝΤΜΠΟΛ: Οι Ελπίδες Αμυνταίου ξεπέρασαν
με ευκολία την αντίσταση του Ορφέα Κατερίνης

Σ
το πλαίσιο της 7ης αγωνιστικής του Εθνικού 
Πρωταθλήματος Α2 Γυναικών, η ομάδας μας 
είχε ένα εύκολο απόγευμα με την ομάδα της 
Κατερίνης.

Από την αρχή του αγώνα η ομάδα μας απέκτησε με
γάλη στο σκορ ολοκληρώνοντας το ημίχρονο με σκορ 
17-5. Το δεύτερο ημίχρονο κύλησε στον ίδιο ρυθμό 
με τελικό σκορ 37-9.
Ο προπονητής της ομάδας μας Μάκης Κιοσες είχε 
την ευκαιρία να χρησιμοποιήσει όλες τις αθλήτριες 
μας και να δοκιμάσει διάφορα συστήματα προσφέ- 
ροντας χορταστικό θέαμα στους φιλάθλους που αν- 
ταποκρίθηκαν στο κάλεσμα και γέμισαν τις κερκίδες 
του Δ,Α.Κ. Αμυνταίου.

ΕΛΠΙΔΕΣ ΑΜΥΝΤΑΙΟΥ:
ΚΟΥΤΣΟΥΡΙΔΟΥ Σοφία, ΑΝΤΩΝΙΑΔΟΥ Αγνή 1, 
ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ Ευγενία, ΗΛΕΚΤΡΙΔΟΥ Φανή, ΚΑ- 
ΚΛΙΔΟΥ Αθανασία 2, ΚΑΠΕΤΑΝΟΠΟΥΛΟΥ Ξαν
θίππη 9, ΚΟΥΤΣΟΥΡΙΔΟΥ Αναστασία 2, ΜΙΤΙΣ 
Μαριάννα, ΜΠΟΥΡΗ Σοφία, ΝΤΙΝΑ Ελένη 13,

ΠΑΝΤΑΖΗ Πασχαλίνα 1, ΠΑΝΤΑΖΗ Στεφανία 5, 
ΠΑΡΧΑΡΙΔΟΥ Μαρία 4.

ΟΡΦΕΑΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ:
ΧΡΙΣΤΟΦΟΡΙΔΟΥ Χριστίνα, ΑΝΑΝΙΑΔΟΥ Βαρ
βάρα, Ι_ΑΤΟΙ_Ι_ΑΡΙ ΕΙοηα 3, ΝΟΟϋ Κε]03, ΖΑΧΟΥ 
Ευανθία 3, ΧΑΤΖΗΚΟΣΜΑ Γεωργία, ΛΟΥΛΑ Χρι
στίνα, ΤΣΑΚΛΟΥΝΙΔΟΥ Ευανθία 1, ΑΣΑΡΙΔΟΥ 
Μαγδαλπνή, ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΥ Αλεξάνδρα, ΛΥΡΑ Ει
ρήνη 2, ΣΚΟΥΦΑ Πελαγία.

Πριν την έναρξη της αναμέτρησης οι δύο ομάδες κα
τέθεσαν ανθοδέσμες για να αποτίσουν φόρο τιμής 
στη μνήμη του αδικοχαμένου αθλητή του ΑΜΥΝΤΑ 
ΑΜΥΝΤΑΙΟΥ Καναργελιδη Γρηγόριου (Άκη), ο οποίος 
σαν σήμερα έφυγε απροσδόκητα.
Παράλληλα τηρήθηκε ενός λεπτού σιγή πρίν την 
έναρξη της αναμέτρησης.
θέλουμε να ευχαριστήσουμε ιδιαίτερα το ανθοπωλείο 
του κ. ΓΑΡΓΑΝΗ Ευάγγελου για την ευγενική χορηγία 
των ανθοδεσμών.

Φλώρινας Β.Ο.

Τ
ην Κυριακή 23 Ιανουάριου, 
μετά από διακοπή δύο 
εβδομάδων λόγω της κα- 
ταστάσης που επικρατεί στην 
χώρα μας εξαιτίας της πανδη

μίας, ολοκληρώθηκε ο Α’ γύ
ρος στον 5ο όμιλο της Γ' Εθνι
κής της Ε.Ο.Κ..
Στην τελευταία αγωνιστική του 
πρώτου γύρου ο Αριστοτέλης 
Φλώρινας Βθ υποδέχτηκε τους 
Γαλάζιους και επικράτησε σχετικά 
εύκολα με σκορ 70-46. Η ομάδα 
του Αριστοτέλη βρίσκεται στην 4η 
θέση του βαθμολογικού πίνακα, 
την υψηλότερη από τότε που ο 
σύλλογος μας συμμετέχει στις 
εθνικές κατηγορίες. Αν αναλογι- 
στούμε ότι, στα παιχνίδιαμε τους 
Ικάρους Γιαννιτσών (εκτός έδρας) 
και Α.Σ. Καστοριάς (εντός έδρας), 
η ομάδα μας πλήρωσε την απου
σία βασικών της παικτών λόγω 
του θθνΐθ-19, οι παίκτες του Πέ
τρου Μουρουζίδη θα βρίσκονταν 
σε απόσταση ενός βαθμού από 
την κορυφή του πρωταθλήματος. 
Πλέον παίκτες και τεχνική ηγεσία 
στρέφονται στο επόμενο παιχνίδι 
με τον πρωτοπόρο Ναύαρχο Βό
τση, στις 6 Φεβρουάριου, στο 
Δ.Α.Κ. Φλώρινας. Τα διοικητικά 
στελέχη της ομάδας ήδη ασχο
λούνται για την ενίσχυση του ρά
στερ που τους δίνει η δυνατότητα 
της χειμερινής μεταγραφικής πε
ριόδου, έτσι ώστε να παρουσια
στεί το καλύτερο δυνατό αποτέ
λεσμα για την φετινή αγωνιστική 
χρονιά.

Αριστοτέλης Φλώρινας - Γαλά
ζιοι 70-46

Δεκάλεπτα: 18-16, 39-25, 55- 
31, 70-46

Διαιτητές: Ιορδανίδης - Σταμ- 
πουλής

Αριστοτέλης Φλώρινας (Μου- 
ρουζίδης): Τσιόγκας 5, Τσίρμ- 
πας 2, Ναϊπλής 13(1), Ντρίζα 
Φ., Πεταλωτής 16, Τασιούδης 
14(1), Κύρτσος, Κωστούλας, 
Παπαδοπούλας 17(1), Ματού- 
λας 3( 1), Ντρίζα Α.

Γαλάζιοι (Παπαδούλπς): Με- 
σκούρης 9, Σαχμπατιόν 6, Μού- 
τσιος 9, Παγώνης 6, Καμπού
ρης 3, Καραθανάσης 10(1), 
Αϊμέκε, Τζίμας, Πάντσιος 3(1), 
Γιανναράς.

Βαθμολογία:
1. Ναύαρχος Βότσης 17 (8-1)
2. Α.Σ. Καστοριάς 16 (7-2)
3. ΔΕΚΑ 15(7-1)
4. Αριστοτέλης Φλώρινας

14 (5-4)
5. Α.Ο.Κ. Βέροιας 13 (4-5)
6. Φ.Ο. Αριδαίας 12 (3-6)
7. Ανατόλια 12 (3-6)
8. Αετοί Βέροιας 11 (3-5)
9. Ικαροι Γιαννιτσών 11 (2-7)
10. Γαλάζιοι 11(2-7)

Η επόμενη αγωνιστική 
(10η, 6/2)

Ίκαροι Γιαννιτσών - Ανατόλια 
Αριδαία - ΑΟΚ Βέροιας 

Αριστοτέλης Φλ. - Ναύαρχος 
Βότσης

Γαλάζιοι - Αετοί Βέροιας 
Καστοριά - ΔΕΚΑ

Διακρίσεις για την ομάδα 
πολεμικής τέχνης του 

Α.Σ. Παγκράτιον Φλώρινας

Τ
ο Σάββατο 22 Ιανουάριου 2022 πραγματοποιήθηκαν αγώνες 
πολεμικών τεχνών στο Κιλκίς, στους οποίους συμμετείχε ο 
σύλλογος Α.Σ. Παγκράτιον Φλώρινας με την ομάδα πολεμικής 
τέχνης (Βγ3ζϊΙϊ3Π ϋυ - ϋϊΐευ ΚοΓοδίΙϊε Τοθγπ).

Την 1 η θέση στην κατηγορία -79Κρ κατέκτησε ο Γιώργος Παναγιωτίδης 
και τη 2η θέση στην κατηγορία -84Ι<9 ο Μιχαήλ Κούληςστην κατηγορία 
ΟΡΕΝ, υπό την καθοδήγηση του προπονητή Νίκου Κορομπίλη.

Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
Downloaded on 16/05/2024 11:53:08 UTC from Psifiako Apothetirio Dimosias Kentrikis Vivliothikis Florinas.
Restrictions apply.
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«Εύκολα βρίσκει κανείς τον γλυκό κατήφορο,^»
Για το καλό πρέπει πρώτα ο ίδιος

ο άνθρωπος να βοηθήση, να αγω~ 
νισθή, ενώ στο κακό βοηθάει ο διά- 
βολος.Ύστερα, οι άνθρωποι δεν μι
μούνται το καλό ούτε έχουν καλούς 
λογισμούς. Οι άνθρωποι εύκολα 
επηρεάζονται στο κακό. Ενώ στο βά
θος αναγνωρίζουν και παραδέχονται 
το καλό, όμως πιο εύκολα επηρεά
ζονται και παρασύρονται από το 
κακό, γιατί εκεί κανοναρχεί το ταγ- 
καλάκι. Τον γλυκό κατήφορο εύκολα 
τον βρίσκει κανείς, γιατί ο πειρασμός 
δεν έχει άλλο τυπικό, παρά να 
σπρώχνη στον γλυκό κατήφορο τα 
πλάσματα του θεού. 0 Χριστός έχει 
αρχοντιά. Σού λέει: «Αυτό είναι το 
καλό», «ει τις θέλει οπίσω μου ελ-

θείν...». Δεν λέει: «Με το ζόρι έλα
κοντά μου!». Ο διάβολος έχει γυφτιά. 
Από 'δω, από 'κει τον τυλίγει τον άν
θρωπο, για να τον πάη εκεί που θέ
λει. 0 θεός σέβεται την ελευθερία 
του ανθρώπου, γιατί δεν έκανε δού
λους αλλά υιούς. Και παρ' όλο που 
ήξερε ότι θα επακολουθήση η 
πτώση, δεν τους έκανε δούλους. 
Προτίμησε να έρθη, να σαρκωθή, να 
σταυρωθή και να κερδίση έτσι τον 
άνθρωπο. Με την ελευθερία όμως 
αυτή που έδωσε ο θεός -παρ' όλο 
που ο διάβολος μπορεί να κάνη πολύ 
κακό- δίνεται μία ευκαιρία για κο
σκίνισμα. Φαίνεται τί κάνει κανείς με 
την καρδιά του, φαίνεται καθαρά το 
πολύ φιλότιμο.

ΑΥΤΟ ΤΟ ΞΕΡΑΤΕ;
Το καταφύγιο των ελίτ: 

Βαθύπλουτες οικογένειες κλείνουν 
Θέση αξίας 2 εκατομμυρίων για 

την ημέρα της Κρίσης!

Η
 σύγχρονη Κιβωτός του Νώε βρίσκεται στη Γερ
μανία και έχει κατασκευαστεί για τους κυρίαρ
χους του πλανήτη. Εγκέφαλος της όλης 
επιχείρησης διάσωσης του μεγαλοκεφαλαίαυ είναι η 

καλιφορνέζικη εταιρία νϊνοο. Το μεγάλο στολίδι της 
εταιρίας καταφυγίων είναι το νϊνοο Ευτορο Οηε, «το 
πλέον τεράστιο και θωρακισμένο καταφύγιό μας, εγ
κατεστημένο στην καρδιά της Ευρώπης», μια επένδυση 
άνω του 1 δισ. δολαρίων.
Το καταφύγιο αντέχει σε πυρηνική έκρηξη, άμεση 
συντριβή αεροπλάνου και σεισμούς. Επίσης, αντέχει 
σε χημικούς και βιολογικούς παράγοντες, ηλεκτρο- 
μογνπτικούς παλμούς αλλά και κάθε ένοπλη αν
θρώπινη επίθεση.
Ο χώρος των καταφυγίων βρίσκεται πίσω από τρεις 
ξεχωριστές εισόδους. Οι θωρακισμένες πύλες εισό
δου στις τρεις κεντρικές υπόγειες αρτηρίες αναση- 
κώνονχαι από υδραυλικά συστήματα 40 τόνων. 
Επιπλέον, ακολουθούνται από μια δεύτερη σειρά 
θεόρατων χαλύβδινων θυρών, οι οποίες παρέχουν 
αεροστεγές περιβάλλον στπ δομή ασφαλείας. Σκο
πός είναι να κρατούν έξω χημικούς, βιολογικούς 
και κάθε άλλο τοξικό παράγοντα.

I Το σημαντικότερο βέβαια χαρακτηριστικό του νίνοε 
I Ευτορα Οηο είναι το γεγονός πως μπορεί να αυτό- 
• συντηρηθεί για «αρκετά χρόνια». Οι τρεις θεόρατες '■> 
ντιζελογεννήτριες που τροφοδοτούν την υπόγεια 4 
αυτή πολιτεία διαθέτουν άφθονα κοιτάσματα για να 
δουλεύουν απρόσκοπτα για καιρό. Μάλιστα, εγ- 
γυώνται την αυτόνομη λειτουργία της εγκατάστα
σης χωρίς βοήθεια από τον εξωτερικό κόσμο. Το 

I ίδιο συμβαίνει και με τους ταμιευτήρες πόσιμου 
1 νερού αλλά και τις υπόλοιπες εγκαταστάσεις (εξαε- 

ρισμός, κλιματισμός κ.λπ.).
Εξίσου εντυπωσιακές είναι και οι δομές πάνω στην 
επιφάνεια της γης, που περιλαμβάνουν μεταξύ 
άλλων και στρατώνα για εκατό οπλίτες, αν τα πράγ
ματα γίνουν ακόμα πιο ζοφερά μετά την κατα
στροφή του κόσμου. Όλες αυτές οι δομές, οι 
αποθήκες καυσίμων, οι σταθμοί παραγωγής ενέρ
γειας κ.λπ., περιστοιχίζονται από ένα αδιαπέραστο 
τείχος που ολοκληρώνεται με συρματόπλεγμα.
Μόλις οι πόρτες κλείσουν, ο μόνος τρόπος να μπαι- 
νοβγείς στην ιδιωτική έκταση είναι με ελικόπτερο.
Το νίνοβ Ευτορο Οηε θα φιλοξενήσει μια εκτεταμένη 
συλλογή ζωολογικών ειδών, ένα αρχείο με τα κει
μήλια και τους θησαυρούς της ανθρωπότητας, ένα 
μητρώο σύγχρονων ρεκόρ, ακόμα και μια τράπεζα 
ΘΝΑ με το γονιδίωμα εκατομμυρίων ανθρώπων.
Τα καταφύγια περιλαμβάνουν υποχρεωτικά πισίνα, 
γυμναστήριο, μπαρ, σκηνή ψυχαγωγίας, αίθουσα 
κινηματογράφου και πολλά άλλα. Η νίνοδ παρέχει 
σε κάθε ιδιωτικό ενδιαίτημα ρεύμα, ύδρευση και
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λάμια, παρεκκλήσια και αίθουσες προσευχής, 
παιδότοπους, αίθουσες συνεδριάσεων, κομ
μωτήρια και ινστιτούτα ομορφιάς, σχολικές 
αίθουσες, διάφορες εκπαιδευτικές δομές, ρα
διοφωνικό και τηλεοπτικό σταθμό, κέντρο 
επικοινωνίας, δωμάτια υπολογιστών, εγκατα
στάσεις ασφαλείας και κρατητήρια, θησαυρο
φυλάκια για τα τιμαλφή, δομές καθαρισμού 
του νερού, σταθμούς παραγωγής ενέργειας, 
μηχανουργεία, υδροπονικούς κήπους, πλή
ρως εξοπλισμένο νοσοκομείο και τόσα μα 
τόσα ακόμα!
Η νίνοδ θα παρέχει ακόμα όλες τις μεταφο
ρές, τα θωρακισμένα οχήματα, τα ελικόπτερα, 
τους προστατευτικούς εξοπλισμούς, τη στε
λέχωσα των δομών ασφαλείας και συντήρη
σης και ό,τι υπάρχει πάνω από το έδαφος, 
μεταξύ αυτών γεωργικό, κυνηγπτικό και αλι
ευτικό εξοπλισμό, βάρκες, φουσκωτά κ.ά.

Πηγή: βηϊιτιβΓοϋΚο.9Γ

Μεγάλη ερευνά στο Ηνωμένο Ξεκίνησε το κολοσσιαίο εγχείρημα Έρευνα δείχνει οτι ο εγκέψα) 
Βασίλειο κατέληξε ότι η αναμονή ί της καταγραφής της αλληλουχίας ( μας παραμένει σε εγρήγορση 
για περισσότερες από πέντε ώρες I του γενετικού υλικού όλων των για τον εντοπισμό κινδύνου από| 
για ένα κρεβάτι σε ΜΕΘ συνδέεται σύνθετων οργανισμών πάνω στον κάτι ξένο ακόμα και όταν 
με υψηλότερα ποσοστά θανάτων πλανήτη Γη (~ 1.8 εκατομμύρια)
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αποχέτευση, εξαερισμό και κλιματισμό, γραμμές 
επικοινωνίας, συστήματα ασφαλείας και ίντερνετ 
φυσικά. Όλοι οι κοινόχρηστοι χώροι είναι στην αρ
μοδιότητα της εταιρίας, τόσο ο εξοπλισμός όσο και 

I η λειτουργία τους.
! Μιλάμε για εστιατόρια, φούρνους, ζυθοποιίες, κε-

Τεράστιο παγόβουνο που 
αποκολλήθηκε από την Ανταρκτική 

το 2017 απελευθέρωσε 152 δις 
τόνους γλυκού νερού κατά τους 
τρεις μήνες πριν λιώσει το 2021
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Επιστήμονες του Πανεπιστήμιου 
της Χαβάης ισχυρίζονται μέσω 
νέας έρευνας ότι η 6η μαζική 

εξαφάνιση των ειδών του 
πλανήτη έχει ήδη ξεκινήσει

Το 2021 καταγράφηκαν περίπου 
6,95 εκατομμύρια θάνατοι 

παγκοσμίως σχετιζόμενοι με την 
ανθεκτικότητα των βακτηρίων 
στα αντιμικροβιακά φάρμακα

«Εχουμε λόγους να πιστεύουμε ότι ο άνθρωπος για πρώτη φορά στάθηκε στα πόδια του, 

προκειμένου να ελευθερώσει τα χέρια του για να αυνανισθεί.» ~ Λίλι Τόμλιν, ηθοποιός
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ΟΞ.ΙΦ.: «Χρυσός ο Άγγελος στο Το εργαστήριο «Εφαρμογών Τεχνητής

Ευρωπαϊκό Κύπελλο της Θεσσαλονίκης!»

Τ
ην μεγαλύτερη, έως τώρα, 
επιτυχία στην αθλη. ;ή του 
καριέρα και μια α ά ας ση
μαντικότερες στιγμές ο ,τν ιστο

ρία του Ομίλου Ξιφασκίας 
Φλώρινας κατάφερε ο Άγγελος 
Ρασπόπτσης στο Ευρωπαϊκό 
Κύπελλο Εφήβων Ξίφους Μο
νομαχίας το περασμένο Σάβ
βατο στη ΔΕΘ, Θεσσαλονίκη.
0 Άγγελος, σε ένα ακόμα σκαλο
πάτι προς την Κορυφή, κατάκτησε 
το Χρυσό Μετάλλιο ανάμεσα σε 
100 ξιφομάχους από 15 χώρες! 
Με 5 νίκες - 1 ήττα σους προκρι
ματικούς ομίλους, πήρε το Νο 14 
στο ΓοηΧίης και μετά δεν ξαναέ- 
χασε...
Πέρασε δγο στους 64, κέρδισε τον 
Ρουμάνο Νίε3 15-11 για τους 32, 
τον Βούλγαρο Υυειηθη 15-10 για 
τους 16, τον Τούρκο 5θίεί 15-9 για 
τους 8, τον Καραμπάση 15-8 για 
την 4αδα.
0 ημιτελικός κόντρα στον Τούρκο 
\/θΙθγ ήταν πραγματικό θρίλερ, με 
τον Άγγελο να είναι πίσω στο σκορ 
σε όλη την διάρκεια του αγώνα, 
αλλά με πολύ δουλειά έκανε την 
ανατροπή (15-14) και πέρασε στον 
Μεγάλο Τελικό όπου κέρδισε τον 
Τούρκο ΕΙίόο115-5!
Έτσι, παρόντος της Αντιπερκρερει- 
άρχη και Ολυμπιονίκη Βούλας 
Πατουλίδου, του Αντιδημάρχου 
Δήμου Θεσσαλονίκης Νίκου Ζεϊμ
πέκη, του Προέδρου της ΕΟζ κ. 
Ιωάννη Αιγνού και του Προέδρου 
του_ΟΞΙΦ και Αντιπροέδρου της 
ΕΟΞ κ. Χρήστου Παυλίδη ψάλαμε 
τον Εθνικό μας'Υμνο συγκινημένοι 
και περήφανοι για τον Άγγελο! 
Αμέσως μετά ο Άγγελος δήλωσε 
ότι αφιερώνει τη Νίκη του στους 
Γονείς του και στους Προπονητές 
του και υποσχέθηκε ακόμα μεγα
λύτερες νίκες!
Καταπληκτική εμφάνιση έκανε, 
επίσης, η Κωνσταντίνα Καράντζα 
στην 8η θέση ανάμεσα σε 76 
αθλήτριες από 8 χώρεςΓΕνα μόλις 
βήμα πριν τα μετάλλια η Κωνσταν
τίνα έδειξε ότι μπορεί ακόμα με
γαλύτερα πράγματα!
'Ολα τα αποτελέσματα και των 20 
ξιφομάχων μας που συμμετείχαν 
στους Αγώνες είναι διαθέσιμα στο 
νννννν.ίθηείη9ννοΓΐάννίάθχοηη/θη/2 
2078-2021 ΛουιτίθηπθηΙ/. Επίσης, 
πλήρες φωτογραφικό ρεπορτάζ 
στην Σελίδα της Ελληνικής Ομο
σπονδίας -ιφασκίας στο ΡΒ. Συγ
χαρητήρια σε Όλες και'Ολους!
Οι αθλητές μας στρέφουν την προ
σοχή τους, πλέον, στο Ευρωπαϊκό 
Πρωτάθλημα -17 που θα διεξαχθεί 
τέλος Φεβρουάριου στο ΝόβιΣάντ 
της Σερβίας και στο Παγκόσμιο 
Πρωτάθλημα -17 στο Ντουμπάι 
αρχές Απριλίου.
Στα ή^ΗΙιςίΗΐε των Αγώνων η θε
τική παρουσία των Διαιτητών 
Αστέριου Τσώκα, Τάσου Ζαχαρό- 
πουλου και Χρήστου Κίζου και η 
εξαιρετική δουλειά των Εθελον
τών μας που έκαναν την διαφορά! 
Το σύνολο της τεχνικής υποστή
ριξης των Αγώνων σε έμψυχο και 
άψυχο δυναμικό διατέθηκε από 
τονΟ.ΞΙ.Φ.!

Από το Δ.Σ.

Νοημοσύνης & Επεξεργασίας 
Δεδομένων και Σημάτων» του 
Τμήματος Πληροφορικής του 

Πανεπιστημίου Δυτικής Μακεδονίας 
συμμετέχει στη διεθνή διοργάνωση 

ΟΙοδαΙ Θαπιβ Λα/η 2022

Σ
ε συνέχεια των προηγού- ναδική εμπειρία συνεργασίας και 
μενών και άκρως επιτυχή- δημιουργίας. Η συνάντηση καλ- 
μένων συμμετοχών που λιεργεί νέες φιλίες και ενισχύει τη

οργανώθηκαν και υλοποιήθπ- συνεργασία, 
καν από το εργαστήριο “Εφαρ- Καλείται κάθε ενδιαφερόμενος, με 
μογών Τεχνητής Νοημοσύνης οποιαδήποτε κλίση/ταλέντο, όπως 
& Επεξεργασίας Δεδομένων προγραμματισμό, γραφιστική, ζω- 
και Σημάτων" του Τμήματος γραφική, σκιτσογραφία, φωτογρα- 
Πληροφορικής του Πανεπιστη- φία, μουσική, ηχοληψία, πολυ- 
μίου Δυτικής Μακεδονίας στην μέσα ή ακόμα και απλός 
διεθνή διοργάνωση ΘΙοδαΙ φανατικός των παιχνιδιών. Η συμ- 
Θαηηβ, αποφασίστηκε και αυτή μετοχή είναι δωρεάν, δεν έχει αν- 
τη χρονιά η εκ νέου συμμετοχή ταγωνιστικό χαρακτήρα καθότι το 
στην παγκόσμια αυτή γιορτή, η μοναδικό έπαθλο είναι η ίδια ή 
οποία θα διεξαχθεί εξ ολοκλή- συμμετοχή και είναι ανοιχτή σε 
ρου διαδικτυακά, εξαιτίας των ηλεκτρονικά αλλά και επιτραπέζια 
ιδιαίτερων υγειονομικών συν- παιχνίδια, αρκεί οι συμμετέχοντες 
θηκών με την έναρξη αυτής, να είναι άνω των 18 ετών, θα 
την Παρασκευή 21 Ιανουάριου υπάρχουνάνθρωποιμεπροηγού- 
2022 και ώρα 17:00. μενη εμπειρία, οι οποίοι θα σας
Για την επίτευξη του βέλτιστου καθοδηγούν σε ό,τι πιθανώς χρει-
αποτελέσματος υπήρξε συνεν- αστούν.
νόηση και με τις άλλες δυο Ελλη- Στο χρονικό αυτό διάστημα η κάθε 
νικές τοποθεσίες που συμμετέ- ομάδα μπορεί να προγραμματίσει 
χουν παραδοσιακά στην και να οργανώσει τον χρόνο της, 
εκδήλωση, την ομάδα των Αθη- οπότε δεν είναι ανάγκη να είναι 
νών και της Πάτρας. Η κάθε κάποιος αφοσιωμένος αποκλει- 
ομάδα θα δημιουργήσει τα δικά στικά και συνεχώς στο ρΓθ]θεί που 
της παιχνίδια ανεξάρτητα από τις θα συμμετέχει. Η συνεργασία των 
άλλες δύο, αλλά θα πραγματοποι- ομάδων θα είναι από απόσταση, 
ηθούν κοινές παρουσιάσεις, συ- και για τον σκοπό αυτό θα χρησι- 
ζητήσεις, συμβουλές και επίδειξη μοηοιηθεί η πλατφόρμα επικοι- 
των παιχνιδιών. νωνίας του θίεοοτά που διασφα-
Κάθε ομάδα, θα ανεβάσει το παι- λίζει την απρόσκοπτη συνεργασία 
χνίδι που θα δημιουργήσει και στη από απόσταση, 
συνέχεια, σε ημερομηνία που θα Αυτό που θα βάλετε εσείς είναι τη 
προγραμματιστεί, θα έχει τη δυ- διάθεση και την επιθυμία για δη- 
νατότητα να το παρουσιάσει στους μιουργία καθώς και την αδρενα- 
υπόλοιπους. λίνη για ένα έντονο τετραήμερο.
Στο δικό μας ΟίβεοΓοΙ, οι συμμε- Αυτό που θα λάβετε, είναι ένα 
τέχοντες της Καστοριάς, θα έχουν ολοκληρωμένο ργο]θοΙ φτιαγμένο 
ειδικό ρόλο και εικονίδιο, θα από τα χέρια σας, εξάσκηση σε 
έχουμε δηλαδή το δικό μας κα- νέες ικανότητες και γνωριμίες με 
νάλι, εύκολο τρόπο να στείλουμε άλλους φανατικούς των παιχνι- 
ανακοινώσεις είτε σε όλους είτε διών.
μόνο στους συμμετέχοντες της Ελάτε είτε ως μονάδες είτε ομα- 
Καστοριάς. δικά και θα σας βοηθήσουμε να
Το 61ο03ί Θ3ΓΠΘ ύ3ΓΠ (003) είναι φτιάξετε ομάδες. Οι εγγραφές θα
η μεγαλύτερη συγκέντρωση αν- γίνονται στην διεύθυνση:
θρώπων για την αυτοσχέδια δη- ΗΐΙρ://9ΐο03ί93ηηθ]3ΐτι.θΓ9/2022/]
μιουργία παιχνιδιών. Οι συγκεν- 3ΠΊ-5ίίθ5/9ΐο03ΐ-93ητθ~|3Γη-
τρώσεις πραγματοποιούνται σε ΙοεΙοπο
πολλές χώρες ανά τον κόσμο. Τον Το κανάλι θίεοοΓά στο οποίο θα
Ιανουάριο του 2021 υπήρξαν γίνει η εκδήλωση: Ηί1ρ5://άί5-
πάνω από 910 φυσικές τοποθε- σοπ1εοηη/ίηνίΙθ/θνΝ63νυ2Ζ0
σίες σε 118 χώρες, συμμετείχαν Έναρξη: Παρασκευή 21 Ιανουα-
περισσότεροι από 48.500 διαπι- ρίου 2022. Ώρα 17:00
στευμένοι συμμετέχοντες και δη- Λήξη: Κυριακή 23 Ιανουάριου
μιουργήθηκαν περισσότερα από 2022, ώρα 17:00
9.600 παιχνίδια σε ένα Σαββατο- Συμμετοχή: Ελεύθερη σε άτομα
κύριακο! άνω των 18
Σκεφτείτε το σαν συνάντηση με
γάλου αριθμού ανθρώπων που Περισσότερες πληροφορίες : 
επικεντρώνεται στην ανάπτυξη στη σελίδα μας στο Ρδ στο 
παιχνιδιών. Η ΘΟύ ενθαρρύνει ΗΐΙρ5://νν\ν\ν.Ϊ3εβΙ>οοΙ(.εοπι/9ΐ
όλους τους ανθρώπους, ερασιτέ- οδαΐςαιηβίαπιΐοείοηβ 
χνες και επαγγελματίες, να συμ- ηλεκτρονικά στο ςΙοόβΙςβΓηβ- 
μετάσχουν και να ζήσουν μία μο- ]3πιΙ<35ΐοπ3<Ι>9ΐη3ί1.εοπι

Στηρίζοντας την Τοπική

Αγορά και τους Τοπικούς

Επιχειρηματίες στηρίζουμε

την ανάπτυξη του τόπου μας
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Κατασχετήρια έκθεση ακινήτου: το βήμα πριν τον πλειστηριασμό
- αλλαγές προθεσμιών - πλημμέλειες και λόγοι ανακοπής

Γράφει η 
Αναστασία Μηλιού 
Δικηγόρος Αθηνών

Λεωφ. Μεσογείων 403, 
Αγία Παρασκευή 

Τηλ. 6945-028153, 
213-0338950

Α
πό το καλοκαίρι του 2021 οι πλει- 
στηριασμοί ακινήτων επανήλθαν. 
Εκατοντάδες κατασχέσεις και πλει- 
στηριασμοί διεξάγονται ηλεκτρονικά 

κάθε βδομάδα.
Πλέον η ηλεκτρονική διεξαγωγή των πλει- 
στηριασμών μας δείχνει τα εξής: α) ελαχι
στοποιούνται οι λόγοι ακυρότητας του πλει- 
στηριασμού λόγω πιθανών πλημμελειών στη 
διεξαγωγή του και β) ότι ο οφειλέτης μπορεί 
να γνωρίζει τους υποψήφιους πλειοδότες 
δύο ημέρες τουλάχιστον πριν τον πλειστη- 
ριασμό (και άρα να γνωρίζει και την τυχόν 
έλλειψη αυτών το οποίο συνεπάγεται συνή
θως και το άγονο του πλειστηριασμού). 
Επίσης από το φθινόπωρο έγιναν αλλαγές 
για μια ακόμα φορά στον Κώδικα Πολιτικής 
Δικονομίας με βασικότερες εκείνες που 
αφορούν την διαδικασία των κατασχέσεων 
και των πλειστηριασμών των ακινήτων. Άλ
λαξαν οι προσθεσμίες πιο σύντομες για όπου 
πρόκειται να γίνει πλειστηριασμός, και το 
αντίθετο για τα υπόλοιπα.
Το βασικότερο όμως είναι ότι αφαιρούνται 
για μια ακόμα φορά από τους πολίτες και δη 
τους δανειολήπτες σημαντικά αμυντικά δι- 
κονομικά όπλα. Στις προηγούμενες αλλαγές 
είχε καταργηθεί το άρθρο που αφορούσε το 
δικαίωμα του οφειλέτη να αιτηθεί την ανα
στολή της κατάσχεσης όταν αυτή άρχιζε, τε
ράστιο πλεονέκτημα για τους πιστωτές που 
δρούσαν ανενόχλητοι στην συνέχεια. Τώρα 
αν και το άρθρο αυτό επανήλθε δεν ισχύει 
για τα ακίνητα (!)
Ένα άλλο όμως δικαίωμα που καταργήθηκε 
μέσω τροποποίησης προς διευκόλυνση και 
πάλι των πιστωτών και δη των τραπεζών εί
ναι ότι πλέον αν ένα ακίνητο που βγαίνει σε 
πλειστηριασμό δεν έχει αγοραστικό ενδια

φέρον τότε η τιμή του θα μειώνεται αυτό
ματα μετά την δεύτερη απόπειρα πλειστη- 
ριασμού του. Η διαφορά με ό,τιίσχυει μέχρι 
τις αρχές του έτους είναι ότι η τράπεζα ήταν 
υποχρεωμένη να προσφύγει στο δικαστήριο 
για να μειώσει την τιμή του ακίνητου, το 
οποίο πρακτικά σήμαινε ότι και ο οφειλέτης 
μπορούσε αντίστοιχα να υποστηρίξει και να 
αποδείξει ότι η αξία του ακίνητου του δεν 
θα έπρεπε να αλλάξει ή τουλάχιστον να εξα
σφαλίσει ότι θα άλλαζε λιγότερο από αυτό 
που ζητούσε η τράπεζα. Τώρα ανεξαρτήτως 
της κατάστασης του ακινήτου, η τιμή του θα 
πέφτει αυτόματα και χωρίς δικαστική διαδι
κασία. Μπορεί κάποιος επομένως εύκολα 
να αντιληφθεί τι συμβαίνει και ποια θα είναι 
η πρακτική που θα ακολουθηθεί από εδώ 
και πέρα ώστε τα ακίνητα να εκποιούνται με 
ακόμα χαμηλότερες τιμές και φυσικά οι 
οφειλέτες να εξακολουθούν να οφείλουν 
προς τους δανειστές τους ενώ παράλληλα 
θα έχουν χάσει και την ακίνητη περιουσία 
τους.
ΕΆ-αι πολύ σημαντικό λοιπόν τα λιγοστά όπλα 
που διαθέτουμε στην περίπτωση αυτή να τα 
γνωρίζουμε και φυσικά να τα αξιοποιούμε 
στο έπακρο, διότι είναι περιορισμένα και 
αφορούν κυρίως στην αρχή της διαδικασίας 
εκτέλεσης.
Θα δούμε επομένως ορισμένες πλημμέ- 
λειες/σφάλματα της διαδικασίας πριν τον 
πλειστηριασμό που οδηγούν εν τέλειστην 
ακύρωση της κατάσχεσης ή/και του πλει- 
στηριασμού του ακινήτου.
1. Παράλειψη διατυπώσεων προδικασίας 
πλειστηριασμού - Εκπρόθεσμη ανάρτηση 
της κατασχετήριας έκθεσης στην ιστοσε
λίδα του Δελτίου Δικαστικών Δημοσιεύ
σεων
Μεταξύ αυτών που ορίζονται στο άρθρο 995 
παρ. 4 του Κώδικα Πολιτικής Δικονομίας για 
τις ενέργειες του δικαστικού επιμελητή κατά 
την σύνταξη και γνωστοποίηση της κατα
σχετήριας έκθεσης είναι ότι αυτός θα πρέπει 
να προχωρήσει μέσα σε 15 ημέρες από την 
κατάσχεση στη δημοσίευση του αποσπάσμα
τος στην ιστοσελίδα: 
Ηηρ5://άθΙΙίο.ίηοπηίΚ.9Γ/.
Εφόσον δεν λάβει χώρα εντός της παραπάνω 
προθεσμίας η δημοσίευση, δεν μπορεί να γί
νει εγκύρως ο πλειστηριασμός κι εφόσον γί
νει, προσβάλλεται με ανακοπή και εν τέλει 
ακυρώνεται.
Ομοίως ο ίδιος επιμελητής θα πρέπει να κα
ταθέσει εντός 20 ημερών από την κατάσχεση 
τα απαραίτητα έγγραφα του πλειστηριασμού 
στον αρμόδιο συμβολαιογράφο και να συν
ταχθεί η σχετική έκθεση. Εφόσον δεν λάβει 
χώρα εμπρόθεσμα η εν λόγω κατάθεση, τυ
χόν διενεργηθείς πλειστηριασμός ακυρώνε
ται εφόσον και πάλι ασκηθεί εμπρόθεσμα 
ανακοπή.
2. Εκπρόθεσμη επίδοση αντιγράφου κα
τασχετήριας έκθεσης στον οφειλέτη

Όταν συντάσσεται η κατασχετήρια έκθεση, 
ο δικαστικός επιμελητής συνήθως δεν ει
σέρχεται μέσα στο επίμαχο ακίνητο, αν και 
έχει δικαίωμα προς τούτο. Πρακτικά είναι 
σύνηθες να μην παραδίδεται η κατασχετήρια 
έκθεση επί τόπου αλλά εφόσον ο οφειλέτης 
διαμένει στον ίδιο δήμο με το'ακίνητο που 
κατασχέθηκε, η προθεσμία επίδοσης είναι 
μία ημέρα μετά την κατάσχεση. Αν όμως δια
μένει σε διαφορετικό δήμο τότε η προθεσμία 
ανέρχεται στις 8 ημέρες μετά την κατάσχεση. 
Εφόσον οι εν λόγω προθεσμίες δεν τηρη
θούν, η κατάσχεση πάσχει ακυρότητας και 
άρα με την κατάλληλη ανακοπή ακυρώνεται.
3. Προσδιορισμός πλειστηριασμού πριν 
ίο 5μηνο ή μετά το όμηνο
Ο πλειστηριασμός πρέπει να διεξάγεται με
ταξύ 5 και 6 μηνών από το χρόνο σύνταξης 
της κατασχετήριας έκθεσης. Η παραβίαση 
των συγκεκριμένων ρυθμίσεων και ο προ
γραμματισμός του πλειστηριασμού πριν το 
πεντάμηνο ή μετά το εξάμηνο επιφέρει ακυ
ρότητα της κατασχετήριας έκθεσης και του 
τυχόν διενεργηθέντος πλειστηριασμού. Τους 
τελευταίους μήνες δημοσιεύτηκαν αποφά
σεις πρωτοβάθμιων δικαστηρίων που δέ
χονται ότι για τον υπολογισμό του επταμήνου 
δεν θα πρέπει να υπολογίζεται ο Αύγουστος.
4. Πλημμελής σύνταξη κατασχετήριας 
έκθεσης
Η σύνταξη της κατασχετήριας έκθεσης πρέ
πει να πληροί ορισμένες προϋποθέσεις. Πρέ
πει π.χ. να υπογράφεται από τον δικαστικό 
επιμελητή και από ένα μάρτυρα, παρουσία 
του οποίου συντάσσεται αυτή. Πρέπει επίσης 
να βεβαιώνεται η επιτόπια μετάβαση του επι
μελητή στο ακίνητο καθότι κατάσχεση εξ 
αποστάσεως δεν μπορεί να γίνει. Η έκθεση 
κατάσχεσης, ωστόσο, απαιτείται να περιέχει 
και τα απαραίτητα στοιχεία για την ακριβή 
περιγραφή του ακινήτου (είδος: αστικό ή 
αγροτικό ακίνητο, κατάστημα, διαμέρισμα, 
γραφείο, μονοκατοικία, περιοχή, οδός, αριθ
μός, όροφος κ.λπ.· όρια και έκταση). Αν προ
κύπτει αμφιβολία για την τοπική και οικο
νομική ταυτότητα του κατασχόμενου, τότε 
η κατάσχεση μπορεί να ακυρωθεί. Τέτοια 
περίπτωση συντρέχει π.χ. όταν δεν αναφέ- 
ρεται στην κατασχετήρια έκθεση σημαντικής 
έκτασης και αξίας κτίσμα επί του ακινήτου ή 
όταν υπάρχουν μεγάλες αποκλίσεις στην επι
φάνεια του ακινήτου.
5. Μη επίδοση κατασχετήριας έκθεσης 
στο αρμόδιο κτηματολογικό γραφείο
Αντίγραφο της κατασχετήριας έκθεσης επι
δίδεται στον υποθηκοφύλακα (κτηματολό
γιο) της περιφέρειας όπου βρίσκεται το κα- 
τασχεμένο μέσα σε πέντε (5) ημέρες από την 
κατάσχεση.Αν δεν λάβει χώρα εμποόθεσμα 
η εν λόγω επίδοση, τότε η κατασχετήρια έκ
θεση ακυρώνεται,
6. Έλλειψη χορήγησης εντολής πάνω στο 
απόγραφο
Αν πάνω στο σώμα του απογράφου δεν

υπάρχει η εντολή εκτέλεσης από τον πλη
ρεξούσιο δικηγόρο, τότε η κατασχετήρια έκ
θεση ακυρώνεται. Σημασία έχει όχι μόνο να 
υπάρχει η εντολή εκτέλεσης, αλλά αυτή να 
έχει δοθεί πάνω ακριβώς στο σώμα του τίτ
λου του απογράφου. Πράγματι η πλημμέλεια 
αυτή συντρέχει σπάνια αλλά δεν παύει να 
αποτελεί ένα λόγο βάσει του οποίου έχουν 
ακυρωθεί κατασχετήριες εκθέσεις.
7. Πλημμέλειες επιταγής προς εκτέλεση 
Τυχόν πλημμέλειες στην διαδικασία της επι
ταγής προς εκτέλεση και στο περιεχόμενο 
αυτής, μπορεί να έχουν ως αποτέλεσμα την 
ακυρότητα της κατάσχεσης. Το ίδιο συμβαί
νει και με τυχόν πλημμέλειες στη διαδικασία 
συγκοινοποίησης των απαραίτητων εγγρά
φων όταν έχουμε μεταβίβαση δανειακών 
απαιτήσεων σε εταιοεία ειδικού σκοπού στο 
πλαίσιο τιτλοηοίηο πς ή εταιρεία απόκτησης 
απαιτήσεων στο πλαίσιο του ν. 4354/2015 
για τις μεταβιβάσεις «κόκκινων δανείων», ή 
συγχωνεύσεις/αποσχίσεις πιστωτικών ιδρυ
μάτων ή μεταβιβάσεις κατόπιν εντολής με
ταβίβασης από την ΤτΕ στο πλαίσιο εκκαθά
ρισης πιστωτικών ιδρυμάτων. Ήδη έχει 
αναφερθεί ότι η διάταξη θα πρέπει να θεω
ρηθεί ότι εφαρμόζεται και στην περίπτωση 
ανάθεσης της είσπραξης απαιτήσεων από 
τραπεζικά δάνεια ή πιστώσεις σε διαχειρι
στική εταιρία, η οποία οφείλει να κοινοποι
ήσει την οικεία διαχειριστική σύμβαση, όπως 
επίσης, όταν η διαχείριση της έχει ανατεθεί 
από εταιρία απόκτησης τέτοιων απαιτήσεων, 
και πιστοποιητικού καταχώρισης στο δημό
σιο βιβλίο της σύμβασης πώλησης και με
ταβίβασής τους στην τελευταία.
8. Πλημμέλειες του τίτλου - ακυρότητα 
διαταγής πληρωμής
Στην ακυρότητα της κατασχετήριας έκθεσης 
μπορεί να οδηγήσει και η ακυρότητα του 
εκτελεστού τίτλου πάνω στην οποία στηρί
ζεται, ο οποίος συνήθως παίρνει τη μορφή 
της διαταγής πληρωμής. Εφόσον, επομένως, 
έχει ασκηθεί μία πρώτη ανακοπή κατά της 
διαταγής πληρωμής δηλ. ανακοπή κατ^ άρ
θρο 632 ΚΠολΔ, η ακυρότητα αυτής θα πρέ
πει να κριθεί από το δικαστήριο που δικάζει 
την ανακοπή κατά της κατασχετήριας έκθε
σης, ούτως ώστε να εκδοθεί τυχόν απόφαση 
περί ακύρωσης της κατάσχεσης πριν την διε
νέργεια του πλειστηριασμού. Εδώ φυσικά 
ανοίγεται ένα πολύ μεγάλο πεδίο άμυνας, 
καθότι οι πιθανές πλημμέλειες της διαταγής 
πληρωμής μπορεί να είναι δεκάδες.
9. Καταχρηστική εκτέλεση
Πολλές φορές έχουν αχθεί στην κρίση των 
δικαστηρίων περιπτώσεις πράξεων αναγ
καστικής εκτέλεσης, όπου ο οφειλέτης προ
βάλλει ότι διεξάγονται καταχρηστικά. Εδώ 
δηλαδή πρόκειται για την έκθεση των πραγ
ματικών γεγονότων που μπορεί να στοιχει
οθετούν την καταχρηστική στάση του δανει
κή και διαφέρουν από περίπτωση σε 
περίπτωση.

Η τηλεκπαίδευση υλοποιείται εφόσον καθίσταται δυνατή από τις σχολικές 
μονάδες - Καμία υποχρεωτικότητα από τις οικίες και με ιδία μέσα

Μ ετά από δύο χρονιές που τα σχο
λεία λειτούργησαν στο μεγαλύ- 

Ιτερο χρονικό διάστημα με εξ 
αποστάσεως διδασκαλία, βρισκόμαστε 
ακριβώς στο ίδιο σημείο σαν να μην πέ
ρασε μια μέρα.
Με ευθύνη και πολιτική επιλογή της κυβέρ
νησης της ΝΔ και της πολιτικής ηγεσίας του 
ΥΠΑΙΘ δεν έχει υπάρξει καμία αναβάθμιση 
ούτε στις υποδομές ούτε στον τεχνολογικό 
εξοπλισμό που υπάρχει στα σχολεία. Πρό
κειται για την ίδια επιλογή που ακολουθείται 
στον τομέα της υγείας αλλά και στην αντιμε
τώπιση των πυρκαγιών που από τη μία απα- 
ξιώνεται σκόπιμα η στελέχωση και η 
ενίσχυση των δημόσιων αυτών πυλώνων 
και από την άλλη εηιχειρείται μια καθαρά 
επικοινωνιακή διαχείριση για να ρίξει στά
χτη στα μάτια της κοινωνίας.
Αρχισε λοιπόν τώρα και πάλι η προετοιμα
σία της κοινής γνώμης, που έρχεται να προ
στεθεί σε όλα τα άλλα και το πρόβλημα της 
επερχόμενης κακοκαιρίας «Ελπίδα», με το 
πολυφορεμένο αφήγημα της ατομικής ευ
θύνης. Διαρρέεται πως όλα είναι έτοιμα από

πλευράς κυβέρνησης για τηλεκπαίδευση με 
νωπές ακόμα τις τελευταίες ανακοινώσεις 
μεταξύ ΥΠΑΙΘ και Αρχής Προστασίας Δεδο
μένων Προσωπικού Χαρακτήρα που ενώ 
φαίνεται να προχωρά σε συμμόρφωση το 
ΥΠΑΙΘ επί της ουσίας δεν έχει συμμορφω
θεί ΑΚΟΜΑ... Η Υπουργός Παιδείας ήδη μιλά 
στα ΜΜΕ από το πρωί για διεξαγωγή τηλεκ- 
ηαίδευσης στις περιοχές που θα κλείσουν 
τα σχολεία, μετακυλίοντας την ευθύνη 
στους εκπαιδευτικούς για τη διεξαγωγή της, 
προφανώς θεωρώντας πως έχει απέναντι 
της φαντάρους έτοιμους να ακολουθήσουν 
εντολές. Την ίδια στιγμή, προφανώς καθό
λου τυχαία, «πλασάρει» και το αφήγημα του 
νουοΗθΓ των 200 ευρώ στους εκπαιδευτι
κούς λες και με το ποσό αυτό, αν και όποτε 
δοθεί, υπάρχει ουσιαστική δυνατότητα αγο
ράς τεχνολογικού εξοπλισμού. Φαίνεται να 
πιστεύει η κ. Κεραμέως ότι οι εκπαιδευτικοί 
ξεγελιούνται με «καθρεφτάκια και γυαλιστε
ρές χάντρες», την στιγμή που γνωρίζουμε 
ότι θα μπορούσαν, μέσω των χρημάτων 
αυτών του ταμείου ανάκαμψης, να αναβαθ
μίσουν όλο τον τεχνολογικό εξοπλισμό και

τα δίκτυα των σχολείων σε χαμηλότερο κό
στος και με παροχή υλικοτεχνικής υποδο
μής που θα καλύπτει τις ανάγκες για 
στοιχειώδη τηλεκπαίδευση.
Δυστυχώς για την ίδια και την κυβέρνησή 
της είναι εδραιωμένη πια η πραγματικότητα 
σε όλη την κοινωνία πως παρά τις επιση
μάνσεις μας, δυο χρόνια τώρα, για ενίσχυση 
των σχολείων με τεχνολογικό εξοπλισμό 
και γρήγορο ίντερνετ-οπτική ίνα- δεν έχει 
κάνει τίποτα ώστε να μπορεί από το σχολείο 
να παρέχεται τηλεκπαίδευση. Την καλούμε 
να σταματήσει να δίνει κατευθύνσεις και ξε
καθαρίζουμε πώς ακριβώς έχει η κατά
σταση.
Με την επέλαση του χιονιά πολλά σχολεία 
θα παραμείνουν κλειστά, τις επόμενες 
μέρες, την ίδια στιγμή που δεν έχουμε καμία 
υποστήριξη από την κυβέρνηση. Το αντί
θετο μπορούμε να ισχυριστούμε ότι δεχό
μαστε μια σφοδρή επιθετική πολιτική τόσο 
στα εργασιακά, στο περιεχόμενο του σχο
λείου και στα μορφωτικά δικαιώματα των 
μαθητών/-τριών μας. Επιπλέον οι εκπαι
δευτικοί είμαστε και οι ίδιοι γονείς και αντι

μετωπίζουμε το πρόβλημα και από 
τις δύο πλευρές. Η κυβέρνηση να 
λογοδοτήσει σε μαθητές, εκπαιδευ
τικούς και γονείς για το αδιέξοδο 
στο οποίο έχει οδηγήσει τα πράγ

ματα.
- Καλούμε τους συναδέλφους να παρέχουν 
τηλεκπαίδευση από τα σχολεία τους.
- Εάν δεν υπάρχει δυνατότητα πρόσβασης 
στα σχολεία ή δεν μπορεί να υποστηριχτεί, 
εξαιτίας έλλειψης τεχνολογικών μέσων ή 
δικτύου από τα σπίτια μας, η εξ αποστάσεως 
και δεν υπάρχει άλλη δυνατότητα, δηλώ
νουμε αδυναμία.
Φτάνει πια!!! Να αναλάβουν τις ευθύνες 
τους η κυβέρνηση και η υπουργός παι
δείας. Οι εκπαιδευτικοί με βαθιά γνώση της 
εκπαιδευτικής διαδικασίας στην πράξη και 
όπως πάντα με αίσθημα ευθύνης θα βρούμε 
τον τρόπο αναπλήρωσης των χαμένων 
ωρών. Όμως επικοινωνιακές πολιτικές στις 
πλάτες των εκπαιδευτικών, με «ξένα κόλ
λυβα» δε θα κάνει και όσο και να το επιχει
ρεί δε θα το ανεχτούμε!!!

Αυτόνομο ΔΙΚΤΥΟ Εκπαιδευτικών 
Αγωνιστικών, Προοδευτικών και 

Ενωτικών Κινήσεων Π.Ε.
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Οι τυχεροί Χιλιανοί...

Α
ρε τυχεράκιδες Χιλιανοί. Δόθηκε ήδη το 
σύνθημα ταχύτατης ανόδου των μισθών και 
της πτώσης των τιμών. Τέλος τα ψέματα, αρ
χίζει η αλήθεια και τούτο διότι στις 21 Νοεμβρίου 

2021 πραγματοποιήθηκαν εθνικές εκλογές και τις 
κέρδισε η αριστερά με αρχηγό τον Γκαμπριέλ Μπό- 
ριτς. θρίαμβος, βγήκαν οι νέοι στους δρόμους και 
ανέμιζαν τις κόκκινες σημαίες από την χαρά τους. 
Δεν κρατιόντουσαν καθόλου από το όραμα προφα
νώς των υψηλών πλέον μισθών και της τιθάσευσης 
των τιμών που είχαν ξεφύγει τελείως. Επιτέλους θα 
χορτάσει ο λαός ψωμί και δή σταρένιο. Άσε που η 
προτίμηση του κόσμου θα γυρίσει στο παντεσπάνι με 
τα νέα δεδομένα της αριστερός. Μυτζήθρα τέλος, τέ
λος και το ανθότυρο, μόνον γραβιέρα και κασέρι, να 
τρώει ο εργάτης και να γίνεται αμέσως λίπος, να ρθεί 
να καρδαμώσει, αυτά που ξέραν οι βιομήχανοι τε
λείωσαν. Μάλλον όμως η νέα κυβέρνηση θα ρίξει 
στην αγορά και το Γαλλικό ΟβΓΠθηηβθΓΐ. Πάντα η καλ- 
λιτέρα ποιότης για τον λαό, τα ψέματα έλαβαν τέλος 
όσον αφορά τα καταναλώμενα λιπαρά. Από 50% και 
πάνω.
Είναι τοις πάσι γνωστό ότι μόλις αναλαμβάνει μία αρι
στερή Κυβέρνηση οι απολαβές των εργαζομένων 
εκτινάσσονται σε σημείο απόλυτης ευτυχίας και πα
χυσαρκίας. Όπως ακριβώς είχε συμβεί στην Βουλ
γαρία και στην Ανατ. Γερμανία, πέραν και του γεγο
νότος ότι στο Ανατ Βερολίνο υπήρχε κι εκείνο το 
γοητευτικό τείχος ύψους πέντε μέτρων, μια σχέτη 
χαρά. Κατά τα άλλα πλούτος και πάλι πλούτος, δεν 
ξέραν τι να κάνουν τα λεφτά. Αυτόν τον πλούτο επι
καλέστηκε ο Αντρέας όταν μας ενέπνευσε την ιδέα 
του σοσιαλισμού κι εμείς τον κατάπιαμε μαζί με τα 
τσόφλια.
Τώρα ήρθε η ώρα των Χιλιανών να γευτούν τους 
χυμούς του Νοτίου ημισφαιρίου μέσα στην κραιπάλη 
και τον αλκοολισμό. Με την δική μας εμπειρία πρέπει 
να τους ευχηθούμε καλά και ευρύχωρα ξενοίκιαστα 
μαγαζιά,
ορθάνοιχτα κενά εργοστάσια, ευτυχισμένους και ξε- 
κούραστους άνεργους μαγαζάτορες, όπως και καλή 
σταδιοδρομία στους αρχιτέκτονες στις θέσεις άθΐίνθίγ 
και πιτσαδόρων. Η Ιταλία χάνει πλέον την πρωτοκα
θεδρία της πίτσας και τα ηνία αναλαμβάνουν τα κα
ταστήματα του 53ηίί390 άθ ΟήίΙθ υπό την διεύθυνση 
βιοπαθολόγων και καρδιοχειρουργών. Τους ευχό- 
μεθα καλές δουλειές, θα ακολουθήσουν κι εκεί πο
ρείες γενναίων κλητήρων με τετράγωνα καδρόνια 
15x1 5ογπ και κόκκινες σημαίες αλληλεγγύης χρήσι
μες για την εκδορά διαφωνούντων Πρυτάνεων και 
επικινδύνων επιχειρηματιών. Το δίκιο είναι πάντα του 
εργάτη. Να το κατοχυρώσουμε μέσα από αγώνες και 
συνεχείς απεργίες, ούτε ένας στη δουλειά, να δεις 
πως έρχεται η πρόοδος, με την πολλή δουλειά τα εί
δαμε τα χαϊρια μας. Δεν ξέρω, ίσως ακολουθήσουν

Γράψει
ο Φοίβος Ιωσήφ

το Ρουμανικό μοντέλο και επιταχύνουν την ανάπτυξη, 
εάν και εφ όσον τελικά είναι οι Χιλιανές το ίδιο καλλί
γραμμες με τις Ρουμάνες κοπέλες. Αν διαθέτουν 
αυτή την ομορφιά η επιτυχία και των Χιλιανών θεω
ρείται εξασφαλισμένη στα διπλά κρεβάτια!

«Κάνετε το Κτηματολόγιο... κτήμα σας» 
με τις εκπαιδευτικές βίντεο - παρουσιάσεις 

των ψηφιακών εφαρμογών του

Τ
ο Ελληνικό Κτηματολόγιο, 
παρουσιάζει μία σειρά εκ
παιδευτικών βίντεο - πα
ρουσιάσεων με γενικό τίτλο 

«Κάνετε το Κτηματολόγιο... 
κτήμα σας», οι οποίες απευθύ
νονται τόσο σε επαγγελματίες 
όσο και στους πολίτες.
Ο σκοπός των εκπαιδευτικών βίν
τεο - παρουσιάσεων είναι να επε- 
ξηγήσουν με εύληπτο τρόπο τη 
χρήση των ψηφιακών εφαρμογών 
του Κτηματολογίου,
Τα εκπαιδευτικά βίντεο έχουν πολ
λαπλή χρησιμότητα. Υπάρχουν σε 
μορφή βίντεο έτσι ώστε, σε συλλο
γικό επίπεδο, να γίνεται η αντίστοιχη 
παρουσίαση από τον εισηγητή αλλά 
και σε ατομικό επίπεδο ο ενδιαφε
ρόμενος να αποκτά “σφαιρική εικόνα” για την εκά- 
στοτε ψηφιακή εφαρμογή, αλλά παράλληλα μπορεί 
κανείς να τα εκτυπώσει σε μορφή παρουσίασης (ράί) 
με σκοπό να τα συμβουλεύεται σε κάθε στάδιο της 
διαδικασίας όπως και το αντίστοιχο εγχειρίδιο. 
Βρίσκονται αναρτημένα στην επίσημη ιστοσελίδα του 
Κτηματολογίου (νννννν.Κίίηη3ΐοΙθ9ίο.9Γ/θΙ/ηηθάί3- 
νίάθοε ) αλλά και στους επίσημους λογαριασμούς 
του στα Μέσα Κοινωνικής Δικτύωσης, έτσι ώστε να 
έχουν όλοι πρόσβαση ανά πάσα στιγμή και να μπο
ρούν να το αποθηκεύσουν, να το ξαναδούν όσες φο
ρές χρειαστεί κλπ.
Το πρώτο βίντεο διάρκειας 18 λεπτών αφορά στην 
Ηλεκτρονική Υποβολή Εγγραπτέων πράξεων από του 
δικηγόρους.

Περιλαμβάνει οδηγίες για τη διαδικασία και τις προ
ϋποθέσεις πρόσβασης και υποβολής πράξεων, τη 
διαχείριση και τη δημιουργία ψηφιακού φακέλου με 
τα στοιχεία του κάθε εγγράφου, οδηγίες για την ανα
ζήτηση και τη εισαγωγή στοιχείων για κάθε πρό
σωπο αλλά και για κάθε ακίνητο (πχ δημιουργία ορι
ζόντιων ιδιοκτησιών), για την εισαγωγή εγγραπτέων 
πράξεων (τίτλοι κτήσεως, πιστοποιητικά κλπ), τον 
έλεγχο πληρότητας και την υποβολή του φακέλου 
καθώς και τις μεταβολές του και τη διαδικασία πλη
ρωμής τελών και τυπικών ελλείψεων.
Το Ελληνικό Κτηματολόγιο, καλεί πολίτες και επαγ- 
γελματίες να εξοικειωθούν με τις διαδικασίες του και 
να «κάνουν το Κτηματολόγιο... κτήμα τους» μέσω 
των εκπαιδευτικών βίντεο - παρουσιάσεων.

Ανακοίνωση σχετικά με τις 
διαδικασίες ανάδειξης νέου 
διοικητικού συμβουλίου της 

Ένωσης Φιλολόγων Φλώρινας

Τ
ο Δ.Σ. της Ένωσης Φιλολόγων Φλώρινας αποφάσισε ομό
φωνα τη διεξαγωγή εκλογοαπολογιστικής συνέλευσης τη 
Δευτέρα 24 Ιανουάριου 2022 και ώρα 19:30.

Σε περίπτωση έλλειψης απαρτίας, η συνέλευση θα επαναληφθεί ·ην 
Τετάρτη 26 Ιανουάριου 2022 και ώρα 19:30. Για λόγους προσταο ς 
της δημόσιας υγείας το Δ.Σ. της Ε.Φ.Φ. αποφάσισε η εκλογοαπολογι- 
στική συνέλευση να πραγματοποιηθεί διαδικτυακά. Για τον σκοπό αυτό, 
τα μέλη καλούνται να συνδεθούν στον ακόλουθο σύνδεσμο: 
ΗΐΙρ5://ηηιηθόυ-5θοοη03Γγ2.ννθόθχ.εοΓη/ΓηθθΙ/3Ζθ9Γ3ίου 
Η διεξαγωγή εκλογών για την ανάδειξη νέου Διοικητικού Συμβουλίου 
αποφασίστπκε να πραγματοποιηθεί την Τρίτη 01-02-2022 (παράλληλα 
με τις εκλογές της ΕΛΜΕ Φλώρινας), με την τήρηση όλων των υγει
ονομικών πρωτοκόλλων. Σε περίπτωση αλλαγής της ημερομηνίας διε
ξαγωγής εκλογών εκ μέρους του Δ.Σ. της ΕΛΜΕ, θα υπάρξει αντίστοιχη 
τροποποίηση και στην ημερομηνία διεξαγωγής των εκλογών της Ε.Φ.Φ. 
Αναλυτικότερες πληροφορίες θα δοθούν σε νέα ανακοίνωση. 
Καλούνται όσα μέλη της Ένωσης Φιλολόγων Φλώρινας ενδιαφέροντα) 
να θέσουν υποψηφιότητα για το νέο Διοικητικό Συμβούλιο να το δη
λώσουν μέχρι και την Τετάρτη 24 Ιανουάριου και ώρα 19:00 στην Πρό
εδρο της Ε.Φ.Φ. κ. Ζωγράφου Αθηνά (τηλέφωνο επικοινωνίας: 
6974657885)

Για το Δ.Σ. της Ε.Φ.Φ.

Ευχαριστίες του Γενικού 
Νοσοκομείου Φλώρινας

Η
 Διοίκηση του Γενικού Νοσοκομείου Φλώρινας, αισθάνειε, 
την ανάγκη να εκφράσει τις ευχαριστίες της σε επιχειρήσεις 
και συμπολίτες μας, για την ευαισθησία και την γενναιοδω

ρία που επέδειξαν προσφέροντσς δωρεάν :
1. Τον Ρέτζο Θ. Παντελή , για τη δωρεάν διάθεση ενός Κλιματι
στικού μηχανήματος 9.000 Β(υ, για τις ανάγκες του Γραφείου της 
Διευθύνουσας.
2. Την Νομαρχιακή Επιτροπή του ΚΙΝΑΛ-ΠΑΣΟΚ της Περιφερει
ακής Ενότητας Φλώρινας, για τη δωρεάν διάθεση ενός ΤαΒΙοΙ 
Ηυοννοϊ Τ3 , για τις ανάγκες της κλινικής ϋονϊά-19.
3. Τον Σύλλογο Ομογενών στη Μελβούρνη Αυστραλίας, καταγό
μενων από το χωριό Εθνικό Φλώρινας για την χρηματική δωρεά 
ύψους 1.100 €, για τις ανάγκες του Γενικού Νοσοκομείου Φλώ
ρινας.
Στην δύσκολη περίοδο που βιώνουμε, οι ευγενικές αυτές προ
σφορές μας δίνουν δύναμη να συνεχίσουμε το δύσκολο έργο μας.

Ο Διοικητής Παπούλκας Χρήστος

Συλλυπητήριο του Γενικού 
Νοσοκομείου Φλώρινας

Η Διοίκηση και το Δ.Σ του Γενικού Νοσοκομείου Φλώρινας, μετά 
το θλιβερό άγγελμα του αδόκητου θανάτου τουΠαρδάλη Ελευθέ
ριου, συζύγουτης πρώηνΔιευθύνουσας του Νοσοκομείου μας, 
κ.Αναστασίου Ευαγγελίας, αποφάσισε ομόφωνα τα παρακάτω:
1. Να εκφράσει τη βαθύτατη θλίψη και τα ειλικρινή συλλυπητήρια 
στην οικογένειό του.
2. Να δημοσιευθεί το παρόν στον τοπικό τύπη και τα ηλεκτρονικά 
μέσα.
3. Να κατατεθεί στεφάνι εκ μέρους του Νοσοκομείου

Ο Διοικητής και Πρόεδρος του Δ.Σ Παπούλκας Χρήστος

Αικατερίνη Ρίζου-Μάρκου
Οτο λαρυγγολόγος
Χειρουργ'ός Κεφαλής & Τραχήλου 

ενηλίκων & τταίδων

Δευτέρα-Παρασκευή : 09:00-13:00 
Δευτέρα, Τρίτη, Πέμπτη: 17:30-20:30

Μεγάλου Αλεξάνδρου 14-18, Φλώρινα 
2385023343 I 6944103739
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Δωρεά σύγχρονου υλικοτεχνικού εξοπλισμού από την «Τρώνε πόρτα» από τις τράπεζες
Περιφερειακή Ένωση Δήμων Δυτικής Μακεδονίας σε 
Αστυνομικές Υπηρεσίες της Γενικής Περιφερειακής

Αστυνομικής Διεύθυνσης Δυτικής Μακεδονίας

Παραδόθηκε εξοπλισμός 
(ασπίδες, κάνιστρα προσωπί

δων, θώρακες, κράνη και προ
σωπίδες χημικών ουσιών) προς 
κάλυψη υπηρεσιακών αναγκών 
των Διμοιριών Υποστήριξης των 

Διευθύνσεων Αστυνομίας 
Γρεβενών, Καστοριάς, Κοζάνης 
και Φλώρινας, συνολικής αξίας 

-74.378- ευρώ

Π
ραγματοποιήθηκε την Τρίτη 
(25-01-2022) το πρωί, στο 
Αστυνομική Μέγαρο Κοζάνης, 
η τελετή παράδοσης-ηαραλαβής 

σύγχρονου υλικοτεχνικού εξοπλι
σμού, συνολικής αξίας -74.378,92- 
ευρώ, από τον Πρόεδρο της Περι- 
φερειακήςΈνωσης Δήμων Δυτικής 
Μακεδονίας και Δήμαρχο Γρεβε
νών, κ. Γεώργιο ΔΑΣΤΑΜΑΝΗ στον 
Γενικό Περιφερειακό Αστυνομικό 
Διευθυντή Δυτικής Μακεδονίας,
Ταξίαρχο κ. θωμά ΝΕΣΤΟΡΑ, προ- 
κειμένου ο εξοπλισμός να διατεθεί 
για την κάλυψη υπηρεσιακών αναγ
κών των Διμοιριών Υποστήριξης 
των Διευθύνσεων Αστυνομίας Γρε
βενών, Καστοριάς, Κοζάνης και 
Φλώρινας.
Συγκεκριμένα, παραδόθηκαν -28- 
πλαστικές ασπίδες, -73- διηθηχικά κά
νιστρα προσωπίδων, -83- προσωπίδες 
χημικών ουσιών, -20- προστατευτικοί 
θώρακες και -73- κράνη. Με τον εν 
λόγω εξοπλισμό ενισχύεται περαιτέρω, 
η επιχειρησιακή ετοιμότητα και αντα
πόκριση των αστυνομικών υπηρεσιών 
στην εκπλήρωση της αποστολής τους, 
προς την κοινωνία και τους πολίτες 
της Δυτικής Μακεδονίας.
Κατά τη διάρκεια της τελετής, παρευ- 
ρέθηκαν ο Αντιδήμαρχος Τεχνικών 
Υπηρεσιών του Δήμου Γρεβενών κ.
Χρήστος ΤΡΙΓΩΝΗΣ, οι Διευθυντές των 
Διευθύνσεων Αστυνομίας Γρεβενών,
Καστοριάς και Φλώρινας, καθώς και ο 
Αναπληρωτής Διευθυντής της Διεύ
θυνσης Αστυνομίας Κοζάνης, Αξιωμα
τικοί Διμοιριών Υποστήριξης της Γενι
κής Περιφερειακής Αστυνομικής 
Διεύθυνσης Δυτικής Μακεδονίας, κα
θώς και οι πρόεδροι και εκπρόσωποι 
των Πρωτοβάθμιων Συνδικαλιστικών 
Οργάνων Αστυνομικών Δυτικής Μα
κεδονίας.
0 Γενικός Περιφερειακός Αστυνομικός 
Διευθυντής Δυτικής Μακεδονίας, Τα- 
ξίαρχος θωμάς ΝΕΣΤΟΡΑΣ εξέφρασε την ευαρέσκειά 
ταυ στην Περιφερειακή Ένωση Δήμων Δυτικής Μα
κεδονίας και ευχαρίστησε θερμά τον Πρόεδρό της, 
κ. Γεώργιο ΔΑΣΤΑΜΑΝΗ, για την ευγενική αυτή δω
ρεά, τονίζοντας ότι η πρωτοβουλία αυτή, αποτελεί 
έμπρακτη αναγνώριση του έργου των Αστυνομικών 
Υπηρεσιών της Δυτικής Μακεδονίας, οι οποίες έχουν 
ως προτεραιότητα την εμπέδωση του αισθήματος 
ασφάλειας των πολιτών, ενώ παράλληλα τόνισε τη 
σημασίά της συνέχισης της ουσιαστικής συνεργασίας 
μεταξύ των Φορέων, προς όφελος των πολιτών της 
Δυτικής Μακεδονίας.
Σιο πλαίσιο της παραπάνω εκδήλωσης, ο Πρόεδρος 
της Π.Ε.Δ. Δυτικής Μακεδονίας κ. Γεώργιος ΔΑΣΤΑ- 
ΜΑΝΗΣ, δήλωσε πως η εν λόγω δωρεά, έγινε ανα
γνωρίζοντας τη δύσκολή αποστολή και τον επίπονο

καθημερινό αγώνα των αστυνομικών που με επαγ
γελματισμό και αυταπάρνηση βρίσκονται στην πρώτη 
γραμμή, για τη διασφάλιση της προστασίας των πολι
τών, με αφορμή την επίσκεψή του στην ακριτική πε
ριοχή του Έβρου, ενώ εξέφρασε την αμέριστη συμ
παράσταση, αλληλεγγύη και τον σεβασμό του, 
ενισχύοντας έμπρακτα το δύσκολο έργο των αστυ
νομικών.
Κατά τη διάρκεια της τελετής παράδοσης του εξοπλι
σμού, απονεμήθηκε αναμνηστική πλακέτα από τη Γε
νική Περιφερειακή Αστυνομική Διεύθυνση Δυτικής 
Μακεδονίας στην Περιφερειακή Ένωση Δήμων Δυ
τικής Μακεδονίας για τη δωρεά υλικοτεχνικού εξο
πλισμού, στις Διμοιρίες Υποστήριξης των Διευθύν
σεων Αστυνομίας Γρεβενών, Καστοριάς, Κοζάνης και 
Φλώρινας.

το 95% των επιχειρήσεων!

Τ
ην ώρα που οι διοικήσεις των τραπεζών προαναγγέλλουν με
γάλη επιτάχυνση της χορήγησης νέων δανείων για το 2022, 
με ώθηση και από το Ταμείο Χρηματοπιστωτικής Σταθερότη
τας, το μεγάλο ερώτημα για τις ελληνικές επιχειρήσεις είναι ποιοι 

θα πάρουν αυτά τα δάνεια. Η απάντηση που δίνεται από τις ίδιες 
τις τράπεζες είναι απογοητευτική για την πλειονότητα των ελλη
νικών επιχειρήσεων: το 95% αυτών έχουν αποκλεισθεί εκ προ
οιμίου από τη χρηματοδότηση!
Ειδική έρευνα που διενήργησε πρόσφατα το Ελεγκτικό Συνέδριο, με 
θέμα «Χρηματοδότηση από τις τράπεζες της πραγματικής οικονομίας: 
Συνέβαλε η δημοσιονομική παρέμβαση του Κράτους στην αποκατά
σταση της χρηματοπιστωτικής κανονικότητας;», διαπιστώνει ότι είναι 
«μικρά έως ασήμαντα τα ποσά δανειοδότησης της πραγματικής οικο
νομίας από τις τράπεζες, που εν τούτοις δέχθηκαν οικονομική στήριξη 
από το Δημόσιο».
Επιχειρώντας να εξηγήσει τις περιορισμένες ροές δανείων προς τις ελ
ληνικές επιχειρήσεις, το Ελεγκτικό Συνέδριο παραθέτει στοιχεία μελέ
της της ΕλληνικήςΈνωσης Τραπεζών, που δείχνουν ότι το πρόβλημα 
του αποκλεισμού μεγάλου ποσοστού επιχειρήσεων από την τραπεζική 
χρηματοδότηση είναι πολύ σοβαρότερο από όσο αντιλαμβάνονται οι 
περισσότεροι. Στην ουσία, μόνο λίγες δεκάδες χιλιάδες επιχειρήσεις 
μπορούν να έχουν πρόσβαση στις τράπεζες χωρίς να... φάνε πόρτα, 
' ' γω των δικών τους αδυναμιών ή και των εξαιρετικά αυστηρών κρι- 

ιίων που εφαρμόζουν πλέον οι τράπεζες στην αξιολόγηση υποψή- 
δανειοληπτών.

I ότερα, όπως αναφέρει το Ελεγκτικό Συνέδριο,
• π τακτική λειτουργία των νόμων της αγοράς μπορεί να εξηγεί την μει
ωμένη παροχή δανείων από τις τράπεζες στην πραγματική οικονομία. 
• Πρώτον, διότι δεν αποκλείεται να μην υπάρχει ζήτηση επιχειρηματι
κών ή στεγαστικών δανείων, λόγω ύφεσης ή λόγω ικανοποίησης της 
σχετικής ανάγκης με άλλον τρόπο.
• Δεύτερον, διότι μπορεί οι προτάσεις εκ μέρους των αιτουμένων δά
νειο να μην κρίνονται από τις τράπεζες επαρκώς αξιόπιστες είτε καθε- 
αυτές, όταν πρόκειται για επιχειρηματικές ιδέες, είτε διότι δεν 
συνοδεύονται από ικανοποιητικές εξασφαλίσεις ως εχέγγυο υπέρ της 
τράπεζας.
• Και, τρίτον, διότι οι τράπεζες, με δική τους πρωτοβουλία, μπορεί να 
έχουν υιοθετήσει θεμιτά, στο πλαίσιο της επιχειρηματικής τους στρα
τηγικής, συντηρητική πολιτική ανάληψης κινδύνων δανειοδοσίας, θε
ωρώντας ότι έτσι διασφαλίζουν καλλίτερα τα συμφέροντά τους.
• Συναφώς με τα ανωτέρω πρέπει ακόμη να αναφερθεί ότι λίγες είναι 
οι ελληνικές επιχειρήσεις που θεωρούνται, όπως λέγεται, “όοηΐοδίθ”, 
δηλαδή αξιόχρεες με τραπεζικά κριτήρια.
• Σύμφωνα με στοιχεία τηςΈνωσης Ελληνικών Τραπεζών, από τις πε
ρίπου 800.000 επιχειρήσεις που είναι εγγεγραμμένες στο σχετικό μη
τρώο, αυτές που μπορούν να έχουν μία ικανοποιητική λειτουργία και 
φορολογική παρουσία είναι περίπου 100.000, εκ των οποίων, οι “όαηΚ- 
οόΐθ" δεν ξεπερνούν τις 35.000 με 40.000. Με βάση στοιχεία της ίδιας 
πηγής, ένα εξαιρετικά υψηλό ποσοστό των εν λόγω επιχειρήσεων εμ
φανίζει συνεχείς ζημιογόνες χρήσεις, ή δεν διαθέτει φορολογική ή 
ασφαλιστική ενημερότητα.
Αν υποτεθεί, λοιπόν, ότι μόνο 40.000 επιχειρήσεις είναι αυτές που θε
ωρούνται αξιόχρεες με τραπεζικά κριτήρια ("όβηΐοόΐθ"), σε ένα σύνολο 
800.000 επιχειρήσεων, αυτό σημαίνει ότι μόνο το 5% των ελληνικών 
επιχειρήσεων μπορούν να περάσουν το κατώφλι των τραπεζών, ενώ 
το 95% θα... φάνε πόρτα.
Αυτή η στρέβλωση φαίνεται ότι, ειδικά το 2022, θα δημιουργήσει σο
βαρά προβλήματα, καθώς οι τράπεζες έχουν προγραμματίσει να χορη
γήσουν νέα δάνεια της τάξεως των 8 δισ. ευρώ, τα οποία όλα δείχνουν 
ότι θα κατευθυνθούν σε ένα πολύ στενό κύκλο... συνήθων υπόπτων 
για δανειοδότηση, ενώ εκατοντάδες χιλιάδες μικρές και μεσαίες επι
χειρήσεις θα μείνουν «στο κρύο».
Ακόμη χειρότερα, τα πολυδιαφημισμένα φθηνά δάνεια από το Ταμείο 
Ανάκαμψης, για τα οποία από τις 9 Φεβρουάριου θα κληθούν οι ενδια
φερόμενος επιχειρήσεις να αρχίσουν να καταθέτουν τα επενδυτικά τους 
σχέδια στις τράπεζες, θα κατευθυνθούν επίσης στον ίδιο στενό κύκλο 
μεσαίων κσι μεγάλων επιχειρήσεων, καθώς εδώ και μήνες γίνεται συ
ζήτηση ανάμεσα στις τράπεζες και το υπουργείο Οικονομικών για να 
βρεθεί ένας τρόπος να χρηματοδοτηθούν και μικρότερες επιχειρήσεις, 
χωρίς να έχει βρεθεί κάποια λύση.
Η Τράπεζα της Ελλάδος έχει προτείνει στην κυβέρνηση να ενεργοποι
ηθούν προγράμματα που θα μοιράζουν τον πιστωτικό κίνδυνο ανάμεσα 
στο κράτος και στις τράπεζες, ώστε να διευκολυνθεί η χρηματοδότηση 
επιχειρήσεων που οι τράπεζες αξιολογούν ως υψηλού κινδύνου και 
δεν θέλουν να τις δανείζουν.
Να δημιουργηθούν, με άλλα λόγια, εγγυοδοτικοί μηχανισμοί για να 
υποστηριχτούν οι μικρότερες εηιχειρήσεις.Έως τώρα, λίγα έχουν γίνει 
προς αυτή την κατεύθυνση, με αποτέλεσμα ο νέος κύκλος πιστωτικής 
επέκτασης, που αρχίζει ύστερα από μια δεκαετία συνεχούς συρρίκνω
σης, να αναμένεται ότι θα αφήσει εκτός χρηματοδότησης τη συντρι
πτική πλειονότητα των επιχειρήσεων.
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...Συνέχεια από τη σελίδα 6 (Σταγονίδια)
Μίνα Γκόγκο: «Δεν πρέπει να υαε προβληματίζουν οι θάνατοι. Κάθε χρόνο έχουμε 
Θανότουε από νοίηη. Οι Θάνατοι από ιώσεις είναι κάτι που βλέπουμε, ακόμη και για 
κάτι τόσο κοινό όσο η γρίπη και το κρυολόγημα. Σκεφτείτε τώρα, ακόμα και από μια 
ήπια λοίμωξη, αν έχουμε 20.000 κρούσματα καταγεγραμμένα ή την προηγούμενη 
εβδομάδα, που φτάσαμε και σε μεγαλύτερα νούμερα, κάποιοι συνάνθρωποί ματ
είναι ευάλωτοι. Κάποιοι συνάνθρωποί μας είναι μεγάλοι σε ηλικία, έχουν νοσή
ματα, είναι φυσικό να υπάρξουν θάνατοι».

Είστε γιατρός! Πώς μπορείτε να το λέτε αυτό, κ. Γκάγκα; Εκατό θάνατοι την ημέρα δεν πρέπει να μας προ
βληματίζουν; Μήπως δεν πρέπει να μας προβληματίζει και το γεγονός ότι η χώρα βρίσκεται δυο φορές 
πάνω από τον μέσο όρο της Ε.Ε. σε απώλειες αναλογικά με τους κατοίκους;Ότι έχουμε περισσότερες 
απώλειες από αυτές στο ελληνοαλβανικό μέτωπο; Μου φαίνεται ότι έχετε συνθηκολογήσει με τον θάνατο...

Ανθή Βούλγαρη, δημοσιογράφος ΜΕ6Α, με 22.000 νεκρούς έκανε χιούμορ και 
υποδέχτηκε τη Ματίνα Παγώνη, προσφέρονταςτης... κόλλυβα: «Αυτό τώρα πώς να 
το χαρακτηρίσω; Είναι συνέπεια του κορονοϊού. Πάρτε τα από εδώ. Είμαι προ
ληπτική. Αν δεν τα πάρετε Θα σηκωθώ να φύγω..», φώναξε έντρομη η Παγώνη. 
Κάνουν φτηνό μαύρο χιούμορ εκεί στο ΜΕ6Α... Δεν τους προβληματίζουν οι θάνα
τοι... Μέχρι τώρα τα ΜΜΕ μαςτάιζαν σανό... Τώρα άρχισαν να μας ταΐζουν κόλλυβα 
ζωντανά στον αέρα! Το πιάσατε το μήνυμα;;;

Γιώονος Μελιγκώνης. δημοσιογράφος ΟοηΙτα οΗαηηθί, στη Βούλτεψη, βουλευτή της
ΝΔ: «Τι έγινε και είμαστε πρώτοι σε νεκρούς; Ο κ. Μητσοτάκης δήλωσε στη συνέν
τευξή του με τον κ. Χατζνικολάου: «Ναι μεν το 2021 είχαμε 16.000 νεκρούς, αλλά 
σώσαμε την οικονομία και τον τουρισμό». Τι έγινε; Χαλαρώσαμε ή μήπως ελήφθη-
σαν λάθος αποφάσεις;». ____

Σοφία Βούλτεψη: «Κοιτάξτε, σε όλη την υπόλοιπη Ευρώπη, αυτή η συζήτηση που κάνουμε εδώ δεν 
γίνεται. Ούτε τα κόμματα της αντιπολίτευσης την κάνουν ούτε οι δημοσιογράφοι. Αυτό γίνεται μόνο 
στην Ελλάδα. Να ψάχνουμε να βρούμε πόσοι είναι οι θάνατοι. Μα μόνο εδώ γίνεται».
Άλλα λόγια ν’ αγαπιόμαστε... Σοκ με 1500 νεκρούς τις πρώτες μέρες του 2022, αλλά η Βούλτεψη ζητά να 
μην μιλάμε για νεκρούς! Ποιος; Η Βούλτεψη και η ΝΔ! Που μετρούσαν ένα - ένα τα φέρετρα στο Μάτι και 
τη Μάνδρα...

Το μήνυμα του Φουρθιώτη συνοδεύεται και από φωτογραφία από εκ
πομπή του με τίτλο: «Γιώργος Γεραπετρίτης: Ο καθηγητής συνταγμα
τικού δικαίου που κατάκτησε την κορυφή της πολιτικής».
Το ζορίσανε το παιδί και άρχισε να ξερνάει! Δεν τα βρήκανε, δεν υπήρξε 
συμφωνία και ο Φουρθιώτης προχώρησε χθες σε αυτό που απειλούσε 
από καιρό ότι θα κάνει: άρχισε ξαφνικά να αποκαλύπτει τη σχέση του με 
το Μέγαρο Μαξίμου, δίνοντας στη δημοσιότητα τηλεφωνικές επικοινω
νίες με τον κ. Γεραπετρίτη. θα υπάρξει και συνέχεια... Μπόχα και δυσω
δία...

Αδωνις Γεωονιάδης. έλεγε κάποτε στο κανάλι του 
Καρατζαφέρη: «Ο μεγάλος πολιτικός δεν αφήνει 
την καρέκλα, ο μεγάλος πολιτικός βλέπει την καρέ
κλα και την αρπάζει, χραααπ, για να κυβερνήσει».
Ακούστε τον Αδωνι! Αν νομίζετε ότι από τους καναπέ
δες θα παρατήσουν τις καρέκλες τους αυτοί, κάνετε 

πολύ μεγάλο λάθος... Τις έχουν αρπάξει, χραααπ, και πολύ δύσκολα θα 
τις αποχωριστούν...

Γιώονοε ΚαρατΖαφέοηε. στο αρτ: «Τώρα που είπες 
Αδωνι, θυμήθηκα ένα ανέκδοτο: Σε μια παρέα 
φταρνίζεται κάποιος και λέει: Πέστε μου ένα νού
μερο και οι άλλοι του απαντάνε εν χωρώ: Αδωνις».
Ναι, κ. Καρατζαφέρη μου. Νούμερο!

Βίοοητώβι-α. Μ. Βρετανία, απάντηση στον 
Αδωνι Γεωργιάδη για την ψευδή ανάρτησή 
του στο τουίτερ ότι τα μοριακά τεστ κοστί
ζουν 30 λίρες στη Μ. Βρετανία! «Όχι ότι μας 

προκαλεί έκπληξη, αλλά αυτό το άρθρο ισχυρίζεται λανθασμένα ότι 
τα τεστ στο Ηνωμένο Βασίλειο κοστίζουν 30 λίοεε το ένα. Είναι ΔΩ
ΡΕΑΝ! Για όνομα του Θεού, κάντε την έρευνά σαε».
Ποια έρευνα;;; Χαμπαριάζουμε εμείς από έρευνες;;;

ΒΙοοηηΐ3ΘΓ9

Νίκοι: ΚαποαΒέλος: «Είναι ο άδικος θάνατος των 6.000 και παραπάνω ανθρώπων,

Ι
9 ηου μπορούσαμε να είχαμε σώσει, αν είχαμε στελεχωμένες και εν ενεργεία Μο-

νάδες. Αν εδώ και δυο χρόνια είχαν στελεχωθεί οι ΜΕΘ με εξειδικευμένο προσω- 
,ς. Ί» πικό, κάτι που δυστυχώς δεν έγινε. ΓΓ αυτό στην αρχή είχαμε χάσει τον ύπνο μας, 

ενώ λόγω της ψυχικής κόπωσης βλέπουμε σήμερα ότι μειώνονται και τα αντανα
κλαστικά μας, γιατί είναι αδύνατον να λειτουργούμε με τέτοια πίεση».
Σας προβληματίζουν οι θάνατοι, κ. Καπραβέλο; Χάνετε τον ύπνο σας; Μα γιατί; Δεν βλέ

πετε τη συνάδελφό σας, την κ. Γκάγκα, που με 20.000 θανάτους κοιμάται σαν πουλάκι; Δεν βλέπετε πόσο 
άνετη και πόσο αεράτη βγαίνει στην ενημέρωση η Βούλτεψη;

Πανιά Κιτσούλα: «Το άκουσες, μωρή Μαρίκα; Τρομάξανε λέει γιατί στο 6° χιλιόμε
τρο εμφανίστηκε λύκος και σουλατσάρει πέρα δώθε! Βρε, εδώ δεν σας έχει τρομά
ξει η κυβέρνηση Μητσοτάκη, το ζωάκι σας τρόμαξε;».

Αλέξανδρος Κόπτσης. Γενικός Γραμματέας Α/θμιας, Β/θμιας Εκπαίδευσης και ΕΑΕ του 
Υπουργείου Παιδείας, στο θοπίτα εήοηηεΐ: «Οι αίθουσες των σχολείων πρέπει να 
αερίζονται και σε περίπτωση ψύχους θέλουμε τα παράθυρα να μένουν ανοιχτά, όχι 
συνεχόμενα αλλά ανά δεκάλεπτα και οι μαθητές να φοράνε μπουφάν και 
σκούφους».
Τάξη με παράθυρα ανοιχτά με -18 στη Φλώρινα, κ. Κόπτση; 0 άνθρωπος είναι εκτός 

πραγματικότητας και άκρως επικίνδυνος! Από θαύμα ζούμε, κ. Κόπτση, και χάρη στο ιδιαίτερο ΘΝΑ μας. 
Επίσης, στο Υπουργείο Παιδείας δουλεύεις... θα πρέπει ξέρεις ότι Ελλάδα δεν είναι μόνο η Αθήνα...

Χάρης Τομπούλογλου. ΡοΙίίίοε: Καταδικάστηκε τε
λεσίδικα σε ποινή φυλάκισης 3,5 ετών ο επί χρό
νια πολιτευτής της ΝΔ, σχετικά με την υπόθεση 
απόπειρας εκβίασης και παθητικής δωροδοκίας 
για το περίφημο “φακελάκι” 25.000 ευρώ, το 
οποίο φέρεται να ζήτησε για να μην κηρύξει έκ

πτωτη σε διαγωνισμό διαφημιστική εταιρεία, που είχε αναλάβει 
την προώθηση προγράμματος για την παιδική παχυσαρκία.
Και επειδή ξεχνάμε εύκολα, σας θυμίζω το περιστατικό όπου ο Χάρης 
Τομπούλογλου, τον Απρίλιο του 2012, συνέτρωγε με τον Αδωνι 
Γεωργιάδη και τη σύζυγό του, όταν εξαγριωμένοι πολίτες του επιτέθη
καν με γιαούρτια σε ζαχαροπλαστείο της Ν. Φιλαδέλφειας! Πάντως, ο 
Αδωνις είναι παρών σε κάθε περιστατικό. Σύμπτωση;

Γιώονος Κύρτσος. τουίτερ: «Άλλα 8 εκατ. αποζη
μίωση πήρε η κοινοπραξία που κατασκευάζει το 
μετρά της Θεσσαλονίκης (συμμετοχή Μπόμπολας - 
Άκτωρ) για καθυστερήσεις στο έργο με ευθύνη τηε 
πλευράε του Δημοσίου. Εδώ και δεκαετίες στη 
Θεσσαλονίκη αποζημιώνονται οι εργολάβοι 

χωρία να κατασκευάζονται τα έργα. Επίτευγμα!».
Μέγα επίτευγμα, κ. Κύρτσο μου! Και δεν είναι το μόνο...

«Αυγή», εφημερίδα: ΔΕΔΔΗΕ / Πάρτι αυθαιρεσίας με τα μπόνους των «γα
λάζιων» παιδιών που δύναται να ανέλθει σε ποσοστά 50% επί των μικτών 
αποδοχών για τον Διευθύνοντα Σύμβουλο, τον αναπληρωτή Διευθύνοντα 
Σύμβουλο και τους Γενικούς Διευθυντές και 30% για τους Διευθυντές ΒΟΚ. 

Όπως αναφέρουν οι βουλευτές, οι μεικτές αποδοχές των τριών πρώτων θέσεων ανέρχονται 
σε 120.000 ευρώ. 110.000 ευοώ και σε 100.000 ευρώ αντίστοιχα.
0 κοσμάκης φτύνει αίμα να πληρώσει τους λογαριασμούς ρεύματος, που του έχουν κάψει την τσέπη. Τα 
τζάκια και οι σόμπες ξαναλειτουργούν, όπως τότε που χρεοκόπησαν τη χώρα. 0 κόσμος ξεπαγιάζει, αλλά 
τα γαλάζια 9θΙάθπ όογε παίρνουν 50% όοηυε...

Κώστας Μπογδάνος: «Μου έκανε μεγάλη εντύπωση ότι παλαιότερα καλούμουν σε 
κανάλια εθνικής εμβέλειας 2-3 φορές την εβδομάδα. Έχω να λάβω πρόσκληση από 
τότε που διενοάφην δυσαοεστήσαε τη ΝΔ» ... «Υπάρχει μία πρωτοιοανάε συναντί- 
ληψη των ΜΜΕ υε την κυβερνητικά αντίληψη, πρόταση και νοαυυά».
Υπάρχει συναντίληψη ΜΜΕ και κυβέρνησης;;;Έεελααα, σώωωπααα... Άργησες αλλά το 
κατάλαβες...

Κώστας ΒαξεΒάνης. δήλωσε μετά την έξοδό του από το γραφείο του ανακριτή σε 
πλήθος Ελλήνων και ξένων δημοσιογράφων: «Είναι ποωτοωανέε για ευρωπαϊκή 
χώρα να διώκονται δημοσιογράφοι για δημοσιεύματα. Γα να τελειώνουμε, γιατί ο 
κόσμος έχει καταλάβει τι γίνεται και για να μην ξεφτιλίζεται και η χώρα και η 
ελληνική δικαιοσύνη και η ελληνική Δημοκρατία, καλά θα είναι να γίνει αυτό που 
έγραψα την Κυριακή: Να υπω εθελοντικά στη φυλακή, να ησυχάσει ο Κ. 
Μητσοτάκηε! Αν Θέλει και βασανιστήρια, να τα υποστώ και αυτά. Αν θέλει να βάλει 

και κάμερες να το κάνει ριάλιτι, να βάλει και τη εϊβπτβπε μέσα και τον φίλο του τον Νίκο Γεωργιάδη, 
είμαι μέσα. Αλλά με μία προϋπόθεση: Να δεχτεί να δώσει μία συνέντευξη σε εμένα, όχι κονσέρβα 
(όπωε αυτά στον ΧατΖηνικολάου) αλλά σε Ζωντανά υετάδοσπ».
Ναι, Κυριάκο! Να δώσεις μια συνέντευξη ζωντανή! Τι φοβάσαι; Άλλωστε, έχεις τελειώσει και το Γέηλ... ή 
μήπως το «Κολάμηια»; Τέλος πάντων, ένα από τα δύο. Φοβούνται ωρέ τα παλληκάρια;;;

Αλέξης Τσίπρας. στη βουλή, προς τον Γεραπετρίτη για τα χρήματα της λίστας Πέτσα:
«Δώσατε 180 χιλιάδες ευρώ στον Μαυρίδη κι αυτός έκλεισε την εφημερίδα του 
“Φιλελεύθερος". Ακόμη και για τον Φουρθιώτη αναγγείλατε χρήματα. Πείτε μας 
ποια είναι η σχέση σας με τον Φουρθιώτη;».

Μένιος Φουρθιώτης. έγραψε στο τουίτερ για την επικοινωνία που είχε με στελέχη της 
ΝΔ και με Γεραπετρίτη και έβαλε φωτιά στο Μαξίμου: «Κύριε Τσίπρα περιμένω πρό
σκλησή σας για να απαντήσω εγώ ποιος και με ποιον γνωρίζεται... αρχίζω με 
αυτήν τη δημοσίευση και έρχονται και γραπτά μηνύματα»!
«Επειδή εγώ μιλάω μόνο με αποδείξεις, ιδού ένα μήνυμα από τις συνομιλίες με τον 
υπουργό, ηου με ευχαριστούσε για την προβολή ρεπορτάζ στα ΑΠΟΚΑΛΥΠΤΙΚΑ για 

τον ίδιο... για να μην υπάρχουν απορίες», και επισυνάπτει το $ιτΐ5 του υπουργού Γεραπετρίτη: «Χρόνια 
πολλά κύριε Φουρθιώτη. Σας ευχαριστώ από καρδιάς για την προβολή και την εκτίμηση. Να είστε 
πάντα χαμογελαστός και αγαπητός»...

Μήτσος ο γείτονας: «Αρνητικές επιδόσεις στην 
πανδημία, αρνητικές επιδόσεις στην ακρίβεια, αρ
νητικές επιδόσεις σε θέματα δημοκρατίας, απαισιο
δοξία στους πολίτες, σε λάθος κατεύθυνση 
πηγαίνει η χώρα, λένε οι περισσότεροι. Στο μόνο 
πεδίο όπου τα πάει καλά η κυβέρνηση είναι οι δη

μοσκοπήσεις! Περίεργα πράγματα...».
Μόνο περίεργα, Μήτσο μου; Μεταφυσικά θα έλεγα...

ΕΛ.ΣΤΑΤ.: Τα σούπερ μάρκετ κατέγραψαν τζίρο άνω των 
880.000.000 ευρώ μάλις τις πρώτες έξι εβδομάδες της υγειονο
μικής κρίσης, αύξηση 30% σε σχέση με το αντίστοιχο διάστημα 
του 2019. Σύμφωνα με έρευνα της ΝϊεΙεαπ, τα μεγάλα σουπερ
μάρκετ είδαν τον τζίρο τους να αυξάνεται κατά 35.2% το 2020. 
στα 9.6 δισ. ευρώ, με καθαρό κέρδη άνω των 145.000.000 ευρώ. 
Πόοοσα;;; Κι όμως, ειδικά οι μεγάλες αλυσίδες, παρά τα υπερκέρδη 
τους, επικαλούνται διαρκώς διάφορες παγκόσμιες κρίσεις (εφοδιαστι- 
κών αλυσίδων, ενέργειας, πληθωρισμού κ.α.) και δεν δείχνουν διατε
θειμένες να απορροφήσουν έστω ένα μέρος από το τσουνάμι της 
ακρίβειας. Τις προσεχείς εβδομάδες, μάλιστα, αναμένεται, σύμφωνα με 
τους ειδικούς της αγοράς, ένα επιπλέον 15 - 20% ανατιμήσεων στα βα
σικά αγαθά. Τ’ ακούς, Άδωνιιΐ;;;

Βίοοτηδετα: Οι πλουσιότεροι άνθρωποι του κόσμου αύξησαν την 
περιουσία τους κατά $1 τριε το 2021! Η φολίδα της ανισότητας 
ανοίγει συνεχώς, καθώς 150 εκατομμύρια άτουα σε όλο τον 
κόσμο έπεσαν, την ίδια χρονιά, κάτω από το όριο της φτώχειας. Η
συνολική αξία της περιουσίας των 500 δισεκατομμυριούχων, 
πλέον ξεπερνά τα... 8,4 τρισεκατομμύρια δολάρια! Το ποσό αυτό 
ξεπερνά το ετήσιο ακαθάριστο εθνικά προϊόν όλων των χωρών 
του πλανήτη πέραν των ΗΠΑ και της Κίνας.

Στα 343 εκατ. ευρώ τα χρέη της ΝΔ και στα 318 εκατ. ευοώ τα 
χρέη του ΚΙΝΑΛ. σύμφωνα με τους τελευταίους ισολογισμούς 
τους! Τα δάνεια του κυβερνώντος κόμματος είναι αυξημένα κατά 
118 εκατ. από τότε που ανέλαβε ο Κ. Μητσοτάκης και 34.5 εκατ. 
μόνο μέσα στον τελευταίο χρόνο!
Πώς είναι δυνατόν, κόμμ,ατα κα ηγέτες που δεν μπορούν να διαχειρι
στούν τα του οίκου τους και έχουν μάθει να ζουν με δανεικά, να ψηφί
ζονται για να διαχειριστούν τα οικονομικά της χώρας;;; Έτσι για πλάκα 
ρωτάω...

Κι εμείς εδώ βρέεεχει... τι όοομορφα που βρέεεχει„.!
Ο Αχαχούχας
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τ
Συλλυπητήριο Ψήφισμα του 

Φαρμακευτικού Συλλόγου Φλώρινας
ο Δ.Σ. του Φαρμακευτικού Συλλόγου Φλώρινας, μετά τη θλιβερή είδηση του αδόκητου θανάτου 
του συναδέλφου Παρδαλή Ελευθέριου ο οποίος υπήρξε για πολλά χρόνια ενεργό μέλος του συλ
λόγου μας, σε ένδειξη πένθους αποφάσισε ομόφωνα τα παρακάτω:

1. Να εκφράσει τη βαθύτατη θλίψη και τα θερμά συλλυπητήρια στην οικογένειά του.
2. Να δημοσιευθεί το παρόν ψήφισμα στον τοπικά τύπο.

ΦΑΡΜΑΚΕΥΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΦΛΩΡΙΝΑΣ

•V "ΥΓΕΙΑ <ΜΏΡΙΝΑΣ'

νγαα
ν Φλώρινας

ΙΔΙΩΤΙΚΟ ΔΙΑΓΝΩΣΤΙΚΟ ΕΡΓΑΣΤΗΡΙΟ 
ΙΑΤΡΙΚΗ Ι.Κ.Ε.
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6 Αιματολογικό 
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© Γενική Χειρουργική 
@ Ψυχιατρικό
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Το Ιατρικό Διαγνωστικό Κέντρο «Υγεία Φλώρινας» συμπλήρωσε ήδη 2 χρόνια λειτουργίας.
Στις υπάρχουσες ειδικότητες που κάλυψαν τις ανάγκες του νομού μας έρχεται να προστεθεί και η ειδικότητα 
του Αιματολόγου που εξυπηρετείται από τον Κο. Μέμμο Χρήστο, Αιματολόγο.
Οι ειδικότητες αυτές ενισχύουν και διευρύνουν το φάομα των ειδικών νοσημάτων που ήδη αντιμε
τωπίζεται στο «Υγεία Φλώρινας» ΙΓαστρεντερολογικών, Ενδοκρινολογικών, Ουρολογικών - 
Ανδρολογικών, Αυτοάνασων, Αλλεργικών, Αιματολογικών).
Η όλη προσπάθεια υποστηρίζεται από ένα άρτια εξοπλισμένα Μικροβιολογικό Εργαστήριο, το οποίο 
είναι συμβεβλημένο με τον ΕΟΠΥΥ και όλα τα λοιπά ταμεία (ΓΕΣ, ΓΕΑ,ΤΥΠΕΤ, Τράπεζα της Ελλάδος).

Το διαγνωστικό κέντρο «Υγεία Φλώρινας» είναι ένας σύγχρονος χώρος στον οποίο συστεγάζονται τα 
εξής τμήματα:

»Ενδοκρινολογικό 
ι Αλλεργιολογικό 
ι Γενική Χειρουργική 
' Ψυχιατρική

* Μικροβιολογικό
{συμβεβλημένο με ΕΟΠΥΥ και όλα τα λοιπά ταμεία)

• Αιματολογικό
• Γαστρεντ ερολογι κ ό
* Ουρολογικό - Ανδρολογικό

Η κλινική εμπειρία και η υψηλή κατάρτιση του επιστημονικού μας προσωπικού, σε συνδυασμό με ιατρικό 
εξοπλισμό τελευταίας τεχνολογίας εγγυώνται ιη μεγίστη αξιοπιστία των διαγνωστικών αποτελεσμάτων.

Το νέο πρόγραμμα των κλινικών ιατρών διαμορφώνεται ως εξής:

ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΚΛΙΝΙΚΩΝ ΙΑΤΡΩΝ

ΜΙΚΡΟΒΙΟΛΟΓΙΚΟ
(Αιματολογικό,
Βιοχημικό, Ιολογικό, 
Ανοσαλογικό,
Μοριακός έλεγχος)

ΛΕΥΤΕΡΑ ΤΡΙΤΗ ΤΕΤΑΡΤΗ ΠΕΜΠΤΗ ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ ΣΑΒΒΑΤΟ

Πρωί:
08.*£Χ> -14ΛΚ3 
Απόγευμα: 
1730-2030

Πρωί:
08.00-14:00 
Απόγευμα: 
17:30 - 20:30

ΓΙρςοΙΐ
0800-1400
Απόγευμα:
1730-20:30

Πρωί:
08:00 14:00 
Απόγευμα: 
1730-2030

Πρωί:
08:00-1400
Απόγευμα:
1730-2030

ΑΙΜΑΤΟΛΟΓΙΚΟ Απόγευμα:
1800-2100

ΓΑΣΤΡΕΜΤΕΡ0ΛΟΠΚΟ
(Κολανοσκόπηση,
Γαατροσκόπηση,
Πολυποςιομπ)

Απόγευμα:
17:30-2100

Πρωί:
0800-1400
Απόγευμα;
1730 - 21 τχ)

ΟΥΡΟΛΟΓΙΚΟ
ΑΝΔΡΟΛΟΓΙΚΟ
(Ανδρική
υίΐογσνψότπτα}

ΠρωΕ
0830-1400
Απόγευμα:
1730-2100

Πρωί:
08:30 -1400

ΕΝΔΟΚΡΙΝΟΛΟΓΙΚΟ Απόγευμα:
17:30-2100

Πρωί:
10:30 -1400
Απόγευμα:
1730-2100

ΑΛΛΕΡΓΙΟΛΟΓΙΚΟ

Πρωί:
0900 -16:00

ΓΕΝΙΚΗΣ ΧΕΙΡΟΥΡΓΙΚΗΣ 
- ΜΒΙΡΟΕΠΕΜΒΑΣΕΙΣ
(Αφαίρεση σπίλων, 
λιπωμότων κλπ.)

Απόγευμα:
1730-2100
(Γ.Κορωναίος)

Απόγευμα:
1730-2100 
(Γ. Κορωναίος)

Πρωί:
0800 -14:00 
(X. Πασίνικλ 
Απόγευμα: 
1730-2100 
(Π Κορωναίος}

Απόγευμα:
1730-2100
(Γ.Κορωναίος)

ΨΥΧΙΑΤΡΙΚΗΣ Απόγευμα;
1730-2100

Πρωί:
0830-1400
Απόγευμα;
17:30-2100

Για να κλείσετε ραντεβού επικοινωνήστε με τα τηλέφωνα 23850 49200-208

ΚΟΣΜΗΜΑΤΑ

>Ιο<ρι7\ /\οβΑ~γ>;_η

Κοςτκινό & Ν. Χοτζ»ικ/νου (γωνία) ΑΜΥΝΤΑΙΟ 
Κ}* - 22ΜΜΕ023&3& *^»*1«.5***9 *'«»**§:

; ·Α· ό. «-

ΚΩΤΣΙΟΣ ΛΑΖΑΡΟΣ ΣΑΜΑΡΑ ΘΑΛΕΙΑ
ς Μίί (Α Π Ο )

. Μακίδο,ομόχβϊ 2 
ίτάστυΚΙΕΛ}

■*’£)&»» 140557: . . ..

ΦΡΟΝΤΙΣΤΗΡΙΟ Μ. Ε

Η„Γ~

* Μαθήματα όλων των τάξεων Γυμνασίου και 
Λυκείου σε ολιγομελή τμήματα έως 4 ατόμων

Ύ Παράδοση ιδιαίτερων μαθημάτων

>- Με σύγχρονες εκπαιδευτικές μεθόδους για το 
βέλτιστο παιδαγωγικό αποτέλεσμα

Προσιτή Αριστεία!
Εγγύηση η διδακτική εμπειρία, η οργάνωση και η ομαδικότητα

Υπεύθυνη Σπουδών
Βακφάρη Μαρι&νθη

ΖηοχίβοτίηαφχιηαιΙ.εοηι
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Μια φωτογραφία... Μια ιστορία...

...Συνέχεια από σελίδα 24

...Η εκλογή της Σκούρα προκάλεσε αμηχανία 
στον πρόεδρο της Βουλής Ιωάννη Μακρό- 
ηουλο και τους εκπροσώπους των κομμάτων, για 
το πώς θα την προσφωνούν! Στην ορκωμοσία 
της στάθηκαν όλοι οι βουλευτές όρθιοι από το 
πρωτόγνωρο γεγονός και την χειροκρότησαν 
θερμά.
Ακολούθησε η προσφώνηση του Μακρόπου- 
λου: «...εκφράζω την βαθείαν χαράν του Σώ
ματος διότι υποδεχόμεθα εν τω εθνικώ τούτω 
συνεδρίω την ηρώτην βουλευτίδα των Ελλή
νων».
Πήρε μετά τον λόγο η Σκούρα, ευχαρίστησε τον 
Παπάγο που την υπέδειξε ως υποψήφια, χει
ροκροτήθηκε από όλους και μετά ζήτησε τον 
λόγο ο βουλευτήε Γ. Πλατήα «Είπατε προηγου
μένως, κ. πρόεδρε, την λέξιν “βουλευτίδα”. 
Ερωτώ, καθιερούται πλέον ο όρος αυτός διά τας 
γυναίκας αντιπροσώπους;».
Μακρόπουλοε (Πρόεδρος Βουλής): «Μετεχειρί- 
σθην τον όρο του τύπου του γλωσσικού “βου- 
λευτίς βουλευτίδος”, είναι ο δοκιμώτερος. Δεν 
ανήκει εις εμέ ή την Βουλήν να καθιερώση τον 
γλωσσικόν όρον. Είναι έργον των λογίων, των 
λογοτεχνών και της Ακαδημίας Αθηνών αλλά 
και του γλωσσοπλάστου λαού».
Γεο. Βασιλάτοε (βουλευτής): «Η ισότης επιβάλ
λει να λέγεται βουλευτίς!».
Άλλοε Βουλευτήε: «Ο υπουργός της Παιδείας 
να μας λύσει την διαφοράν».
Εμμ. ΜπακλατΖήε (βουλευτής): «Κύριε πρό
εδρε, χαιρετίζομεν την είσοδον εν τω κοινο- 
βουλίω της πρώτης Ελληνίδος βουλευτίδος». 
Γεώρνιοε Μόδηε (βουλευτής): «Και ημείς χαι- 
ρετίζομεν την είσοδον της πρώτης Ελληνίδος 
βουλευτίδος».
0 Πσν. Κανελλόπουλος (υπ. Εθν. Αμύνης) μί
λησε για «συνάδελφο», ενώ από την αριστερά μί
λησαν για «βουλευτίνα». Πολύ αργότερα 
καθιερώθηκε ο όρος «η βουλευτής».
Η Σκούρα ήταν δραστήρια στη Βουλή, αγόρευε κι 
έφερνε τροπολογίες. Μία από αυτές αφορούσε 
τους χωροφύλακες, στους οποίους απαγορευό
ταν να παντρευτούν αν δεν συμπλήρωναν το 
33ο έτος! Είχαν δημιουργηθεί τότε κοινωνικά δρά
ματα, με εξωσυζυγικές σχέσεις, κρυφούς γόμους ή 
παραιτήσεις για να παντρευτούν. Με την τροπολογία 
της η Σκούρα ζητούσε την κατάργηση της απάν
θρωπης αυτής διάταξης και ο υπουργός Εσωτερι
κών Παυσανίας Λυκουρέζος (πατέρας του 
Αλέξανδρου) τη δέχτηκε αμέσως!
Με την κατάργηση του ορίου ηλικίας στους γό
μους, η Σκούρα θεωρήθηκε ευεονέτηε των 
χωροφυλάκων!
Όταν επί δικτατορίας ένας χωροφύλακας 
πήγε σπίτι της για να τη συλλάβει, μόλις την 
είδε και την αναγνώρισε, της είπε: «Κυρία 
Σκούρα, δυστυχώς ήρθα να σε συλλάβω, 
αλλά δεν μπορώ να το κάνω! Φύγε! Κρύψου! 
Εγώ θα πω στην υπηρεσία ότι δεν σε 
βρήκα...». Η Σκούρα ευχαρίστησε θερμά τον 
χωροφύλακα, ντύθηκε, πήρε μερικά πράγματα 
και τράβηξε στο Αστυνομικό Τμήμα νια να... 
παοαδοθεί!
Ακόμη, εισηγήθηκε την ίδρυση της Αστυνο
μίας Πόλεων και την κατάργηση της Βασιλι
κής Χωροφυλακής.
Η Ελένη Σκούρα παρέμεινε βουλευτής έως το 
1956 και ανέπτυξε κοινοβουλευτική δράση 
στους τομείς των κοινωνικών και γυναικείων 
θεμάτων. Τιμήθηκε με το Στρατιωτικό Μετάλ
λιο Εξαιρέτων Πράξεων και τον Ταξιάρχη του 
Βασιλικού Τάγματος Ευποιίας.
Επειδή δεν συμπλήρωσε 4ετή θητεία (πασά 
έναν υήνα). καθώς πέθανε ο Παηάγος και προ
κηρύχθηκαν εκλογές τις οποίες κέρδισε ο Κων
σταντίνος Καραμανλής, δεν υπόρεσε να

εξασφαλίσει σύνταξη. Παρ’ όλες τις επιστολές που 
έστειλε στις εκάστοτε κυβερνήσεις, δεν της εξα
σφάλισαν ούτε έστω μία τιμητική σύνταξη, για 
να πεθάνει αξιοπρεπώς. Μετά τον θάνατο του 
συζύγου της, το 1969, η Πολιτεία τηε είχε υπο- 
σχεθεί τιυητική σύνταξη, που όμωε ποτέ δεν
της δόθηκε.
Ζούσε μόνη της στην οδό Ερμού 61, σε ένα διαμέ
ρισμα στη Θεσσαλονίκη. Από το 1990 και μετά άρ
χισε να βαραίνει. Στα τελευταία χρόνια της ζωής 
της ανανκάστηκε να πουλήσει τα παράσημο και
το υετάλλιά της για να εισαχθεί στο Χαρίσειο
Γηροκουείο της Θεσσαλονίκης.
Πέθανε 95 χρόνων, τον Φεβρουάριο του 1991, 
στο νοσοκομείο ΑΧΕΠΑ της Θεσσαλονίκης. «Δεν 
υπήρχαν πόροι για να ζήσει μόνη της. Κατόπιν 
παρεμβάσεως του Μητροπολίτη Θεσσαλονίκης 
Παντελεήμονα μπήκε στο Γηροκομείο Θεσσαλο
νίκης, όπου και απεβίωσε μετά από δύο χρόνια. 
Είχε το μυαλό της μέχρι που πέθανε. Το μονα
δικό παράπονό της ήταν πως δεν πήρε σύνταξη 
για έναν μόλις μήνα. Το "90 της έστειλαν 5.000 
δραχμές, λες και ζητιάνευε, και φυσικά τους τα 
έστειλε πίσω.Όταν όμως πέθανε, θέλανε να 
κάνουν την κηδεία της δημοσία δαπάνη. Εμείς, 
τα ανίψια της, δεν το επιτρέψαμε. Αποδεχθή
καμε μόνο π ταφή να γίνει με τιμές υπουργού», 
εξηγεί ο ανιψιός της Ελένης Σκούρα, Γιώργος Πα
παχρήστου.
0 πρώην υπουργός και βουλευτής Γ. Σούρλας πα- 
ρενέβη και μεταφέρθηκαν τα οστά της στο Κοιμη
τήριο του Βόλου. 0 δήμος Βόλου τίμησε την 
πρώτη γυναίκα βουλευτή της Ελλάδας, στήνοντας 
την προτομή της στον εξωτερικό χώρο του δη
μαρχείου το 2007.

Πηγή: Θι-εβΚεεΗαηηβΙ.εοηι
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Φλώρινα - Θεσ/νίκη:

06:55 πμ - 09:35 
16:09 - 18:47

Τηλ. Επικ.: 2385022404 ! 

Θεσ/νίκη - Φλώρινα:
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19:15 - 21:52

Τηλ. Επικ.:21 301 21 528
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Κοτόπουλο με τσιγαριστό
ρύζι στον φούρνο!

Ε
ίναι από τα πιο δημοφιλή αλλά πιο νόστιμα 
παραδοσιακή Φλωρινιώτικα φαγητά! Και 
επειδή θαρρώ πως το έχουμε παρακάνει με 
τις γκουρμερδιές, τα ριζότα και τα μπασμάτια, 

λέω να πάμε πίσω και να θυμηθούμε τους πρώ
τους διδάξαντες, μαγειρεύοντας κοτόπουλο με 
τσιγαριστό ρύζι στον φούρνο!

Αυτό το φαγάκι το έφτιαχνε η γιαγιά μου με κότα 
αλανιάρα και γλύφαμε τα δάχτυλά μας! Το συνέχισε 
η μαμά μου με την ίδια επιτυχία και φυσικά το φτιά
χνω και εγώ και σας βεβαιώνω πως δεν μένει ψί
χουλο! Είναι ένα πιλάφι πλούσιο, περιπετειώδες, 
απλό στη γεύση, που όταν πετυχαίνει εξελίσσεται 
σαν γευστικό όνειρο!
Σε τούτο το πιλάφι η κάθε νοικοκυρά βάζει τη δική 
της υπογραφή στην προετοιμασία του, «ανάλογα με

το πώς είναι μαθημένος ο καθένας». Αλλοι θέλουν 
το ρύζι τσιγαρισμένο με σκέτο βούτυρο, άλλοι με 
σκέτο λαδάκι, άλλοι, όπως εγώ, μισό λάδι, μισό 
βούτυρο και πολλοί, κυρίως στα χωριά του κάμπου, 
με λίπος χοιρινό. Άλλοι προσθέτουν δυο τρεις στα
γόνες λεμονιού και μπόλικο λεμόνι. Περί ορέξεως 
κολοκυθόπιτα.
Η «κότα με ρύζι» αποτελούσε για πολλά-πολλά χρό
νια το κυριακάτικο φαγητό των Φλωρινιώτικων νοι
κοκυριών. Τότε που το κρέας ήταν μεγάλη 
πολυτέλεια, ιδιαίτερα για τα σπιτικά της φτωχής Ελ
ληνικής υπαίθρου με τη στενή της γη, όπου δεν 
είχαν τα μέσα να αποκτήσουν μεγάλα ζώα.

Όμως οι κότες και οι πετεινοί δεν έλλειπαν. Ακόμα 
και το πιο φτωχό σπίτι θα είχε το κοτέτσι του, για να 
εξασφαλίσει το κρέας μια φορά την εβδομάδα και το 
καθημερινό αυγό, που ήταν ουσιαστική συμβολή 
στο φτωχό τους διαιτολόγιο.
Αλλά κι όταν άρχισε η ανάπτυξη, το κοτέτσι αποδεί
χτηκε ανθεκτικό. Στη δεκαετία του 70 είχαμε ακόμα 
κότες στην αυλή, όπως και άλλοι στη γειτονιά. Μο
νάχα τις τελευταίες δεκαετίες τα χωριά έχουν μετα
τραπεί σε τόπους «όπου κοκόρι δεν λαλεί, κότα δεν 
κακαρίζει»...
Εν πόση περιπτώσει, η «κότα με ρύζι» εξακολουθεί 
ακόμα και σήμερα, έστω και ορνιθοτροφείου, να 
είναι ένα από τα πιο αγαπημένα και τα πιο νόστιμα 
παραδοσιακά φλωρινιώτικα φαγητά!
Πώς θα το φτιάξετε:
Αν σταθείτε τυχερές και βρείτε χωριάτικο κοτό
πουλο, τότε θα απογειώσετε τη γεύση αυτού του 
φαγητού. Και με κοτόπουλο του εμπορίου, όμως, 
μια χαρά νόστιμο φαγάκι θα φτιάξετε.
Βάλτε το κοτόπουλο τεμαχισμένο ή ολόκληρο σε 
κατσαρόλα. Προσθέστε νερό τόσο ώστε να καλυ
φθεί το κοτόπουλο και λίγο παραπάνω και αφήστε 
το να βράσει.Όταν αρχίσει ο βρασμός, θα δημιουρ- 
γηθεί στην επιφάνεια αφρός. -αφρίστε καλά γιατί 
διαφορετικά θα μαυρίσει ο ζωμός. Προσθέστε αλάτι

ΜαΓεΙρΕ Α Λ

και αφήστε το κοτό
πουλο να βράσει 
καλά. Εν τω μεταξύ 
ανάψτε τον φούρνο 
στο δυνατό (220 
βαθμούς Κελσίου). 
Πλύνετε το ρύζι 
δύο-τρία νερά για να 
φύγει η κόλλα. Έτσι 
το πιλαφάκι δεν θα 
γίνει σπυρωτό. Ραν
τίστε με το λεμόνι 
και ανακατέψτε να 
πάει παντού. Σύμ
φωνα με τα λεγά
μενα της γιαγιάς 
Αθηνάςτο λεμόνι 
σφίγγει το ρυζάκι και 
δεν λαπαδιάζει. Σε 
ταψάκι ρίξτε το λάδι, 
προσθέστε το βού
τυρο γάλακτος, 
ανάψτε το μάτι και 
αφού λιώσει το βού
τυρο και αρχίζει να 
“τσιτσιρίζει”, ρίξτε το 
ρύζι. Αφήστε το να 
τσιγαριστεί για ένα 
πεντάλεπτο ή και 
λίγο παραπάνω ανα
κατεύοντας συνεχώς

Υλικά

- 1 κοτόπουλο περίπου
ενός κιλού

- 2 κούπες ρύζι
Καρολίνα

- 5 κούπες ζωμό 
κοτόπουλου

(υπολογίστε για κάθε 
μία κούπα ρυζιού, 2,5 

κούπες ζωμού)
- 3-4 κουτ. αουπ.

ελαιόλαδο
- 1 γεμάτη κουτ. σουπ. 

βούτυρο γάλακτος
- Αλάτι

- Χυμός από V* 
λεμονιού

για να τσιγαριστεί ομοιόμορφα. Αφαιρέστε από την 
κατσαρόλα το κοτόπουλο. Φροντίστε ο ζωμός να 
είναι καυτός. Όταν το ρύζι αρχίσει κάπως να σβολιά
ζει, ρίξτε τον καυτό ζωμό. Ανακατέψτε για λίγο και 
αφήστε να βράσει επάνω στο μάτι για ένα πεντάλε
πτο. Προσθέστε τα κομμάτια του κοτόπουλου ή 
ολόκληρο το κοτόπουλο και βάλτε το ταψί στον 
φούρνο.
Αφήστε το φαγητό να μαγειρευτεί γύρω στη μισή 
ώρα με τρία τέταρτα ή ώσπου να απορροφηθεί όλος 
ο ζωμός και το ρύζι να αποκτήσει μια πολύ ελαφριά 
κρούστα. Το πιλάφι δεν θέλει να το ζαλίζουμε, θέλει 
τον χρόνο του, την τρυφερότητά μας και την ησυχία 
του! Γι' αυτό, μόλις το βγάλετε από τον φούρνο, 
σκεπάστε το με μια καθαρή πετσέτα, αφήστε το να 
ησυχάσει για λίγο και μετά σερβίρετε.
Καλή επιτυχία, φίλες μου, και καλά μαγειρέματα! 
Μέχρι το επόμενο μαγειρικό μας ραντεβού να περ
νάτε καλά, να προσέχετε τους υπέροχους εαυτούς 
σας, όσους αγαπάτε και όσους σας αγαπούν και να 
έχετε κατά νου αυτό που έλεγε η γιαγιά Αθηνά: 
«Δείξτε αυτοσυγκράτηση και φερθείτε με γλυ- 
κύτητα και με ηρεμία στους συνανθρώπους, 
γιατί οι απότομες κουβέντες δεν κάνουν φίλους. 
Μια κουταλιά μέλι θα πιόσει περισσότερες 
μύγες από ένα κιλό ξύδι».

Σας φιλώ, αυγή

Μια φωτογραφία... Μια ιστορία...

Ελένη Σκούρα...
Η πρώτη γυναίκα

βουλευτής στην Ελλάδα

Η
 Ελένη Σκούρα ήταν μια δυναμική Ελληνίδα, με μεγάλη κοι
νωνική προσφορά. Συνέδεσε το όνομά της με την ιστορική 
εκλογή της πρώτης γυναίκας στο βουλευτικό αξίωμα το 

1953, όταν κατοχυρώθηκε νομικό από τον Παηάγο το δικαίωμα 
του εκλέγειν και εκλέγεσθαι των γυναικών.

Η Ελένη Παπαχρήστου - Σκούρα γεννήθηκε στον Βόλο το 1896 και 
όταν τέλειωσε το Γυμνάσιο, η οικογένειά της εγκαταστάθηκε στη Θεσ
σαλονίκη, όπου παντρεύτηκε τον δικηγόρο Δημήτριο Σκούρα. 
Ανέπτυξε πλούσια εθνική δράση σε συλλόγους, σωματεία και τον 
Ελληνικό Ερυθρό Σταυρό κατά τη διάρκεια του ελληνοϊταλικού πο
λέμου. Στον πόλεμο του *40 ήταν επικεφαλής της «Φανέλας του 
Στρατιώτη» και προσέφερε ρούχα και φαγητά στους στρατιώτες, που 
πολεμούσαν στα βουνά του βορρά. Στην Κατοχή συνελήφθη από 
τουε Γεουανούε μαζί με τον σύζυγό της και τον αδελφό της Από
στολο Παπαχρήστου και φυλακίστηκαν για την αντιστασιακή 
τους δράση.
Ίδρυσε τοΊδρυμα Απόρων Κορασίδων, που κύριο μέλημά του ήταν 
να σπουδάζουν και να βρίσκουν εργασία κορίτσια, που δεν μπορού
σαν. Όλη της η ζωή ήταν το φιλανθρωπικό της έργο, ζούσε και ανέ
πνεε για να βοηθά.
Μετά την απελευθέρωση της Ελλάδας, σπούδασε στην Νομική, το 
1950 έλαβε το πτυχίο της και ξεκίνησε να εργάζεται ως δικηγόρος.
Τρία χρόνια αργότερα έγινε η γυναίκα που άνοιξε τις πόρτες της 
Βουλής στιε Ελληνίδεε.
Τον Νοέμβριο του 1952 ο Παπάγος θριάμβευσε στις εκλογές με 
55% και 240 βουλευτές! Αν και ψηφίστηκε νόμος επτά μήνες 
πριν, που έδινε το δικαίωμα ψήφου στις γυναίκες, εν τούτοις δεν 
ψήφισαν επειδή δεν είχαν συνταχθεί εκλογικοί κατάλογοι!
Τον Δεκέμβρη του 1952 πεθαίνει ο συναγερμικός βουλευτής Θεσσα
λονίκης Β. Μπακονίκας και προκηρύσσεται αναπληρωματική 
εκλογή στις 18-1-1953. Τότε ψήφισαν και έθεσαν υποψηφιότητες 
για πρώτη φορά γυναίκες, μεταξύ των οποίων και η Ελένη 
Σκούρα, η οποία έλαβε 47.121 ψήφους.
Η εφημερίδα «Τα Νέα» έγραφε: «Οι Θεσσαλονικείς, και γενικώτε- 
ρον οι ψηφοφόροι του Νομού Θεσσαλονίκης, είχαν πρώτοι χθες 
εξ όλων των Ελλήνων την τιμήν να ψηφίσουν και να αγωνι- 
σθούν διά την ανάδειξιν γυναικός εις το βουλευτικόν αξίωμα, 
κατόπιν της υποδείξεως γυναικών, ως επισήμων υποψηφίων 
υπό του Ελληνικού Συναγερμού και των συνεργαζομένων κομ
μάτων ΕΠΕΚ - Φιλελευθέρων. Η υπόδειξις γυναικών είχε βε
βαίως δυσαρεστήσει μίαν μερίδα ανδρών, οι οποίοι, μολονότι 
εδέχθησαν την χορήγησιν του δικαιώματος ψήφου εις τας γυ
ναίκας, πάντως εθεώρουν υπερβολικήν την ταυτόχρονον παρα- 
χώρησιν εις το ασθενές φύλον και του δικαιώματος τού 
εκλέγεσθαι. Τούτο άλλως τε κατεφάνη και εκ της σημαντικής 
αποχής των ανδρών από την ψηφοφορίαν»...

Συνέχεια στη σελίδα 23...
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